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Mahkeme Başkanı Hüsnü Çalmuk ile Üye Hakimler Fatih Mehmet Uslu ve Nihat Topal’dan oluşan mahkeme heyeti tarafından 29.06.2012 tarihli oturum açıldı.
Tutuklu sanıklar Levent Ersöz, Durmuş Ali Özoğlu, Serdar Öztürk, Osman Yıldırım, Alparslan Arslan, Mehmet Bedri Gültekin, Sedat Peker, Erkan Ayyıldız, Selçuk Özkan, Hasan Iğsız, Fuat Selvi, Mehmet İlker Başbuğ, Mehmet Haberal, Mustafa Dönmez, Mehmet Otuzbiroğlu ve Özkan Kurt dışında kalan tutuklu sanıklar cezaevinden getirildi.

Bağsız olarak huzurdaki yerlerine alındı.

Tutuksuz sanıklardan Yusuf Ethem Akbulut ile sanık müdafilerinden Sanıklar Sedat Peker, Oğuz Bulut müdafii Av. Mehmet Doğurğa, Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş, Sanık Hıfzı Çubuklu müdafii Av. Nazlı Çubuklu, Sanık Sedat Özüer müdafii Av. Elif Asena Özüer, Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş, Sanıklar Ahmet Tuncay Özkan, Mustafa Levent Göktaş, Bedrettin Dalan ve bir kısım sanıklar müdafii Av. Hüseyin Ersöz geldikleri görülmekle. 
Huzurdaki yerlerine alındı.
Sanık Ulaş Özel’in doğrudan soru yöneltme işlemine devam olundu.
Mahkeme Başkanı: “Sanıklardan, evet Okan Bey.”

Sanık Okan İşgör söz istedi verildi: “Soruma başlıyorum Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet sorun, açıklamalarıma göre önce soruyu soralım, açıklaya…”

Sanık Okan İşgör: “Açıklama yapmayacağım Başkanım.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam, tamam.”
Sanık Okan İşgör: “Hep cevap verilecek sorular.”
Mahkeme Başkanı: “Yöntemimi söyledim.”

Sanık Okan İşgör: “Seni benimle tanıştıran kişi kimdir?”
Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin Yanç.”
Sanık Okan İşgör: “Hüseyin Yanç dışında ortak bir tanıdığımız var mıdır?”
Sanık Ulaş Özel: “Ortak tanıdıklarımız önce de bahsettiğim gibi ben, beni İstanbul’a askerliğim bittikten sonra.”
Sanık Okan İşgör: “Hüseyin Yanç ile olan ortak tanışıklığını sormuyorum, benimle.”
Mahkeme Başkanı: “Soru, soruya cevap versin, ben müsaade edin soruya cevap versin.”

Sanık Okan İşgör: “Tamam Başkanım.”
Mahkeme Başkanı: “Ondan sonra siz tekrar şey yapın, evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Beni askerliğim bittikten sonra yönlendiren komutanlarım.”
Mahkeme Başkanı: “Evet şimdi söyleyin, buyurun Okan Bey.”

Sanık Okan İşgör: “Senin yönlendirdiğini iddia ettiğin Namık Dursun, Murat Güler, Oğuz Türksoyu, Ali Ergülmez, Burhanettin Çakmak, Ömer Başçavuş isimli rütbeliler beni tanıyor mu?”
Sanık Ulaş Özel: “Bana Oka… Hüseyin’in yanına gitmem gerektiğini, gittiğimde Hüseyin gerekli.”

Mahkeme Başkanı: "Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin’in yanına gittikten sonra Okan İşgör, yani yanında çalıştırdığı, yanında çalıştığı kişi sana yardımcı olacak, Hüseyin gerekli şeyleri, beyanı budur, yani.”
Mahkeme Başkanı: “Yani söylenen Hüseyin Yanç.”

Sanık Okan İşgör: “İfadelerinde Okan İşgör’ün yanına git ve bunu sana ismi geçen bütün komutanların söylediğini beyan etmişsin. Bu şahıslarla beni telefonla görüşürken, telefonla konuşurken ya da yüz yüze görüştüğümü gördün mü?”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim şahsın çok telefonu olduğu için hangi telefonla görüşüp görüşmediğini bilmiyorum, öyle bir şeyim, sürekli telefonla görüşüyordu ben nereden bileyim.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim korumam olarak yanımda dolaştığını söylediği için soruyorum, sürekli yanımda biri, olan birisi olarak kendi tanıdığı insanlarla görüşüp görüşmediğimi net olarak cevaplandırmasını istiyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Belirttiğim gibi sürekli telefonla konuştuğu için ve birden fazla telefonu olduğu için telefon görüşmelerini, bir de şunu da belirtmek istiyorum yani özel görüşmeler de yapıyordu. Çünkü başka ilişkileri de olduğu için genelde telefonlarıyla böyle biraz şey, gizli, bizden, benim yanımdan duyamayacağımız şekilde konuştuğu için fazla o konuda bir şey söyleyemeyeceğim.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Seni yanıma gönderdiğini iddia ettiğin kişilerle senden ayrı görüşmem doğru mudur ya da görüştüğüm kişilerden sana bahsetmemem doğru mudur, seni gönderen kişilerle?” 
Sanık Ulaş Özel: “Anlamadım bir daha tekrarlar mısınız soruyu?”
Sanık Okan İşgör: “Seni yanıma gönderdiğini iddia etiğin kişilerle senin yanında görüşmememi gerektirecek bir neden var mı?”
Sanık Ulaş Özel: “Bazılarıyla, yani gönder, isim vererek söylesem daha şey yaparım, örneğin.”
Sanık Okan İşgör: “Namık Dursun, Murat Güler, Oğuz Türksoyu, Ali Ergülmez.”
Sanık Ulaş Özel: “Murat Güler’le görüş… Murat Güler’le görüştünüz, Murat Güler’le hatta açıklama yapabilir miyim Başkanım?”
Mahkeme Başkanı: “Evet, evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Murat Güler Bursa İl Jandarma İstihbarat Şube Müdürüyken Okan İşgör’le görüşmüştü, hatta Okan İşgör’ün lojistik, bu işleri bildiği için hatta şey söylemişti. Okan İşgör’ün yazıhanesinde bir tane başka birisinin adına kayıtlı telefon hattı vardı, sabit hat, bu sabit hatta yönelik sürekli belli bir dönem, iki üç gün süresince bir lojistik firması diye aranacak, bunun başında birisi beklesin, burası birileri arandığı zaman da bu bize bir şirket ismi söylemişti. O şirket uluslararası taşıma kaç tane bana kaç tırınız var diye sorular sorulursa şöyle cevaplar verin diye söylemişti. Murat Güler’le bu şekilde, özellikle Okan İşgör ve benle de bu görevi veren ve bu telkin (bir kelime anlaşılamadı) Murat Güler’di, Murat Güler’le de görüşmemiz oldu, doğrudur.”
Sanık Okan İşgör: “Sayın Başkanım kayıtlara geçti Ulaş Özel’in beyanı, 4 sene aynı işyerindeki ofiste kiracı olarak kaldım, kendi şirketim haricinde hiçbir telefon olmadı. Telekom’dan Ulaş Özel’in iddiasının istenmesini talep ediyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Evet taleplerimizi sonra yapalım, önce şeyler sorular.”
Sanık Okan İşgör: “Ayhan Çarkın Susurlukçu dedin, benim şirketimde gördüğün doğru mu?”
Sanık Ulaş Özel: “Şirketinizde Susurluk davasından ve Susurlukçu olarak ben fazla onları şahsen ve birebir tanımadığım için Susurluk davasından yatanlar gelip gidiyordu ve siz onlarla.”

Mahkeme Başkanı: “Kimler geliyordu?”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim o zaman hatta bir ikisiyle, iki, iki olabilir, bir veya ikisiyle de Büyükçekmece, Büyükçekmece Savcılığı tarafından hatta.”
Mahkeme Başkanı: “İsim, ad, soyad.”
Sanık Ulaş Özel: “Zeki diye birisi vardı, Ayhan diye vardı, Ziya Bandırmalıoğlu vardı, bir de bizim Okan’la birlikte şeyine gittiğimiz Halkalı’da yanına gittiğimiz inşaat ve aynı zamanda bir inşaat müteahhidin yanında, müteahhidin yanında, yanında birlikte çalışan, hatta bir pastanede buluştuk o da Susurlukçuydu, o da onun adı da Ayhan’dı. Bu şahıslarla ve gittik, gelenler de vardı efendim isimlerini söyledim zaten, kendileriyle hatta Okan İşgör’ün ben yanına gelmeden önceki süreçte hatta bunlarla birlikte şöyle bir şikayetçi, birisi bunlar hakkında şikayetçi olmuştu. Para, adamdan para istemişler tarzında bir şikayetleri ol… bunların hakkında Büyükçekmece Savcılığının şeyi vardı, tutuklandı hatta böyle bir çalışması vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.” 
Sanık Okan İşgör: “Efendim bahsettiği, Susurlukçu diye bahsettiği kişilerden sadece Ziya Bandırmalıoğlu’nu tanırım, onunla ilgili telefon görüşmelerimizde teknik takibe takılmıştı. Akabinde görüşmelerde bir sene boyunca hiçbir suç işlemediğimize dair tarafıma bir yazı gelmişti, yani görüşmelerde suç unsuru bulunmadığına dair. Onun da Zeynep Hanım talebini yaptı.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Sürekli istihbarat görevi için İstanbul dışına gittiğini söyledin, Erzincan’a, Ankara’ya, Tokat’a ve onun haricinde de çalışmalar ol… çalışmaların olduğunu söyledin. Bununla ilgili benim dava dosyamda istihbarat şubede resmi olarak çalıştığımı gösteren yazılar var. Sen de bununla ilgili çalıştığına dair somut, gerçek bir belge, delil sunabiliyor musun Mahkemeye?”
Sanık Ulaş Özel: “Belge, belge ve ifadeler mevcut, eğer onları delil olarak sunmuyorlarsa, bunun da ötesinde.”
Mahkeme Başkanı: “Başka deliliniz var mı diyor.”
Sanık Ulaş Özel: “Başka delillerim var ben talep ettim, şeyde iddianamede de okudum, 30 Kasım cezaevindeyken ve çıktıktan sonraki süreçlere ilişkin nüfus cüzdanımın, cezaevinde olan birisinin.”
Mahkeme Başkanı: “Onu söylediniz evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Nasıl çıkarılabileceği, hatta bu konuyla ilgili Adalet Başmüfettişinin kayıtlar, benle.”
Mahkeme Başkanı: “Adalet Başmüfettişi niye ifadenizi aldı?”
Sanık Ulaş Özel: “Cezaevinde olup olmadığıma, çıkıp çünkü kabul edilmemişti ceza…”
Mahkeme Başkanı: “Yani şikayet neydi ki böyle bir konuda araştırma yapılıyor?”
Sanık Ulaş Özel: “Bunu Savcılık talepte bulunmuştu, Ulaş Özel isimli şahıs dışarı çıktığını söylüyor, bunlar doğru mu gerçek mi?”
Mahkeme Başkanı: “Yani Adalet Bakanlığı müfettişi mi bu?”
Sanık Ulaş Özel: “Adalet Bakanlığı müfettişi.”
Mahkeme Başkanı: “Hangi tarihte yaptı bu soruşturmayı?”

Sanık Ulaş Özel: “Soruşturma ben cezaevine girdikten sonraki süreçte, ilk duruşmadan sonraydı herhalde, ilk yani bundan bir yıl önceydi efendim. Bu, çünkü kabul edilen kimse olmadı, bu şahıs bizle bir bağlantısı yok, hatta avukatım ve biz de bu konuda ısrarcı olunca, gerekli, Adalet Bakanlığı da araştırma yaptı. Bu şahıs bu cezaevlerinden çıkarıldı mı, operasyonlara katıldı mı? Çünkü kabul edilmemişti benim hakkımda hiçbir şekilde Ulaş Özel askerlik haricinde hiçbir bağlantısı ve hiçbir çalışma.”
Mahkeme Başkanı: “Cezaevine girip konuştu, ismi neydi Başmüfettişin?”
Sanık Ulaş Özel: “Mustafa Tiryaki efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Mustafa Tiryaki.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet bu konudaki tüm çalışmalar hep, çünkü benim, bana sordu, tek tek sordu. Şeyleri sordu, kim hangi tarihlerde, hatta ben isimler verdim, beni alıp cezaevinden çıkaran kişilerin isimleri, görüştüğüm kişileri, katıldığım operasyonlara ilişkin bilgiler verdim, onlarla ilgili bilgiler toplamıştı. Çünkü onların ifadesinin aldığı, alındığını da biliyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Bunun haricinde şu anki benim dosyada sunduğum, dosyada sunduğum size ek olarak sunduğum yazılar. Gerek Sabahattin Çiçek’in, isterseniz okuyayım efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Neyi okuyacaksınız?”
Sanık Ulaş Özel: “Sabahattin Çiçek’in ifadesinden bu.”
Mahkeme Başkanı: “Biz size sorduğumuz şey şu, başka deliliniz var mı diye soruyorum?”
Sanık Ulaş Özel: “Var var delil olarak işte onu söylüyorum, bunların ifadeleri delil olarak sunulmuyorsa, yazılı olarak da.”
Mahkeme Başkanı: “Yani dosyadaki deliller dışında, yani belgeler ifadeler dışında deliliniz veya belgeniz var mı diye soruyor?”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim delil derken ondaki gibi bizim şeyimiz bize Vali tarafından yazılmış bir yazı verilmedi. Yazının verilmesine gerek yok zaten, yani biz sürekli operasyonlarda sürekli şeyde olduğumuz için yani gidip herhalde oralarda piknik yapmıyorduk yani.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam, evet.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim istihbarat şube müdürlüğü bünyesinde çalışan ajan tabir edilen, haber elemanı tabir edilen, muhbir tabir edilen herkesin kaydı vardır ve sicil numarası vardır. Bunlar kesinlikle kayıt altına alınmadan göreve gönderilmez, görevlendirme yapılmaz. Çünkü doğabilecek sorumlulukları üstlenebilecek kimse olmaz bu yapılmazsa.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Şimdi Ulaş Özel Mahkemenize takdirname sundu, operasyonlardan bahsetti, bunlar kendisinin vatani görevini yaptığı sürede katıldığı operasyonlar ve jandarmada, pardon cezaevinde tutuklu bulunduğu süre.”
Mahkeme Başkanı: “Açıklama yapmadan soru soralım.”
Sanık Okan İşgör: “Size, size söylüyorum Sayın Başkanım.”
Mahkeme Başkanı: “Açıklama yapıyorsun, biz soru sormanız için (1 kelime anlaşılamadı) verdik.”

Sanık Okan İşgör: “Tamam bu askerlik, vatani görevini yaptığı askerlik dışında.”

Mahkeme Başkanı: “O zaman soralım, diyelim ki vatani görevin dışında almış olduğun takdirname var mı?”

Sanık Okan İşgör: “Vatani görevini yaptığın askerliğin dışında katıldığını iddia ettiğin görevlere dair elinde resmi bir yazı, görevlendirme yazısı veya jandarmayla çalıştığına dair resmi bir belge var mı?”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim 2 nolu Devlet Güvenlik Mahkemesi esas no 1999/88, karar no 1999/181.”
Mahkeme Başkanı: “Bir dakika, bir dakika bir daha söyle.”
Sanık Ulaş Özel: “Esas no 1999/88.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Karar no 1999/181.”
Mahkeme Başkanı: “181.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet okuyorum efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Malatya evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Bu sanıkların gerek güvenlik güçlerine ve gerekse diğer herhangi bir devlet yanlısı vatandaşın yaraladıkları, öldürdüklerinin sabit olmadığı, ayrıca orayı geçiyorum efendim. Bu sanık itirafçı konumunda olup diğer itirafçı arkadaşlarıyla birlikte güvenlik güçlerine yardımcı oldukları ve dosya arasındaki 30 Kasım 1999 tarihli Jandarma Genel Komutanlığı Tunceli İl jandarma tabur komutanlığı Hozat başlıklı yazıdan da anlaşılacağı üzere, bir kısım teröristlerin ölü olarak ele geçirildiği. Bir kısım teröristlere ait mühimmat ve malzemenin ele geçirildiğinin sabit olduğu anlaşılmış olup. O yazıda benim katıldığım operasyonu, dahi Hozat.”
Mahkeme Başkanı: “Bu askerlik döneminden önce değil mi?”
Sanık Ulaş Özel: “Hayır askerlik önceki DGM’de, efendim yar…”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “İkinci şeyden sonraki süreci anlatıyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Takdirname veya başka bir belgeniz var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Var var işte bu dosya içe…”
Mahkeme Başkanı: “Bunun dışında.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu dosya içerisinde toplu verdiler, as şeyle ilgili.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Askerlik sonrasında ilgili söylüyorum efendim. Uğur Ertekin bahsettiğiniz Erzincan, Erzincan’daki bu bahsettiğim Reşadiye olayları, hatta sizin de sorduğunuz Nedim Binbaşı ile ilişkili, konuyla ilgili şeyi anlatıyor. Eylül ayında Ulaş ile telefonda konuştuk, bana Elazığ veya Tunceli tarafında olduğunu, İstanbul’a gideceğini, geçerken de yanıma geleceğini söyledi. (bir iki kelime anlaşılamadı) Erzincan İl Merkez… MKP üst.”
Mahkeme Başkanı: “Son kısmı okuyun, sonuç kısmı okuyun yani ifadeyi komple okuyorsunuz. Yani orada söylemek istediğiniz cümleyi bulun, onu okuyun.”
Sanık Ulaş Özel: “Yani ben burada şeyi söylüyorum, Nedim, Ersan ve yanındaki şahıslar görev yaptığım tabura geldikten sonra bir süre ayrı görüştüler. Sonra Nedim Subayla ayrı ayrı görüştü, bir bakıma kendilerini tarttılar, sonra Nedim benim yanıma gelerek bu çocuk bizim işimize yaramaz, böyle bir adama ihtiyacımız yok, belki MİT’teki görevlilere gidip bilgi verebilir. Sonra bu şahıslar gitti, yani benim çalışmalarımı o zamanki çalışmalarımı Uğur Ertekin’in de bahsettiği.”
Mahkeme Başkanı: “Bizim sorduğumuz bakın soru şu, bununla ilgili herhangi bir belgeniz var mı, takdirname benzeri veya yaptığınız bir (bir kelime anlaşılamadı).”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim şunu, şunu, şunu.”
Mahkeme Başkanı: “İfadeler içinde geçebilir cümleler de.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben böyle bir talepte bulunmadım çünkü Okan İşgör bu belgeleri özellikle haber elemanı mı, jandarmadan.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam cevap (1 kelime anlaşılamadı).”
Sanık Ulaş Özel: “Silah ruhsatı istediği için, çokça istediği için bu belgeleri aldığını söyledi.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Benim öyle bir talebim olmadığı için, talep ettiğimde de jandarmadan Mahkemeniz de talep edebilir, haber elemanı olup olmadığım, jandarmaya çalışıp çalışmadığım kayıtlara da geçecektir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Kemal Bakır’ı tanır mısın?”
Sanık Ulaş Özel: “Tanımam.”
Sanık Okan İşgör: “Mesude Tınarlıoğlu?”
Sanık Ulaş Özel: “Tanımam.”
Sanık Okan İşgör: “Kader Taşkaya?”
Sanık Ulaş Özel: “Tanımam.”
Sanık Okan İşgör: “Uğur Koçan?”
Sanık Ulaş Özel: “Tanımam.”
Sanık Okan İşgör: “Osman Koçan?”
Sanık Ulaş Özel: “Tanımam.”
Sanık Okan İşgör: “Faruk Çelen?”
Sanık Ulaş Özel: “Tanımam.”
Sanık Okan İşgör: “Muhsin Hasan Kaya?”
Sanık Ulaş Özel: “Tanımıyorum.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim bu şahıslarla ilgili benim ilk ifadelerimde beyanlarım var ve dava dosyasında da bu kişiler tarafından bana gönderilen haciz icra evrakları var. Bu evraklar benim 2006 ve 2007 senesinde maruz kaldığım sıkıntılarımla ilgili evraklardır. Peki, Avukat Salim Purtaş’ı tanır mısın?”
Sanık Ulaş Özel: “Tanımadığımı belirtmiştim.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Efendim kendisinin yanımda korumalık yaptığını söylüyor, 2006, 2007 yılında benim sürekli şirketimi hacze gelen, evimi hacze gelen insanlar, haciz gönderen insanlar. Ayrıca Uğur Koçan ve Osman Koçan benim kendisinden 10 tane tır aldığım insanlar, sürekli şirketime gelip 450 bin Avro’luk borç.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam soru sormanızın amacı nedir?”
Sanık Okan İşgör: “Şimdi korumalığımı yaptığını söylüyor, hiçbirini tanımıyor.”
Mahkeme Başkanı: “He.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben hiçbir.”
Sanık Okan İşgör: “Yeterli efendim, bu ifade benim için yeterli.”
Sanık Ulaş Özel: “Bahsettiği gibi hiçbir haciz olayına da, haciz olayıyla da karşılaşmadım, denkte gelmedim, herhangi bir haciz benim o yanında olduğum süreçte ve benim tanıdığım süre içerisinde hiçbir malına haciz konulduğunu görmedim.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Efendim bununla ilgili resmi evraklar dava dosyasında mevcut.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Resmi evrakta Ulaş Özel’de mi yanında yazıyor ya da.”
Mahkeme Başkanı: “Yok, yok tamam.”
Sanık Ulaş Özel: “Benim olduğum o görüntüler fotoğrafı mı var.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam Ulaş, Ulaş Bey tamam.”

Sanık Okan İşgör: “Hayır sürekli yanımdaydın ya, korumamdın ya onun için.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam, tamam tartışmadan.”

Sanık Okan İşgör: “Efendim şimdi Ulaş Özel kendi annesinin evinde geçen silahları benim verdiğimi iddia ediyor. Bu silahları sana ne zaman verdim?”
Mahkeme Başkanı: “Ne zaman verdi?”

Sanık Ulaş Özel: “İki bin se… Göktuğ Uluslararası.”
Mahkeme Başkanı: “Çok yakın konuşunca patlak patlak ses geliyor.”
Sanık Ulaş Özel: “Göktuğ Uluslararası taşımacılığı devret… yazıhaneyi boşaltacağı zaman 2008 yı… 7 veya 7’nin sonu 8’in başı, o süreçte verdi. Birlikte hatta ben, Hüseyin ve Okan üçümüz birlikte annemin, annemgil kendi oturduğu ben o zaman orada oturmuyordum, orada ikamet etmiyordum, benim evim Beylikdüzü’nde birlikte de aynı zamanda kullandığımız evdi. Oradaki çiftlik evine, efendim dünkü konuşmalarında annemi hatta ikinci duruşmada annem tanık olarak dinlendi. Özellikle isterseniz okuyayım o ifadelerine, beyanlarına ilişkin.”
Mahkeme Başkanı: “Okumayın, evet, soruya cevap verin.”
Sanık Ulaş Özel: “Kesinlikle annemle, kesinlikle hatta şöyle bir beyanı geçiyor, onun için okumak istedim. Kesinlikle ben evine gitmemişim, eğer evine birlikte gitmişsem ne gerekiyorsa yapılsın diye bir beyanı vardı. Dünkü konuşmasında da annem hasta oluyor, benim o kadar kardeşim var ama ne hikmetse Okan gelip götürüyor ve Okan.”
Mahkeme Başkanı: “Onlara hastanede yardımcı olduğunu söyledi.”
Sanık Ulaş Özel: “Hastanede yardımcı olduğunu söyledi, çünkü niçin hastaneye yardımcı olduğunu söyledi. Hastaneye, bizim eve gelmişti, onun HTS kayıtlarında veya çıkarsa bunu da hastaneye gideceği şeklinde kamufle etmek için söyledi.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam, evet.”

Sanık Okan İşgör: “Anneni Kamil Sözüneer ile birlikte Selimpaşa Travmatoloji hastanesi başhekimi Mehmet Bey’e gönderdim mi, göndermedim mi?”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben kendim götürdüm, Kamil bahsettiği şahıs, kendisinin kızı ve damadı bir nevroloji profesörü olması gerekiyor. Ben de tanıdığım için, kendisinden çok iyi bir Doktor, Selimpaşa’da iyi bir doktor olduğunu söyledi, yoksa ben ta bahçe…”
Mahkeme Başkanı: “Yani siz burada Okan’ın veya arkadaşların size bir yardımı oldu mu bu hastane doktor bulmada?”
Sanık Ulaş Özel: “Okan götürmedi ki, Okan götürmedi, annemi hastaneye.”
Mahkeme Başkanı: “Ama o tavsiye edebilir, telefon edebilir, kart verebilir.”
Sanık Ulaş Özel: “Hayır, hayır, hayır, hayır, hayır Kamil Sözüneer’le ben görüştüm, Kamil Sözüneer.”
Mahkeme Başkanı: “Yani siz kendiniz hallettiniz bu işleri.”
Sanık Ulaş Özel: “Birlikte Okan’ın bu konuyla hiçbir şekilde, yani Kamil Sözüneer dediğimiz kişi bizim birlikte çalıştığımız yazıhanede trafik ve Okan’ın emniyet ve başka yerlerdeki işlerini halleden emekli bir başkomiser.”
Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Ulaş Özel: “Benim de tanıdığım, hatta Okan’ın devrettiği şirkette oğlu benle ortağım, Altay şirketimde Tabip Yüzbaşı olan Serdar Sözüneer’in.”
Mahkeme Başkanı: “Onlar mı yardımcı oldu?”

Sanık Ulaş Özel: “O yardımcı oldu, onun yardımıyla ve şunu da söyleyeyim, belirtmek istiyorum. Annem böbrek hastası olduğu için, yani uzman iyi bir doktor olduğunu söyle… yoksa.”
Mahkeme Başkanı: “Yani bizim sorduğumuz soruya sen çok geniş cevap veriyorsun, yani Okan sana yardımcı oldu mu?”
Sanık Ulaş Özel: “Ben açıklayarak cevap vermek istiyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Ama Okan cevap.”

Sanık Ulaş Özel: “Okan yardımcı olmadı efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam olmadı.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben Kamil Sözüneer aracılığıyla yardımcı oldum.”

Sanık Okan İşgör: “Efendim Kamil Emin Sözüneer 2002 yılından beri benim yanımda çalışan bir insandır, benim şirketimin işlerini yapar. Kendisi Kamil Sözüneer’le 2006 yılında benim yanımda çalıştığı sürede tanışmış kişidir. Kendisiyle hiçbir samimiyeti yoktur, ifadeleri de bellidir.”
Mahkeme Başkanı: “Evet senin yardımcı olmadığını söyledi, evet.”

Sanık Okan İşgör: “Peki bu silahları Hüseyin.”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim bir şey belirtebilir miyim?”
Mahkeme Başkanı: “Bir dakika, bir dakika soru cevap.”
Sanık Ulaş Özel: “Ya o soruya, bir önceki soruya.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam aklında tut, bir kenara not al.”

Sanık Okan İşgör: “Hüseyin sen, Hüseyin, sen ve ben annenin evine götürdüğümüzü söylüyorsun, hangi tarihte?”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim 2008 veya 2007’nin sonu olarak biliyorum, çünkü tam gün olarak bilmiyorum, hangi ama şeyde, böyle hava çok sonbahar veya ilkbahar olması lazım ben öyle hatırlıyorum, yalan hiçbir şey söylemek istemiyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Zaten efendim çok şey isteniyorsa HTS kayıtlarında üçümüzün o bölgedeki kayıtları veya üçümüzün bir araya geldiği şeyler gözükebilir.”
Mahkeme Başkanı: “Evet, evet.”

Sanık Okan İşgör: “Silahları, silah ve bombaları sana ne şekilde verdim?”
Sanık Ulaş Özel: “Önceki ifadelerimde de belirttiğim gibi bunları şey içerisinde poş… şeyler içerisindeydi. Hepsi önce kendim de açıklamıştım zaten, poşet şey içerisinde, poşet içerisinde, kutu içerisinde hepsi hazır halde.”
Mahkeme Başkanı: “Şimdi poşet kutu ayrı mı?”
Sanık Ulaş Özel: “Kutunun içerisinde poşetin içinde.”
Mahkeme Başkanı: “He, nasıl bir, nasıl bir kutuydu bu?”

Sanık Ulaş Özel: “Şöyle şey kolisi, efendim hatta bahsi geçen üvey babamın da anlattığı kutu diye bahsediyor. Onun içerisinde hazır halde, parçalanmamış haldeydi ben bu silahları aldım, götürdüm bana hemen.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam parçaladığın silahı söyledin, öbürlerini de.”
Sanık Ulaş Özel: “Evet, ha ben hemen gelinip alınacak denildiği için, yani birkaç gün, yani yazıhane şey oldu, burada kalsın denil…”
Mahkeme Başkanı: “Parçalama işini aldığınızda mı yaptınız, eve götürünce mi yaptınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Eve götürdükten sonra yaptım efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam.”
Sanık Okan İşgör: “Silahı da mı eve götürdükten sonra yaptın?”
Sanık Ulaş Özel: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim kendisi beyanlarında silah boyalı geldi, parça parçaydı, bana öyle verdi demiş daha önceki beyanlarını kontrol ediniz istirham ediyorum.”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim hiçbir zaman öyle bir beyanım olmadı, Hüseyin’in beyanıdır benim öyle bir beyanım olmadı, ben sürekli beyanlarımda, ilk günden, emniyetteki ifadelerimden bakılırsa ben hiçbir beyanımda ben hepsini kendimin parçalara ayırdığımı ve kendimin şeyi kullanılmayacak hale getirdiğimi kendim söylemişim. O Hüseyin’in beyanlarıdır, Hüseyin beyanında Ulaş Özel motor, silah, silah tamiri için boyandıktan sonra birleştirmek için silah için motor ustası getirdiğimi, motor ustası şey yapmıştır, benim öyle bir beyanım yoktur.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı soru.”

Sanık Okan İşgör: “Şirket kapandıktan sonra mı, tahliye ettikten sonra mı götürdük, tahliye etmeden önce mi?”
Sanık Ulaş Özel: “Tahliye edilmeden bir önceydi, ondan sonra, birkaç gün sonra şirket tahliye ettiniz, çünkü o zaman taşıma işler yapıyordunuz.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Koliyle götürdük doğru mu?”
Sanık Ulaş Özel: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim annesinin beyanı şöyle, Okan, Hüseyin, oğlum birlikte geldiler, Ulaş valizi alıp yukarıya çıktı. Valiz, annesi özellikle valiz diye belirtmiştir, dikkatinize sunarım.”
Mahkeme Başkanı: “Evet. Evet, evet.”
Sanık Okan İşgör: “Peki bu silahları hangi araçla götürdük?”
Sanık Ulaş Özel: “Size ait Megan araçla götürdük.”
Sanık Okan İşgör: “Hangi güzergahı kullandık?”
Sanık Ulaş Özel: “Onu da belirteyim, özellikle, efendim Beylikdüzü limanyolundan Bahçeşehir sapağı, Bahçeşehir’in alt, şeye bizim evler istikametinden Altın Şehir, Altın Şehir’in de okulun arasından direkt şeye, bizim annemgilin bağ… dediğim yere isterseniz kroki olarak da, tam olarak da çizebilirim.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Efendim bölgede 14 tane mobese kamerası var, sürekli olaylar çıktığı için bunun da dikkate alınmasını istiyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Silahları bıraktıktan sonra bizimle döndün mü, evde mi kaldın?”
Sanık Ulaş Özel: “Sizinle döndüm evet.”
Sanık Okan İşgör: “Annesinin beyanı Okan, Hüseyin, Ulaş üçü birlikte geldiler, Ulaş ve valizi bıraktılar, Hüseyin’le Okan evden ayrıldı yönündedir bunu da dikkatinize sunarım.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim tekrar söylüyorum, Okan ve ondan sonra ben tekrar eve gittim, yani bunu, bunu bu şekilde özellikle hiç annem görmediklerini, annemi tanımadıklarını beyan ettiler. Ailemle ilgili hiç kim… Hüseyin’de özellikle ikisi de ben sizden ikinci duruşma tutanaklarını özellikle tarafınızdan okunmasını istiyorum. Verdiğim ifadeleri ve benim ifadelerimin bunları sizin takdirinize bırakıyorum, kendiniz de aradaki şeyi görebileceksiniz.”
Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verildi.”
Sanık Okan İşgör: “Annenin kardeşlerinin beni tanıdığını kendin söylüyorsun, şimdi doğal olarak çok ciddi bir silah ve bombalarla yakalandın. Kardeşin Barış Özel’de benimle sürekli görüşen bir insan, peki sen bu silahları yakalatıp kaçınca niye benimle irtibata geçmediler de bak bu silahları sen verdin, senin yüzünden Ulaş’ın başı derde giriyor diye aramadılar beni.”
Sanık Ulaş Özel: “Şimdi efendim bu soruya özellikle şöyle cevap vermek istiyorum, Hüseyin Yanç dünkü ifadelerinde ailemin sürekli kendisini arayıp rahatsız ettiğini, benim ailem hiç ne Okan’ı ne de Hüseyin’i çok fazla hiç kimseyi aramadı ve rahatsız etmedi. Çünkü ailem yani biraz çekindikleri için, yani bu işlerle ilgili fazla da içinde olmadıkları için, bahsettiği gibi Hüseyin’de düneğin bunun tam tersini iddia etti efendim. Özellikle ben bu sorum vardı, yok beni ısrarla arıyorlardı, ısrarla arıyorlardı. Ailem bir kez sadece Hüseyin’le görüşmüşler, Hüseyin’le görüşmelerinde telefonla, çünkü Hüseyin benim daha yakın arkadaşım, birlikte yemek yemişiz, ailemin hepsi tanıyor, babam tanıyor. Babamı tanıyor, bizim evimizde kalmış, yani normal bir arkadaşım olmadığı için onu da sadece annemgil şunu söylüyor, birlikte ekmek yemişiz, birlikte sen niçin böyle o malzemenin olduğunu biliyorsun tarzında hatta tape görüşmelerini de size sundum.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Ailem bu konuşmaya, şeylerin dışında kaldığı için, bir de bahsettiğim gibi aracımız yakıldığı için ailem bu konularda çekingen ve edilgen, hiçbir görüşmesi ne Hüseyin’le, ne Okan’la genelde halen daha yani babam, kardeşim, hiç kimse görüşmemiş, ne hikmetse Hüseyin’i benim erkek kardeşim var. Eniştem var, o kadar akrabam var, bir tanesi arama, kız kardeşim arıyor. Tehdit Hüseyin’de bundan korkuyor. Yani bu da Okan Bey’in sorusuna cevaptır.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Efendim ben onu sormadım, ben Ulaş bombaları ve silahı yakalattığı tarihten yakalandığı tarihe kadar, kendisinin yakalandığı tarihe kadar firarda olduğu dönemde niye annesi veya bir yakını beni tanıyan yakınları aramadığını sordum. Hüseyin’le olan görüşme ise bizde gözaltına alınıp, biz serbest bırakıldıktan sonraki görüşme, ben silah ve bombaların bana ait olduğunu iddia ediyor. Annesinin ve kardeşlerinin bunu bildiğini söylüyor, devletin silahları olduğunu bildiğini söylüyor ve silahlar ele geçiriliyor. Oğulları risk altında, tutuklanması söz konusu, kaçıyor ve buna rağmen annesi ve kardeşleri bana, beni arayıp da bak bu silahları sen getirdin, biz gördük ve devletin silahları olduğu için evimizde saklanmasına müsaade ettik. Ama böyle değilmiş, yakalandı, emniyet operasyon yaptı, oğlumuz senin yüzünden tutuklanacak. Benim sormak istediğim Ulaş’ın firarda olduğu dönemle ilgili.”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim tekrar cevaplayayım, ailem hiçbir zaman benle ilgili bahsettiğim gibi, benle ilgili özellikle bu tür konularda hiçbir zaman bir konuya dahil olmamışlardır. Yani biraz bahsettiğim gibi efendim gerek aracımızın yakılması olayı, gerekse benim durumdan, konumdan itibaren, itibariyle yani buna benzer birçok örnek verebilirim efendim. Yani hiçbir ailem özellikle bu tür konularda veya benzeri konularda.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Değil (bir kelime anlaşılamadı) hiç kimseyle ilgili bu tarz bir şeye müdahil olmamışlardır. Ailemin de Okan’la böyle muhatap olma veya bir şey olma gibi girişimi olmamıştır. Girişimi olmamasının en büyük sebebi hem o zamanki emniyet görevlileri, yetkilileriyle görüşmeleri, onların telkinleri, yok işte yetkilileri aileme telkinde bulun… Ulaş gelirse gelsin, biz Ulaş hakkında biliyoruz. Ulaş’ın kim olduğunu sonradan öğrendik, o telkinler bunlar, araştırılırsa hatta istenilirse o zamanki soruşturmayı yürüten Terörle Mücadelede yetkili kişiler gerekli ifadeleri ve gerekli şeyleri bildirirler.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Hatta görüşüyorlar, sürekli irtibat halindeler, aileme sürekli haber veriyorlar. Beyanda bulunuyorlar, diyorlar ki silahların örneğin balistik incelemesinin temiz oldu. Sonradan bunları hep aileme söyleniyor, çünkü ailemin haberi var, ailem de bu Hüseyin’le görüşmelerinde işte temiz çıkmış, falan hep onları bahsediyorlar.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Şimdi Ulaş Özel burada davamız boyunca, bizim kendi davamız boyunca sürekli tecrübelerinden, hatta operasyonlarda paşaları yönetecek kadar tecrübesi olduğundan, istihbarat birikimlerinden, her şeyden bahsetti, burada bunu Mahkeme heyetiniz de biz de dinledik.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Daha önce örgüt geçmişinden ve tecrübelerinden de bahsetti.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Silahlarla olan yakınlığından ve ilgisinden de bahsetti, peki bu silahlar yakalanınca kendin devletin silahlarını olduğunu söylemek yerine niye önce Gebze’ye, oradan tekrar İstanbul’a, İstanbul’dan Bandırma’ya, oradan İstanbul’a, yurtdışına kaçmaya çalışmalar, niye böyle aşırı bir gayret içine girdin. Bu kadar tecrübeli biri olarak bu silah ve mühimmat ele geçtiğinde kendin de söylüyorsun devletin olduğunu söyleyerek verdiğimi iddia ediyorsun, bu kadar tecrübeli biri olarak bu silahlarla ilgili olarak başının çok ciddi derde gireceğini bile bile neden saklama gereği hissettin. Neden kaçma gereği hissettin de teslim olup bunlar ilk gün teslim olup bunlar benim değil, ben devletin silahları olduğu için sakladım, bu silahları Ali Barış Sevindik ve Okan İşgör bana verdi diye beyanda bulunmadın da kaçmayı tercih ettin?”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Öncelikle bu soruyu sorduğun için çok teşekkür ediyorum, ben bu şey için, şunu özellikle de Başkanım özellikle sizden çok önem ve rica ediyorum. Benim bu operasyon esnası içerisindeki HTS kayıtlarımdan bulunduğum yerin tespit edilmesini, kız ka… ailemden telefon geldikten sonra benim nerede olduğumu ve benim Okan’la yaptığım görüşmenin, Okan’la yaptığım görüşmeler neticesinde yaptığımız görüşmelerin nerede olduğumu bilinmesini istiyorum. Açıklıyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Ben Avcılar’da kız arkadaşımla birlikte otururken evden bana telefon geldi, oturduğum evden, bana kız kardeşim polislerin eve polislerin geldiğini, şunu da özellikle açıklayarak bahsetmek istiyorum. Ben silahları bana ait veya şey olan silahı saklardım, gömerdim, o tecrübeye de sahibim. Polisler eliyle koymuş gibi şeyle gelip silahları bulduktan, bana telefon geldi, silahları bulunduğunu, bende direkt bu konuda gerekirse kız arkadaşımın ifadeleri de alınabilir. Bende gayet normal bir şekilde hiç görüşmemi bitirip, taksiye binip Şahin Tepesine gittim. Yolda annemle görüştüm, annem bana dedim anne ben geliyorum her şeyi anlatacağım. Annem de bana şunu sö… özellikle söyledi, benim terör örgütünden gittiğimi, devlete yönelik suikastlarda, o tarz şeyler söyledi. Bunun üzerine ben direkt Okan’ı aradım, Okan bana verdiğin, hatta silah demedim boyalı şeyin, o da yanına gitmemi, görüşmemiz gerektiğini, yüz yüze görüşmemiz gerektiğini, ben giderken kendisine yani olayı anlatmaya giderken. Yani emniyet, polisin, şimdi bir ope… büyük o kadar kişi olacağım, tekrar söylüyorum, polis operasyon yapacak o kadar polis olacak, ben evime çok yakın bir mesafeye geleceğim, halen daha telefonumla konuşacağım, operasyondan bir saat geçmiş ve polisin örneğin uygulamalarını da, uygulama alanında uygulama yapma olasılığını da düşünmeden evime çok yakın mesafeye geleceğim. Telefonumu hiç kapatmayacağım, Okan’ın yanına gideceğim, Okan’ın yanına gittikten sonra telefonlarımı, benim efendim bana söylediği şu, ben o zaman direktmen, bir büyük bir komplonun içerisinde olduğumu o zamandan sonra düşünmeye başladım. Çünkü bana söylenen Okan’ın kesinlikle kendisine sirayet ettirmememi, ettirirsem de kesinlikle kabul, hiç bu konuda konuşmayacağını, inkar edeceğini ve bu konuda avukat, avukatın, avukat olayından bahsetmek istiyorum. Avukat özellikle bana avukat telefonu, ilk duruşmalarda kayıtlarda var. Kendisinin avukatı benle görüşüp görüşmeden önce verdiğini söyledi. Sonradan ortaya, yani şeylerde kayıtları ortaya çıktıktan sonra özellikle dün de belirttim. İddianamede göstermek istiyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Evet siz konuyu anlatın bulamayacaksınız öyle, işaretlememişsiniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim iddianamede onu göstermek istiyorum, onun için şey yapmak istiyorum da.”
Mahkeme Başkanı: “İşaretlememişsiniz buradan bakıyorum.”
Sanık Ulaş Özel: “Avukat Öz… Avukat Özkan’ın mesajının olduğu kısmı da not alınarak, şey olarak bana gönderildiği mesaj.”

Mahkeme Başkanı: “O emniyet beyanınızda var o.”
Sanık Ulaş Özel: “Evet, evet emniyet, o da delil olarak sunulması açısından çünkü kabul etmedi, benle, benim kendisine gitmişim, avukat üvey babamı dövmüşüm, üvey babamdan dolayı ya bu tarz beyanlarda bulunduğu için onlar da teyit edildiği açısından sonradan teyit edildiği için böyle bir şey yaptılar. Şimdi efendim ondan sonra bana yanında ben tele… yine aynı şekilde telefonunu kapattıktan sonra kendi telefonunu aramayacağını bildiği için kendi yanında çalışan Antepli kebap ustasının ve bana o Bora olayını, Bora jandarmanın da beni aradığını, jandarmanın da özellikle Bora Uzmanın, Bora 2 araçla gittiklerini ve Okan’la ben sürekli irtibat halindeydim. Bana kendisinin şeyleri, telkinleri, yurtdışına git, bu olaylar şey oluncaya kadar, yani bu tür şeyler hep kendisinin bana şeyleri, beyanları. Bundan sonra ben o yoksa kesinlikle ve kesinlikle olayın, silahların bana ait olmadığını yakalandıktan sonra Avcılar’dan geliyorum Şahin Tepe, evin yanına geliyorum. Bunlarla telefon görüşmelerimden sonra ben gidiyorum, ondan sonra telefonlarımı kapatıyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bitti cevabı, evet.” 
Sanık Okan İşgör: “Peki ben seni kaçman yönünde yönlendirdim, Şirinevler’de Hüseyin’le karşılaştığını beyan etmişsin. Peki, hadi ben kaçman için yönlendirdim, peki neden Hüseyin’den yardım istedin, Hüseyin senin eski arkadaşın, geçmişte o kadar birlikteliğiniz var. İşe alınmanı sağladı, benimle tanışmanı sağladı, neden Hüseyin’e anlatıp da fikir almadın da direkt yurtdışına kaçmak için kendisinden yardım istedin?”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben Hüseyin’den yurtdışına çıkma şeklinde bir beyanım olmadı, Hüseyin öyle bir becerileri ve şeyleri yok. Hüseyin’in de yurtdışına çıkma, Hüseyin’le olaylarla ilgili ayaküstü çok fazla konuşmadık, Hüseyin’in öyle bir becerisi olmadığı gibi yani şimdi arkadaşımdır, rencide etmek istemiyorum ama Hüseyin’in, yani Hüseyin’in evinde böyle o tür bağlantıları olmayan birisi ben nasıl yurtdışına götürecek. Nasıl öyle bir beyanda bulunmuş olabilirim, yani şimdi efendim bir şeyler belirtmek istiyorum. Şimdi bu silahlar yakalanana kadar, bu silahlar yakalanana kadar Okan’la Hüseyin birbirleriyle yani düşman kardeştiler. Çünkü Hüseyin’in yalanlarının ortaya çıkması açısından söylüyorum, yok ben aldım, ortak yapacaktım, ortak edecektim, köfte, adamı Hüseyin’in üzerine, Hüseyin’in üzerine kredi çekti. Krediyle çektiği işyerine Hüseyin’i işçi olarak, Hüseyin’den aldığı parayla Hüseyin’i işçi olarak çalıştırmaya çalıştı. Hüseyin’de hani Hüseyin’in adına aldığı parayla işyeri açtı, Hüseyin’i işçi olarak çalıştırmaya çalış… Hüseyin’de anlaşamadılar ayrıldı ve kredilerinin hiçbirinin üstü… üç dört taksitini ödedi, yani Hüseyin’de kendisi anlattı.”
Mahkeme Başkanı: “Evet anlatıldı evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Anlatacaktır, ondan sonra bunlar birbiriyle çok araları bozuktu, hatta ben birkaç kez Okan’a Hüseyin çünkü diyordu ben şikayet edeceğim. Başka hatta Hüseyin’in diyordu yani birkaç kişi böyle mafya tabir edilen birkaç kişiye vurdurtacağım, öyle şeyler söylüyordu Hüseyin. Bu, bu tarz şeyleri vardı, ben hep bunlara telkinde bulunuyorum, Hüseyin’e de Okan’a da, hatta yanlarına da yazıhane, bahsederlerse, açıklarlarsa kendileri anlatırlar. Bu silahlar yakalandıktan sonra hatta ben sürekli söyledim, Hüseyin’e de söyledim. Hüseyin’de hatta telefonda kız kardeşim söylüyor, diyor ki siz böyleydiniz, nasıl böyle oldunuz. Hatta telefonda bir bürü küfür var Okan’la ilgili, şimdi silahlar yakalandıktan sonra Hüseyin olayları yoğun bir şekilde adli bir olaymış gibi gösteriyor. Çünkü çekindiği için Ergenekon bu isimleri geçiyor, jandarma, JİTEM isimleri geçtiği için, çekindiği için Hüseyin’de yoğun bir şekilde şey olayı var, olayları adliymiş gibi, bu gerçek olayı var. Ama adli bir olay, kimlikle ilgili efendim dünkü konuşmalarında ve ilk görüşmelerinde şunu bahsetti.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Bir dakika.”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin bahsetti ben kimlik bilmiyorum, hiç haberim yok, ilk duruşmadaki isterseniz okuyabilirim, siz de şey ilk duruşmada diyor ki ben buna, ilk duruşmada kimlikten haberim var. Ben şirket, şirket kurdu… şirket kuracaktım, yo yo pardon ilk duruşmada şunu söylüyor. Kredi kartı çıkarıp insanlar, şeyi dolandıracaktım, hatta Başkanım Mahkeme Başkanı ayıp değil mi sen niye şey yap… hatta dedi bu konuyla ilgili bir şahit var yanımda getirmişim. O zaman tutuksuz sanıktı, yanında dedi bir tane şahit getirmişim, o konularla ilgili soralım Mahkeme Başkanı yazılı olarak şahit, mahit kayboldu, şahit yok. Ondan sonraki şey olayı, yine Hüseyin Yanç’ın Gazi Erdil olayını adli bir olaymış gibi bahsetmesi, yine silahlarla ilgili Hüseyin ve Okan’la birlikte bu süre iç… Okan’a sürekli bu tarz bahsedersen ve anlatırsan çok büyük yükümlülükler var. Ya da sende şey yaparsın tarzında Hüseyin’i sürekli, ben Hüseyin’i ilk, ben bunu ilk Mahkemede de söyledim. Bunlar ilk tutuklandıktan sonra birinci duruşmadan sonra Metris kapalı cezaevinde benim yanıma geldiler. Benim yanıma geldikten sonra ben Hüseyin’le de konuştum, olayları ben şunu söyledim Hüseyin dedim gerçekleri söylemen gerekiyor. Mademki bu işlerden gerçekten kurtulman gerekiyorsa bu işlerden kurtulmak için yapacağın tek şey var, gerçekleri anlatman. Benden Metris Cezaevinden gittikten sonra Hüseyin Cihan Kansız’a dilekçe yazıyor ve olaylarla bilgisi, birinci duruşmalarda ve soruşturma, emniyette ve soruşturma aşamasında hiçbir şey kabul etmeyen Hüseyin, sonradan Cihan Kansız’a dilekçe yazarak olayları anlatıyor bu sefer ama olaylar adli olaymış gibi anlatıyor. Şimdi Hüseyin Yanç tekrar geldi, burada aynı cezaevinde birlikte kalıyorlar, şimdi yine bu sefer tekrar inkar, bilmediğini, yani bunların bu aşamadan sonra olayları sürekli Ulaş Özel’in tamam, ben yalan söyledim, benim Savcılık soruşturmasında veya benim yalanlarım veya benim yönlendirmelerimle Savcılık soruşturması, soruşturma makamının teyit ettiği birçok olay var. Ve bugün bende şey yapılırsa birçok örnek vereceğim, yani ilk baştaki soruşturma ve çelişkilerle ve doğru olmayan beyanlarla ilgili sürekli manevra, sürekli şey taktiklerine başvurdular. Bunun için de yani ben bu konularla söylemek istediğim konu bundan ibarettir.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Anneniz, kardeşleriniz Hüseyin’i aradılar, biz serbest bırakıldıktan sonra gerçekleri söylemesi yönünde aradılar, kendisiyle görüştüler. Bu arayan kardeşiniz yine annenizle birlikte kalan, aynı yani yakın evde oturan, Birlik, peki, peki biz serbest bırakıldıktan sonra Hüseyin’i aradılar. Biz yakalanıp serbest bırakılıncaya kadar 3 hafta geçmiş, bu 3 haftalık zaman zarfında Hüseyin’i arayıp, Hüseyin’e gerçekleri anlatması yönünde ikna etmeye çalışacaklarına, direkt silahlar ele geçirildiğinde niye emniyet güçlerine, hadi bizi aramaya, beni aramaya çekindiler senin verdiğin silahlar yakalandı demek için. Peki, niye emniyet güçlerine işte bu silahlarla oğlunuzun bir ilgisi yoktur. Biz biliyoruz, biz şahidiz, biz gördük Okan getirdi bu silahlar Okan’a aittir diye, emniyet güçlerine niye doğruyu söylemediler?”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim o ailemin emniyet güçlerine beyanları istenirse ben bunu özellikle istiyorum, o zamanki soruşturmayı yürüten emniyet yetkililerinin ifadesi alınması açısından ailemin bu konudaki yoğun çabaları ve ailemin gerekli, avukatım bizzat Erol Bayram’da şahittir. Kardeşimin Ela… İstanbul’da yaşamamasına rağmen, Elazığ’a gelmesi, Elazığ’a gel… Elazığ’dan İstanbul’a gelmesi, annem o süreçte.”
Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”
Sanık Ulaş Özel: “Kardeşim, erkek kardeşim Elazığ’da yaşamasına rağmen İstanbul’a gelmesi, avukatımla birlikte bu konuları gerek emniyet, gerekse de yetkililerle görüşmesi. Hatta kardeşime benim teslim ettiğim başka evrakları teslim ettiği, yani bunlar da görülecektir ve sürekli ailem malzemelerin ilk yakalandığı andan itibaren ailem benim annemin, kardeşlerimin hepsinin ortak beyanı bu silahların benim şahsıma ait olmadığını, benim de yani zaten ailem benden şunu istiyordu. Bu malzemeleri, evimiz çiftlik evi, baraja yüz metre mesafede, bu malzemelerden kurtulmamız, çünkü bir işime yaramıyor, kurtulmamız gerektiğini beyan ediyorlardı. Hatta ben sürekli annemgile örgüt geçmişimin olduğunu onlar da biliyordu, başıma bela olmasın diye, şimdi ben o malzemeleri atmış olsaydım, belki de bana başka, yani şeyler soracaklardı, diyeceklerdi sen onları örgüte mi verdin ya da sattın mı veya ne de kullandın? Bundan dolayı zaten ailemde razı değildi, böyle bir malzemeden onların evinde kalmasından şey değillerdi. Ama bunları da bildikleri için, tüm bildiklerini emniyet güçleriyle gerekli paylaşımlar yapmışlardır. Şey olması açısından, soruşturmayı yürüten emniyet güçlerinin ifadesinin alınmasını istiyorum bende.”
Sanık Okan İşgör: “Anneniz emniyette ne zaman ifade verdi?”
Sanık Ulaş Özel: “Annem emniyetin çağırdığı zaman ifade verdi onun haricinde, emniyet gerekli.”
Mahkeme Başkanı: “Yani olaydan ne kadar zaman sonra, yakalanmadan, silahları yakalanmadan.”

Sanık Ulaş Özel: “Emniyet çağırdığı zaman gitti, emniyet.”
Mahkeme Başkanı: “Ne kadar zaman sonra hatırlıyor musunuz?”
Sanık Ulaş Özel: “Onu bilmiyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Üç gün, bir gün.”

Sanık Ulaş Özel: “Bilmiyorum ben cezaevindeydim.”
Mahkeme Başkanı: “On gün.”
Sanık Okan İşgör: “Anneniz emniyette bu olay olduktan 7 ay, sen yakalandıktan 6 ay sonra 15 Şubat 2011’de ifade vermiş, şimdi.”
Sanık Ulaş Özel: “Annem kendiliğinden gitmemiştir efendim, emniyet müdürlüğünden bir araç.”
Sanık Okan İşgör: “Ben onu sormuyorum, ben onu sormuyorum efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Onu sormuyorum, tamam anlaşıldı.”

Sanık Ulaş Özel: “Tamam ben açıklayayım da, emniyet müdürlüğünden bir araç annemi evinden alıp.”
Mahkeme Başkanı: “Çağırıldı dedin zaten, evet çağırıldı dedin zaten, kendisi gitmedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Kendisi gitmedi, emniyet anneme şunu söylemişlerdi, gerekli ifadelerin çağırdıkları zaman alınacağını, şimdilik yani gerek duymadıkları için.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Annemi araçla emniyet evden kendi gönderdikleri araçla ifadesini aldılar.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Peki o kaç kişi operasyon yapmış eve biliyor musunuz, kaç tane polis gelmiş?”
Sanık Ulaş Özel: “Anlatımlarla, anlat… kız kardeşimin anlatımlarıyla, anlatımlarını söylüyorum, 30’un üzerinde sivil araç, komple bir, bir kilometrelik demeyeyim de 700, 800 metrelik bir yolu çevik kuvvet polislerinin dizildiği, tüm şubelerin emniyet müdürünün hatta bulunduğu büyük bir operasyon.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Yani çok büyük bir operasyon, ortada çok ciddi bir durum var, bir tane kaleşnikof silah ele geçiyor, 7 tane el bombası ele geçiyor. Anneniz bu benim verdiğimi iddia ediyorsunuz, bunun canlı şahidi tanık, benim verdiğime dair tanık bu kadar ciddi bir operasyona rağmen 6 ay hiçbir yerde benim adımı zikretmiyor.”
Sanık Ulaş Özel: “Bahsettiğim gibi annem o zamanki yetkililerle birebir görüşmeleri, yani bununla muhatabı annemin, annem ve annemin muhatap olduğu yetkililerdir, yetkililer gerekli açıklamaları istenirse yapabilir.”
Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Avukat Bey lütfen, lütfen Avukat Bey, Avukat Bey sesiniz anlaşılmadı, kayda geçmedi, ama itiraz edecekseniz o şekil konuşarak değil, itiraz ediyorum diyeceksiniz tamam. Evet, ışık, size yetki ver bir dakika, bir dakika kendinizi tanıtın.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram söz istedi verildi: “Erol Bayram Ulaş Özel müdafii.”

Mahkeme Başkanı: “Evet söyleyin itirazınızı.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Efendim şimdi Sayın Okan İşgör deminden beri annesinin ifade vermediğinden şundan.”
Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika, evet, mikrofona konuşun sesiniz duyulmuyor.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Şu an geliyor mu efendim sesim, Avukat Erol Bayram, Ulaş Özel müdafii. Efendim şimdi buradaki söz konusu soruların biz konudan tamamen uzaklaştığını düşünüyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Çünkü burada Ulaş değil de Ulaş’ın annesinin ne şekilde davrandığı, işte emniyete ifade vermediği şeklinde bir şeyler şey yapıyor.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam itirazınız kabul edildi.”
Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Malumunuz üzerine Ulaş Özel’in annesi emniyetçi değil.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam.”
Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Ve söz konusu o kadar bir soruşturma yapılmış, kırk elli tane ekip gelmiş, onlarca hatta yüzlerce emniyet birimi gelmişse zaten oradaki operasyonu yapan arkadaşlar, o baskını yapan arkadaşlar annesinin de bilgisine başvurmuştur. Yani buradaki annesinin bir de halk arasında Ergenekon diye bildiği zaman, zaten bu Ergenekon davasını duyduğu zaman vatandaşta bir panik yapıyor. Zaten oradaki gelen emniyet birimleri Ulaş Özel’in annesinin zaten ifadesini almışlar, eğer ifadesini almamışlarsa zaten bu emniyetin ayıbı.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Yani buradaki Ulaş Özel’in annesi ne soruşturmayı yapıyor, ne yürütüyor ne de soruşturmada bir görevlidir.”
Mahkeme Başkanı: “Anlaşıldı, anlaşıldı itirazınızı kabul ediyoruz evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konuyla ilgili bende bir şey söylemek istiyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam, tamam bitti anlaşıldı, Avukat Bey itiraz etti tamam.”
Sanık Ulaş Özel: “Yok, yok hayır şey haricinde bir şey söylemek istiyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam (bir kelime anlaşılamadı).”
Sanık Ulaş Özel: “Bilinmesi açısından söylüyorum, soruşturmanın gizliliğinden dolayı, bu şeyle ilgili, basında ilk bu operasyonları yapıp basında o kadar büyük operasyon olmasına rağmen basında operasyonun tarihi ve zamanında bir tane yazı, bir tane haber bile geçmedi.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam.”
Sanık Ulaş Özel: “Bunun da araştırılmasını istiyorum.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim özür dilerim annesi birinci dereceden tek tanık dosyada.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam annesi, annesidir neticesinde bildirip bildirmeme onun meselesidir, konuya gelelim, evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Hayır efendim birçok kardeşim var, o an operasyon esnasında birçok kardeşim de var, ailemden birçok kişi de o zaman orada mevcut.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı, evet.”

Sanık Okan İşgör: “O zaman kardeşleriniz niye emniyete bu konuda bilgi vermedi bana ait olduğu yönünde.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam, tamam başka konuya geçin, başka konuya geçin.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim annesi dosyada tek görgü tanığı olarak geçiyor.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam soru anlaşıldı cevap (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır efendim 3 tane kardeşim de görgü tanığıdır.”
Sanık Okan İşgör: “Tamam dikkatinize sunuyorum efe… tamam, efendim dikkatinize sunuyorum bunu.”
Mahkeme Başkanı: “Yeterli, evet.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Tamam konu anlaşıldı, Avukat Bey tamam, susturduk.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Konuyu değiştirdik evet, konuşu değiştirdik Avukat Bey.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim yine Ulaş Özel ifadesinde cezaevinde beraber kaldığı arkadaşı Süleyman Dinçer’e de bu konudan bahsettiğini ve Süleyman’ın da bu konudan haberi olduğunu beyan etmiştir. Oysa Süleyman Dinçer 23.09.2010 tarihli ifadesinde Ulaş Özel’in kendisine silahlardan bahsetmediğini, böyle bir konudan haberi olmadığını beyan etmiş. Süleyman Dinçer bir kere gördüm kendi yanında, benimle hiçbir ilişkisi, hiçbir samimiyeti, hiçbir arkadaşlığı bulunmayan kişidir. Süleyman Dinçer bahsettin mi sen bu konudan?”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konuyla ilgili açıklamayı da yapmak istiyorum. Süleyman Dinçer benim çocukluk arkadaşım ve aynı, aynı yerlerde yaşadığım arkadaşım. Süleyman Dinçer’e bu konulardan bahsetmiştim, Süleyman Dinçer kardeşimle bana cezaevindeyken haber yolladı. Kusura bakmasın, ben bu konuda şöyle bir ifade verdim, çünkü gerek yaşadığı bölge, gerekse yaşadığı bölgeden, gerekse de şu anda Elazığ’da, Çemiş ailesi de Çemişkezek’te, yani sol, yani örgütsel denebilecek şeylerin içinde olduğu için bu konuda ifade veremeyeceğini, bu konuda yani kendinin risk şey yapmadığından da, özür, özür de diledi. Yani çünkü Ergenekon diye geçtiği için, herkes çekiniyor efendim, birçok, yani bunu genelde insanlar hatta bu konuyla ilgili sizin farklı uygulamalarınız da mevcut, bu konuyla ismi ağır olduğu için ve çekindiği için kendisinin de biliyorum derse işin içine, ondan dolayı çekinerek böyle bir şey yaptığını ifadelerinde beyan etmiştir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.” 
Sanık Okan İşgör: “Mustafa Nemli, Mustafa Nemli beni tanır mı?”
Sanık Ulaş Özel: “Bilmiyorum.”
Sanık Okan İşgör: “Tanımam efendim, ifadesinde Ulaş ve annesinin evin içerisinde bu silah ve bombalarla ilgili konuşurken duyduğunu söylüyor. Ve ondan sonra ya evinde yaptığı aramada bu silah ve bombaları görüyor, daha sonra emniyette bununla ilgili 3 tane ayrı ifadesi var. Kendisi tesadüfen Ulaş ve annesinin oda içerisinde konuşurken duyduğu yönünde beyan ediyor. An… Selaha Nemli’nin ifadesi ise şöyle, eşime bu bomba ve silahları baraja atmasını söyledim. Ama daha sonra başına bir şey gelir diye korktuk vazgeçtik diyor. Emniyette verdik, ifade verdikten sonra Mustafa Nemli’yi ise sen benim oğlumu nasıl şikayet edersin, bütün akrabaları ve yakınları duydu seni öldürecek yönünde, öldürecekler yönünde tehdit ediyor. Peki, niye tehdit ediyor kocasını?” 
Sanık Ulaş Özel: “Efendim Okan İşgör böyle bir şeyden bahsediyor, orada komutan kelimesi de geçiyor, komutan kelimesi de geçiyor, onu özellikle atlıyor cımbızla ifadelerden cımbızla alıntı yapmasın, komutan kelimesi de geçiyor. Mustafa Nemli, annem diyor, sen şey yaptın, silahları söyledin. Annemle kişi arasında, şimdi efendim bu silahlar 2 yıldan beri evimizde, orada gizli bir yerde de değil, herkesin görebileceği şekilde. Ev ferdinin, ev ferdi olarak ve ailenin bir reisi olarak görmemesi imkansız. Yani zaten kendisi de gördüğünü söylüyor, belirtiyor. Şimdi aradan 2 yıl geçiyor, aradan 2 yıl geçiyor o süre içerisinde annemle aralarında problemler vardı, en büyü… bu konuda yani delil olması açısından özellikle söylüyorum. Çiftlik olduğu için oradaki hayvanları götürüp annemden, yani bizim anneme ait hayvanları annemden gizli satıp parasını şey yapıyor. Bunun üzerine benden de, benden çekindiği için çünkü alıp gidecek paraları biz öğrenince bu sefer silahları ben yakalanayım, beni o şekilde ihbar ederek, TİKKO’cu olarak ihbar ederek, aklınca kendince o şekilde kurtulmaya çalışıyor. Şimdi şunu ben soruyorum, yani huzurunuzda soruyorum 2 yıl evin reisi, sorumluluk evin reisinde, şimdi ben eğer suçluysam silah bulundurmaktan o şahısta suçlu. Evinde 2 yıl silah bulundurmuş, 2 yıl boyunca niçin sustu da 2 yılın sonunda hayvanları satarken kaçmaya çalışırken, paraları alıp kaçmaya çalışırken niçin gitti ihbar etti. Ve şunu söyleyeyim ifadelerde var, annem şunu söylüyor, komutan, komutandan bahsediyor. Benim yine ifadelerimi teyit etmesi açısından, annemgilin baraja atalım demesi ben annemgile söylemiştim, devle… hatta yani komutan, onlara ait olduğunu, onlar da ifadelerde var yani ben onun için özellikle rica ediyorum, siz de görmeniz açısından annemin söylemesi, komutanın, komutanın, tanıdığı komutan işte sana zarar verir, o da Mustafa Nemli’ye yönelik annemle arasındaki diyalog. Şimdi cımbızla yok işte çekip komutanı söylemeden bu şekilde yaptığı şeyler pek doğru görmüyorum, dediğim gibi kesinlikle Mustafa Nemli’nin o süreçteki, hatta annem şu anda o şahısla boşandı. Evli değiller, bu olaylar üzerine, çünkü 4 tane şahıstan kardeşim olmasına rağmen, yani bu olay üzerine hırsızlık, hayvanları satıp beni ihbar etmesi üzerine yani haksız bir şey olmuş olsaydı, benim üzerime olmuş olsaydı bir 4 çocuğun sorumluluğunu kimse üstlenmez.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Bunun üzerine annemde zaten o şahısla boşandı ve normal hayatlarına devam ediyorlar veya bahsettiğim gibi olaylar benim de anlattığım gibidir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Ben üvey babanız Mustafa Nemli’yi tanımam o da beni tanımaz, ifadesinde şöyle diyor, olaydan altı yedi ay önce Ulaş’ın gri renkli bir kartal marka araç ile çıkı…”

Mahkeme Başkanı: “Soru, soru soralım.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim bunu soracağım, gri renkli bir kartal marka araç ile çiftliğe koliler içinde bir şeyler getirdiğini söylemiş, şimdi beni tanımayan bir insanın beni korumasını gerektiren bir şey var mı ortada?”
Sanık Ulaş Özel: “Zaten bahsettiğim gibi onun sizi koruma gibi şeyi yok, o kendini korumak için bu, beni yakalatıp, beni o şekilde ihbar ettirip, yakalatıp, hayva… o zamanın parasıyla 50 bin TL’nin üstünde bir parayı alıp gitme hesapları içerisinde olduğu için onun sizi değil, koruma o anki kendini koruma, kendini şey yapma derdinde olduğu için, öyle bir derdi olduğunu bilmiyorum. Ama gri renkli kartal dediği, benim hiçbir gri renkli kartal marka aracım olmadı, öyle bir.”
Mahkeme Başkanı: “Okan’ın var mıydı?”
Sanık Ulaş Özel: “Gri.”

Mahkeme Başkanı: "Okan’ın var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır ama şunu söyleyeyim, bunu özel…”
Mahkeme Başkanı: “Böyle bir araç gördün mü hiç?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet onu belirteyim, Çatalca’da, benim önceden Çatalca is… şeyde tanıdığım, Çatalca’da tanıdığım yetkililer vardı, jandarmadan tayinleri Doğu’da önceden başka yerlerde Ankara’da ve Doğu’da çalı… birisini Ankara’dan tanıyordum, birisini Doğu’da birlikte Hasan Başçavuş isimli şahısla Çatalca’ya şeye gelmişti efendim. Hayva… asayişte hayvan hırsızlığı olmuş, o hırs… olayı şeyi de takip etmişler, bizim çiftlikler bölgesi olduğu için orada bir dere içerisinde bol miktarda hayvan, kesilmiş hayvan ve küpelerinden tespit etmişlerdi. Onlarla ilgili araçlarla onun için geliyorlardı, ama hatta şeyde bulmuşlar, bana anlattı, şey söyledi Hasan Başçavuş, dedi biz orada bir yere gittik, sizin evde oradaymış, orada bana yardımcı olabilirler mi yani bu konularla ilgili. (1 kelime anlaşılamadı) onun haricinde benim hiç koli moliyle hiç kimse bir şey götürmemiştir efendim, ben öyle bir araçta bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, evet, itirazınız mı var Avukat Bey, bir dakika Avukat Bey’e söz verelim. Evet.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram söz istedi verildi: “Efendim buradaki sorulan sorular Mustafa Nemli Ulaş Özel’in üvey babasıdır ve şu anda annesinden ayrılmıştır. Belli bir noktalarda arasında husumet vardır, eğer Mustafa Nemli ile ilgili sorulacak soru varsa, Mustafa Nemli’ye sorulsun, diğer sadece Mustafa Nemli’nin, sorulan sorular Mustafa Nemli’nin vermiş olduğu ifadelerin yorumu şeklindedir. Dolayısıyla da bu şekilde soru sorulmasını kabul etmiyoruz efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Evet, ihbarcı olduğu için onun ifadelerinin faydası olacağı kanaatindeyim.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Nasıl efendim?”
Mahkeme Başkanı: “İtirazınızın reddediyorum, buyurun oturun itirazınızı reddettim.”
Sanık Okan İşgör: “Peki baba, üvey babanızın hayvanları sattığı için aranızda problem olduğu için hakkınızda, aleyhinizde ifade verebileceğini söylediniz. Peki, beni aradığınızda babanızı dövdüğünüzü, bunun için avukat istediğini söylediğinizi ben beyan ettim. O zaman benim bu beyanım hayvanlarla olan, 50, 60 bin liralık ihtilaftan dolayı doğru olur mu olmaz mı?”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim ifa… Mustafa Nemli’nin ifadelerine bakılırsa ben Mustafa Nemli ile hiçbir, hiçbir temasım bile olmamıştır. İfadelerim iyi okunursa Mustafa Nemli’nin de öyle bir beyanı yok zaten, Ulaş beni dövdü, beni, benim hakkımda bir şey yaptı, benle ilgili bir, ben görmedim bile şahsı, sadece annemle ikisinin arasında geçen sohbetler. Annem oğluma söylerim işte falan tarzında benim ve Mustafa Nemli’yi tehdit, ne telefon, ne konuşma, ne görüşme ne de her hangi bir şeyim mevcuttur. Okan’ı da teyit etmediği gibi Okan buradan kendisine şey çıkarması gereksizdir.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör: “Emniyet ifadesinde Mustafa Nemli’nin Ulaş Özel’in kendisini tehdit ettiğini, örgüt geçmişini bildiği için kendisinden çekindiğini, bunun için gidip şikayette bulunamadığını, daha önceki olaylarında bunun için korktuğu için şikayette bulunamadığını söylemiştir.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Başkanım son sorum, son sorum, şimdi bu davanın başlamasına sebep olan silah ve bombalar var. İddianamenin ilk sayfasında bunun ihbar ve ele geçiriliş şekli açıkça belirtilmektedir. Burada 28 Temmuz 2010 tarihinde ismini vermek istemeyen bir bayanın TEM Şube Müdürlüğüne yaptığı ihbarda ilgili adreste Tunceli İli Hozat İlçesi Yüceldi nüfusuna kayıtlı Hasan ve Selaha oğlu 1976 Hozat doğumlu Ulaş Özel isimli şahsın cezaevinden çıktığını, terör örgütü mensubu olduğunu, kırsal alanda faaliyet gösterdiğini ve belirtilen ikametlere uzun namlulu silah ve patlayıcılar getirdiği şeklinde beyanlarda bulunmuştur, denmektedir.”
Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun.”
Sanık Okan İşgör: “Bu beyana istinaden operasyon yapılmış ve bu dava başlamıştır. Şimdi iddianamenin ilk sayfasında yazan bu, tabi biz iddianameye güvenmek ve itibar etmek zorundayız, bütün savunmalarımızı iddianame doğrultusunda yaptık.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Ulaş Özel’in bu tarihten, silahlar yakalanmadan 1 ay önce cezaevinden çıktığı doğrudur. Yani bayanın Ulaş Özel’in 1 ay önce cezaevinden çıktığını söylemesi Ulaş Özel hakkındaki bilgilerle tamamen örtüşmektedir. Örgüt geçmişini bildirmiştir.”
Mahkeme Başkanı: “Bakın açıklama yapıyorsunuz, bana açıklama yapmayın, soruyu sorun bitirelim.”
Sanık Okan İşgör: “Sen cezaevinden çıktıktan sonra bu silahı elinde ve patlayıcıları elinde alıp sağda solda dolaştın mı?”
Sanık Ulaş Özel: “Taksim meydanında gezdim.”
Mahkeme Başkanı: “Şey.”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim böyle bir şey olur mu, ben.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam düzgünce evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben kesinlikle ve kesinlikle silahları olduğu yerde.”
Mahkeme Başkanı: “Yani burası dalga geçme yeri değil, evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Hiç silahlara hiçbir şekilde bana teslim edildiği günden sonra ne karıştım, ne çıkardım, ne elledim, ne bu silahlarla ilgili herhangi bir şey yaptım ve silahlarla ilgili hiçbir şeyim olmamıştır.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Bahse geçti bayan ve şeyle ilgili o cezaevinden bir ay önce çıktı şeklindeki beyanı benim son cezaevinden çıktığım tarih olarak değil, bu olaylarla ilgili cezaevine girip çıktığım, yani terör örgütüyle ilgili cezaevine girip çıktığımı beyan etmek istiyor. Yoksa benim hatta o beraat ettiğim dosyayı da, kararı da gerekçeli kararı da Mahkemenize sundum, orada da 3 ay kadar cezaevinde kaldım, cezaevinde kalma sebebim de bellidir. Şimdi efendim şunu beyan etmek istiyorum, o biz o davada, benle Okan, benle Okan o bahsettiğim, beraat ettiğimiz, tamamen beraat ettiğimiz davada bir de benle Okan sanığız. Şimdi benim Okan’la, Okan’a yönelik husumetim olmuş olsa, benim ifadelerimle Okan orada beraat ediyor. Okan o davada benim ifadelerimle beraat ediyor, şimdi ben Okan’a yani alakası olmayan bir şeyi soksam, ona da, ona sokarım, öyle bir şey yaparım. Bunu bilmesi açısından söylüyorum, şimdi o bahsettiğim gibi de ben sürekli söylüyorum. Bir tane benim kaleşnikofla bir, benim ihtiyacım yok, gereksinim duymuyorum. Benim çektirmiş olsam kaleşnikofla, MP5’le çektirmişim, Sitem marka şeyle çektirmişim, tabancayla çektirmişim, her türlü çektirmişim, ne hikmetse kendi olan silahımı kaleşnikof daha sükse olması açısından niçin ben kaleşnikofla bir tane fotoğraf çektirmem efendim. Benim dijital olmayıp da sunduğum Kannas’la çekilmiş fotoğrafım var yine, G3’le çekilmiş fotoğrafım var, MP5’le çekilmiş fotoğrafım var, yine farklı çekilmiş fotoğraflarım var. Ama ne hikmetse bana ait ol… bana ait olan hiçbir fotoğrafta ben bir tane fotoğraf çektirmiyorum. Bunların da dikkate alınmasını istiyorum efendim.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Okan İşgör: “Efendim sorularım bu kadar Ulaş Özel’in çevresinde hiç kimse benim adımı zikretmemiştir. Ailesinin ve yakınlarının Ulaş Özel’i koruma gayreti içerisine girdikleri açıkça görülmektedir.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam, açıklama (bir iki kelime anlaşılamadı).”
Sanık Okan İşgör: “Benimle hiçbir menfaati olmayan insanların beni koruma gibi bir gayreti içerisinde olmayacağı açıktır, teşekkür ederim.”
Mahkeme Başkanı: “Hüseyin, Hüseyin’e verelim.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu, Başkanım bu açıklamalarını.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Söz hakkı doğduğu için cevap vermek istiyorum, efendim Sayın Savcımızın da önceden bahsettiği gibi bu şahıs ben de iddianamede gördüm. Önceki silahla ve IBDA-C bağlantısı da zaten öyle başlamıştı, bu şahıs önceden de silah bulundurma, silah satma, ifadeleri de okudu Sayın Savcım. Bunun haricinde yine Hüseyin tabanca bahsediyor, tabanca diyor yani kasasında vardı. O şarjörleri de Glock marka şarjörleri de tamamen doğrudur, Okan’da Glock marka silahta vardı kasasında, Hüseyin’in de görüp de hatta ben bir silahta gördüm, tabanca da gördüm kasasında ama zula yoktu. Kasasında bir yer vardı. O Glock marka şarjörlerin tamamı da Okan İşgör’e ait, Okan İşgör’ün kendisini sonra bize, Sat’çılara sattım, kendisinin beyanı, bana, ben Sat’çılara sattım tarzındaki beyanına istinaden soruyorum. Çünkü ben bildiğim, Okan’ın beyanı haricinde bildiğim bir şey yok, Sat’çılara sattım dediği tabancasıdır, şarjörlerini, şarjörleri kendisindeydi. Hatta efendim bunu da açıklama gereksinimi duyuyorum, aralarında problem vardı, problem vardı ikisi yok bir mermi ben aldım, mermi sana verdim, bu parayı da bu mermileri Hüseyin şeyden düşsün, benim ona verdiğim mermilerden düşsün şeklinde tartışmaları vardı. Bunları ne tez unuttular.”
Mahkeme Başkanı: “Evet Hüseyin, Hüseyin Yanç.”
Sanık Hüseyin Yanç söz istedi verildi: “İlk sorum, 2005 yılında, 2004, 2005 yılında askerlik bittikten sonra 2006 sonuna kadar hiçbir görüşmemiz oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim şunu belirteyim Hüseyin askerden ayrılmadı, askerliğimiz bitmeden önce Hüseyin izindeyken İstanbul’a gelmişti. İstanbul’da bana anlattığı, yani burada bir tane otobü… şeydeyken, burada abisi vardı, abisinin yanına gelirken otobüste tanıştığı bir bayan olduğunu, onunla evlenmek istediği, hatta iki üç ay askerliğimiz daha bitmeden önce sürekli ben gidip evleneceğim, gidip evleneceğim, gidip evleneceğim, isteyeceğim.”
Sanık Hüseyin Yanç: “Ben onu demek istemiyorum, ben.”
Mahkeme Başkanı: “Bir dakika.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben açıklama yapıyorum bir saniye, ben gidip evleneceğim, gidip evleneceğim, gidip evleneceğim. Planını, yani tüm şeyini bunun üzerine kurmuştu, zaten bahsettiğim, ben biliyordum Hüseyin’in İstanbul’a komutanlar, çünkü kendisi yine beyanlarında Namık Dursun diyor benim yüzüğümü, kendi beyanlarından bahsediyorum. Yani ken… komutanları beni göndermedi, sadece Erkan Çınar gönderdi, hatta gönderirken Namık Dursun o zamanki alay komutanı, yüzük, nikah yüzüklerini kendisi de söylüyor, beyanlarında var yani, ben bunları duruşma beyanında hatta Savcılıkta da değil duruşma beyanında Namık Dursun benim yüzüklerimi falan aldı. Bu süre içerisinde İstanbul’a geldi, evlendiğini biliyordum, kendisiyle evlendiği… ben gelmedim çünkü o ara doğru söylüyor 2005’le, 2006, yani ben İstanbul’a gelene kadar, askerlikten belli, beş altı ay olabilir. O süre içerisinde Hüseyin’le hiçbir görüşmemiz olmadı, ta ki bizim, benim planım Elazığ’da ailemle birlikte yaşamaktı. Örgütün öyle bir eylemine karşı özellikle araca yönelik yerimin deşifre olduğunu düşünerekten ben böyle bir talepte bulundum. Komutanlar beni Hüseyin’in yanına, Hüseyin’le yani, Hüseyin’i güvenli bir yere gönderdiklerini, beni de onun yanına, orada rahat edeceğimi, bu iş Okan’ın yanında çalışa… yani iş ve.”
Mahkeme Başkanı: “Okan’dan bahsediyorlar mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet, yani yanında çalışan kişi olarak, çünkü öyle, öyle söylüyorlardı. Bununla bu şekilde bana telkinlerde, beyanlarda bulundular. Ve bir tane bir kişi de değil, Ali Ergülmez İstanbul Elazığ’a gelmeden önce İstanbul alay komutanı, jandarma alay komutanı, İstanbul Alay Komutanı, ne hikmetse Okan İşgör, Okan İşgör şeyleri tanıyor, istihbarat şube müdürlerini, hepsiyle görüşüyor. Silah ruhsatı için şeye çıkıyor, Ali Ergülmez’le ilgili, Ali Ergülmez’i tanımadığını söyledi. Silahla ilgili yani sorun olduğunu söylüyor, şey yapıyor, şube müdürü, müdür yardımcısıyla görüşüyor ama alay komutanı, alay komutanı tanıyor Okan’ı, çok iyi tanıyor. Okan’da onu tanıyor, hatta Okan’la aralarında bir, Okan’ı bana, yani Okan’ın kendi beyanlarından söylüyorum. Okan’ın fazla kendisini sevmediğini, kendi Okan’ı beyanlarından anlatıyorum. Sevmediğini, Ali Ergülmez’i sevmediğini anlatıyordu, çünkü bunun silahla ilgili şeylerinde kendi, yine aynı beyanlarında silahla ilgili şeylerinden yardımcı olmadığından dolayı sevmediğini söylüyordu. Şimdi bu süreçten sonra efendim ben beyan.”
Sanık Okan İşgör söz almadan konuştu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Okan Bey, hiç ne dediğin anlaşıldı, ne kayda geçti ve söz hakkı, bakın biraz sonra, biraz sonra, sessiz bekle biraz sonra, evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Okan’ın bana beyanları bunlar, şimdi efendim ben şunların da bilinmesi.”
Mahkeme Başkanı: “İtham etmeden doğru söyleyerek evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Bilinmesi açısından özellikle, özellikle bildirmek istiyorum. Efendim yani şimdi bunları çok fazla açıklamak, çok ne kadar doğru bilmiyorum.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam evet.”
Sanık Ulaş Özel: “Bir şey söz hakkı istiyorum bu konuda.”
Mahkeme Başkanı: “Sen konuşuyorsun zaten.”

Sanık Ulaş Özel: “Yani aile.”
Sanık Hüseyin Yanç: “Tamam.”
Sanık Ulaş Özel: “Bu konuyla ilgili, İstanbul’a, dayılarım İstanbul’da, hepsi ticaretle uğraşıyorlar, tekstil ve büyük ticaretle uğraşıyorlar. Herhangi bir problem yok, dayılarım da beni çok sever, onların yanına gelmiyorum. Teyzelerim ikisi Florya’da oteller grubu sahibi, onların yanında çalışmıyorum ve hiçbirisinin yanına gelmiyorum. Yine aynı şekilde amcam Mesa aksesuar banyo şeyinin sahibi yanına gelmiyorum, yine halam Süzer olarak bilenen eski Kent Bank, yani maddi durumları çok iyi, çok çok iyi olmasına rağmen onların yanına hiçbirisini, iş ihtiyacı, iş şeyinde bulunmuyorum. Onun da ötesinde, onun da ötesinde biz ailem, kardeşim, babam galericilik yapıyor Elazığ’da, Mercedes ve Volkswagen ticari araçlarının biz satıcısıyız. Ben direkt 600 lira ile geliyorum Okan’ın yanına, bu size mantıklı geliyorsa diyeceğim bir şey yok.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam cevap verildi, o kadar uzun cevap değil de tam sorunun cevabını verin yeterli, çok dağıtıyorsun ve konu anlaşılmıyor, laf kalabalığına geliyor, evet.”

Saatin 10:51 olduğu görüldü.

Duruşmaya 10 dakika ara verildi.
Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Bu sırada tutuksuz sanıklar Fatma Sibel Gürcihan, Behiç Gürcihan, Gülay Kömürcü Öztürk, Servet Kaynak, bir kısım sanıklar müdafii Av. Zeynep Küçük, Av. Senem Karaçalı, Av. Betül Ayberk ve Av. Erol Bayram’ın geldikleri görüldü.

Huzurdaki yerlerine alındı.

Sanık Hüseyin Yanç’tan soruldu.

Mahkeme Başkanı: “Evet söyleyin.”

Sanık Hüseyin Yanç: “İddianamede silahı Hüseyin Yanç’ın boyadığını söylüyor, neden bu şekilde ifade vermiştir?”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç: “Ben silah boyamadım.”

Mahkeme Başkanı: “Cevap verdi kendisi zaten, sorduğu soruya kendisi cevap verdi ama sizde bir söyleyin.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben silahı su baskınından sonra tamamen benim beyanlarımı teyit etmesi açısından, su kesinlikle basmamıştır, böyle bir su baskını olmamıştır. Ben özellikle Mahkeme huzurunuzda tekrar, ikinci, üçüncü, hatta dördüncü kez silahın boya krımınal incelemesi, bu konuda yapılırsa ne tarihte yapıldığı ve normal silah boyası mı yoksa bir başka boya mı onun öğrenilmesini istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Sizin iddianız boyandı diyorsunuz, boyattıran.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Hüseyin mi boyattırdı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır, Okan İşgör kendi kayınbiraderi kapı kolu ve şeyleri işleriyle uğraşıyordu. Yani bu kapı kolu imalatı kendisi bana bununla ilgili bir yere götürüp, bir Coşkun olabilir isimli bir şahsa boyatmıştı. Yani ismi tam hatırlamıyorum ama Coşkun diye hatırlıyorum, yanlış da olabilir özellikle bunu beyan edeyim. Çünkü bu tür isim şeylerinden sonra bunu benim lehime kullanıyorlar, onun için net olmamakla birlikte hatırladığım kadarıyla.”

Mahkeme Başkanı: “Coşkun diyorsun.”

Sanık Ulaş Özel: “Coşkun diye birisi, eşinin akraba tara… eşinin akraba, kapı kollarının imalatıyla ilgili, bu boyanmasıyla ilgili zaten araştırılırsa ben onu özellikle Mahkemenizden çok özellikle, özellikle rica ediyorum. Bu silahın normal silah boyası olmadığını, bilinmesi açısından.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdi.”
Sanık Hüseyin Yanç: “Aynı zamanda ifadede geçen o, Onur İsmail Doğanay bir arada oturup konuştuğumuzu, bir arada oturup konuşurken JİTEM’den veya.”

Mahkeme Başkanı: “Bu Coşkun’u tanıdınız mı, ifadesindeki söylediği Coşkun’u?”
Sanık Hüseyin Yanç: “Hayır tanımıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet söyleyin, sorun.”

Sanık Hüseyin Yanç: “Onur İsmail Doğanay, Okan İşgör, Ulaş Özel, Hüseyin Yanç hiçbir araya oturup konuştuk mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet Onur İsmail Doğanay sürekli garajdayken, biz garajdayken gerekse Okan’ın yanında çalıştığı süreçte ve çalışmadan önce de sürekli gelip giden, benden fazla da Hüseyin’le irtibatı olan kişilerdir.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç: “Onur İsmail Doğanay ifadesinde lokantada, Okan İşgör’ün limandaki lokantasında oturup konuştuğunuzu söylüyor. Zaten ben Okan’la küstüm, bir araya gelmemiz mümkün değil, üçümüzün bir araya gelmesi de mümkün değil. Aynı zamanda ben hiçbir yerde askerlikle ilgili anılarımı anlatmam.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Hüseyin Yanç: “Can güvenliği nedeniyle, şimdi Onur İsmail Doğanay hakkında dava açılmasını istiyorum ve takdir Mahkemenin.”

Mahkeme Başkanı: “Sorunuz nedir? Bir soru cevap bu.”
Sanık Hüseyin Yanç: “Sorum, sorum bitti benim sorularıma avukatım devam edecek, takdir Mahkemenindir.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam, tamam buyurun.”

Sanık Ulaş Özel: “Cevap vereyim efendim.”

Mahkeme Başkanı: “He söyle.”

Sanık Ulaş Özel: “Onur İsmail Doğanay’la Hüseyin, Okan ilk açtığı dönemlerde yazıhanesini aç… bu kebapçı diye açtığı dönemlerde birliktelerdi ve sürekli de şunu da söyleyeyim para problemlerinden dolayı sürekli araya girip de konuşmak için veya farklı şekillerde çoğu kez bir araya getirmek için görüşmeler olmuştur. Ve bunu da özellikle bilinmesi açısından söyleyeyim, hatta sonradan Hüseyin Yanç serbest bırakıldıktan sonra tape görüşmelerinde Tarkan diye geçen hatta Büyükçekmece Savcılığı tarafından da o telefon görüşmelerine istinaden yapılan soruşturmalar var. Orada, o aynı grupla Tarkan, Onur İsmail Doğanay onlar aynı grubun arkadaşları, benden fazla Hüseyin Yanç ve Okan İşgör’ün tanıdıklarıdır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, Oktay Bey söz istediniz.”

Sanık Oktay Yıldırım söz istedi verildi: “Sayın Başkanım bir soru soracağım.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Beni bu Mahkeme salonunda gördüğü günden önce.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Herhangi bir yerde, herhangi bir törende görmüş mü, konuşmuş mu, tanışmış mı?”

Mahkeme Başkanı: “Evet, cevap verin.”

Sanık Ulaş Özel: “Oktay Yıldırım’ı duruşma salonunda ve burada gördüm, Oktay Yıldırım’la ilgili beyanlarımı bu o talepler döneminde de belirtmiştim. Muzaffer Tekin’le cenazeye gitmemiz sonu… o cenaze olayına istinaden bana emniyette cenazede daha başka kimlerin olabileceği, olabileceği.”

Mahkeme Başkanı: “Orada size emniyette, bu şu anda dosyamızda yargılanan sanıklarla ilgili herhangi bir resim, fotoğraf veya isim soruldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır.”

Mahkeme Başkanı: “Söylendi mi gösterildi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır, hayır hayır Oktay Yıldırım’la ilgili kim olabilir, bana böyle şey yaptılar, Oktay Yıldırım.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi siz Oktay Yıldırım’ı tanımıyorsunuz, boyunu, posunu, yüzünü tanımıyorsunuz.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben, bana, ben cenazede uzun boylu.”

Mahkeme Başkanı: “Oktay Yıldırım diye nasıl söylüyorsunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “İri yarı birisi olduğunu, orada cenazede gördüklerimi söyledim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Onlara istinaden Oktay Yıldırım’ı şey yaptılar, ben tanımıyorum, bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Oktay Yıldırım’ın resmini göstermeden Oktay Yıldırım’ın ismini nasıl veriyorsunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır, hayır ben Oktay Yıldırım’ın resmini görmedim hayır.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Oktay Yıldırım dediniz mi siz?”

Sanık Ulaş Özel: “Bana hiçbir emniyette resim gösterilmedi efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani uzun boylu iri yarı birisi var dediniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet, evet ben tarif, tarif olarak.”

Mahkeme Başkanı: “Ama isim söylemediniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır, hayır.”

Mahkeme Başkanı: “Oktay Yıldırım ismini o zaman siz yazdırmadınız öyle mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır yazdırmadım, ben yanında yani bahsettiğim yanında bana sordular, cenazede yanında kim vardı, kimler vardı? Şunu beyan ettim, beyanım budur, uzun boylu, iri yapılı birisi ama kesinlikle Oktay Yıldırım’ı, yani isim veya fotoğraf teşhis ederek veya kendisini tanıyarak söylediğim hiçbir şey yok.”

Mahkeme Başkanı: “O zaman dosyamızda uzun boylu, iri yarı herhalde Oktay Yıldırım olarak görüldü öyle mi? Oktay Yıldırım.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır Oktay Yıldırım değil.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Oradaki fotoğraflarda size gösterilen eski fotoğraflarımdaki halimi de hiç görmediniz doğru mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet hiç görmedim.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Yani siz Oktay Yıldırım diye hiçbir şey demeden, polis bu Oktay Yıldırım’dır dedi öyle mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben tarif etmem üzerine, bana yanında kimler vardı, ben uzun boylu iri yarı.”

Mahkeme Başkanı: “Fotoğraf gösterilseydi o şahsı tanıyabilir miydin?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır efendim, çün… o zamanlar, o zamanlar göstermiş olsaydı şimdi hatırlayabilirdim ama şimdi aradan baya bir zaman geçti.”

Mahkeme Başkanı: “Yok hani şimdi uzun boylu, iri yarı dediniz ya o şahsın yüzünü.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bana soruldu cenazede tekrar anlatarak açıklayayım, bana soruldu cenazede Muzaffer Tekin’in yanında kimler vardı, yani cenaze esnasında. Ben de uzun boylu, iri yarı, saçı olmayan birisi olduğunu söyledim. Ve hatta net, nasıl bir arabayla gelmişlerdi, yani böyle bu tarz sorular sordular, (bir iki kelime anlaşılamadı).”

Sanık Oktay Yıldırım: “Saçı olmayan derken.”

Sanık Ulaş Özel: “Yani saçı olmayan derken.”

Mahkeme Başkanı: “Yani.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Kel, kel.”
Sanık Ulaş Özel: “O an saçlarını, saçlarını kestirmiş birisiydi.”

Mahkeme Başkanı: “Hatta şey vardı, Savcı Bey hatırlarsanız bir resim göstermişti, iki kişinin arasında gözlüklü böyle saçları az olan bir insan vardı. O olabilir mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Valla efendim ben tam hatırlamıyorum, bir şeyi net söylemek istemiyorum, yani şimdi.”

Mahkeme Başkanı: “Yani o şahsın yüzünü görseniz, fotoğrafını göstersek teşhis edebilir misiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim yüzünden fazla fiziği benim gözümde kalmıştı, yani böyle çünkü iri yarı, diğerlerine iri yarı böyle şey tipi vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, Oktay Bey soralım.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Efendim bu sorunun cevabını bekliyorum yani.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Onu polis demiş, aldığımız cevap bu doğru mudur?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Siz resmimi de görmediniz, adımı.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben tarif, beyan, eşkal ve tarif beyan etmem üzerine.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Söylemediniz, poliste bu odur dedi, ama resimde göstermedi, tamam.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam, bir şey göstersene bunu, bir dakika burada bir fotoğraf var, bakın Muzaffer Tekin’in arkasında.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Gösterin şeyi bizde görelim.”

Mahkeme Başkanı: “Hepimiz görelim, bak arkasında Muzaffer Tekin’e göre uzun boylu, saçları dediğiniz gibi az.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu şahsı andırıyordu evet.”

Mahkeme Başkanı: “Bu şahsı tanıyor musunuz, kim olduğunu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır tanımıyorum.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan söz almadan konuştu: “Ben tanıyorum efendim.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Bu şahıs ben değilim.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika, bir dakika, Tuncay Özkan söz istedi, bu şahsı tanıdığını söyledi evet söz hakkı doğdu.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Efendim ben.”

Mahkeme Başkanı: “Fakat o bir dakikalık hakkınızı kullanın, 65 saniye evet.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan söz istedi verildi: “65 saniye geçti efendim, şimdi bu fotoğraf nereden efendim, Savcılık Makamı bu fotoğrafın hangi klasörden geldiğini söyleyebilir mi?”

Mahkeme Başkanı: “Bu Savcı Bey herhalde değil, diğer Savcı Bey söylemişti, sormuştu.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Bu klasörlerde olan bir fotoğraf değil, bunu nereden almış Savcılık Makamı?”

Mahkeme Başkanı: “Siz bu şahsı tanıdığınız için söz aldınız?”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Efendim nasıl tanımasın, siz de tanıyorsunuz zaten, iyi bakın efendim, lütfen.”

Mahkeme Başkanı: “Söyleyin.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Burada ifade verdi efendim şahıs.”

Mahkeme Başkanı: “Söyleyin ismini.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Şahıs benim doktorum, Doktor Mesut Özcan.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Burası da Çağlayan mitingi, Doktor Mesut Özcan’la birlikte yürüyorum, Muzaffer Bey önüme çıktı, bir fotoğraf çektirdi. Fotoğraf Zaman gazetesinde yer aldı, altı gazetede birlikte yer aldı.”

Mahkeme Başkanı: “Ama çok net bir fotoğraf, değil mi?”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “E bütün fotoğraf.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Hayır efendim, Beyefendi ben yürürken Muzaffer Bey önüme çıktı, o sırada gazeteler fotoğraf çekti, bu da yayınlandı. Şahsın ismi Doktor Mesut Özcan, şahıs benim doktorum, kardiyolog kendisi, tutuksuz sanık, burada ifade verdi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Şimdi zorlarsak evet diyecek, o diyecek, nerede diyecek, burada diyecek, gördüm diyecek, o şahıs uzun boylu kel diyecek.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam, tamam, buyurun buyurun Avukat Bey buyurun.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Olacak iş değil yani.”

Mahkeme Başkanı: “Anlaşıldı.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Efendim ben sadece şunu söylemek istiyorum, görmüş de olabilir, ben.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika alalım şeyi.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Bende kalsın, buyurun efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun, yo yo bitti, bitti, bitti.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Ben yardımcı oldum, ben yine devam edeyim, yardımcı olayım hayır efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yo yo lütfen bitti, siz teşhis yaptınız bitirdiniz, hakkınızı doldurdunuz, alın alalım, lütfen oturun.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Ben.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Tekrar söylüyorum efendim fotoğraf klasörlerde yok.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “İnternetten Google’den alınmış, altı ulusal gazetede yayınlanan Cihan Haber ajansının ve diğer gazetelerin o an servis ettiği bir fotoğraftır. Çağlayan miting meydanında Doktor Mesut Özcan’dır, davamızın tutuksuz sanıklarındandır. Kendisi burada ifadesini vermiştir.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam, tamam anlaşıldı.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “Diğer cenazede bulunmamaktadır efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam, şey bir Oktay Yıldırım’ın fotoğrafı vardı, bir de onu göster.”

Sanık Ahmet Tuncay Özkan: “He bir de adımı söyleyeyim adım Ahmet Tuncay Özkan.”

Mahkeme Başkanı: “Evet biz Ahmet Bey diye söylemiştik, Tuncay Bey.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır böyle değildi, saçları keldi, bahsettiğim gibi saçları.”

Mahkeme Başkanı: “Yani bu fotoğraftaki Oktay Yıldırım’a benziyor muydu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır yok. Yani bahsettiğim gibi saçları yok, iri yarı uzun boylu birisiydi şimdi.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam kapatalım.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Efendim görmüşte olabilir, resimlerde de gösterildiği gibi birçok yerde beni görmüşte olabilir, ola da bilirim.”

Mahkeme Başkanı: “Ama görmediğini söylüyor.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Bunun hiçbir sakıncası yok.”

Mahkeme Başkanı: “Normaldir tabi görmesi.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Önemli olan şu, orada.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Fotoğraf gösterilmeksizin.”

Mahkeme Başkanı: “Anlaşıldı, anlaşıldı.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Hiçbir teşhis yaptırılmaksızın, polisin doğrudan.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Oktay Yıldırım adını eklemesi, bu ortaya çıktı teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, peki.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Bu kadar.”

Mahkeme Başkanı: “Evet Muzaffer Tekin söz istedi, evet Muzaffer Bey.”

Sanık Muzaffer Tekin söz istedi verildi: “Şimdi, şimdi Başkanım cenazede birlikteydik, birlikte gittik şeklinde bir ifade kullandı. O ifadesi doğru mudur, Mahkemeye arz eder mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Anlamadım.”

Mahkeme Başkanı: “Söyleyin cümleyi.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Cenazeye birlikteydik, cenazede birlikte gittik şeklinde benle bir ifade kullandı.”

Sanık Ulaş Özel: “Sizinle mi birlikte?”

Sanık Muzaffer Tekin: “Evet, evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben öyle bir şey söylemedim, yok hayır.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Tutanaklara bakılır, birlikte.”

Sanık Ulaş Özel: “Yani öyle bir şey söylemişsem de yanlış söylemişim, kesinlikle ben.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Evet dili sürçmüş.”

Sanık Ulaş Özel: “Yani dünde, dil sürçmesi, kesinlikle şunu belirtmek istiyorum dün de bahsettim, tekrar da söylüyorum biz Muzaffer Bey’le bir cenazeye birlikte gitmedik, ben Okan’la gittim. Okan’la gitmemiz sonrasında orada gördüm, burada bana orada da söylediler, kimler vardı, yanında kim, ben kimseyi tanımıyordum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bana sonradan Oktay Yıldırım’ı, Muzaffer Tekin’i, ben Muzaffer Tekin’i de Okta… sonradan, çok sonradan, yani mesleğini, ne iş yaptığını, ya bunları belirtmeme rağmen çok fazla, yani sanki ben burada çelişki.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, cevabı verdi, cevap verildi.”

Sanık Ulaş Özel: “Dün ifade verdim, bunun tersini niye söyleyeyim bugün.”

Mahkeme Başkanı: “Cevap verildi.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Orada benimle görüşmüş mü Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Görüşüldü mü?”

Sanık Muzaffer Tekin: “Şeyiyle beraber, Okan İşgör’le gelip benimle muhabbet ettiniz mi, tanıştınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Muzaffer Tekin ile Oktay, Okan.”

Sanık Ulaş Özel: “Dün de söyledim, hayır görüşmedim, konuşmadım ve hiçbir şekilde hiçbir temasım olmadı.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Peki teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet sanık müdafilerinden, pardon en arkadan göremedik, tutuksuz sanığımız Yusuf Ethem Akbulut söz istedi, Hasan dikkat et onlara.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut söz istedi verildi: “Sayın Başkanım benim bu davada silahlı Ergenekon Terör Örgütüne üyeliğimden bir de evimde vahim nitelikli silah bulunmamdan dolayı açılan bir dava var. Şimdi şahıs, şahısla alakalı şöyle bir sizin aracılığınızla ricada bulunmak istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sorulan sorulara net cevap alamıyorum, yani diğer arkadaşlarımın da sorduğu sorulara net bir cevap alamıyorum, çok teferruata girerek dağılıyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi bu benim soracağım sorular, benim akıbetim açısından çok çok önemli sorular.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yani kısa cevaplanabilecek, çok fazla detaya girilecek bunu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tamam anlaşıldı, anlaşıldı, anlaşıldı.”
Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sizce bir hatırlatılmasını istiyorum. Benimle nerede, nasıl tanıştınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Avcılar’da Zorlu tekstil önündeki garajın, garajın, garajın içerisinde orada uygulama yapıyorlardı. Uygulama esnasında benim orada garajda bulunduğum süre içerisinde, uygulama esnasında gelip gidiyorlardı o şekilde tanıştık.”

Mahkeme Başkanı: “Yani siz orada ne iş yapıyordunuz o sırada?”

Sanık Ulaş Özel: “O sırada ben Okan İşgör’ün bahsettiği bir yazıhanesinde tırların garajın sorumlusu olarak çalışıyordum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Garajda tırların mazotunu, tırların girdi çıktısını ve tırların kontrolünü yapıyordum. Şoförlere bana şirketten bildiriyorlardı şu tır şuraya gitsin, şu konteynırı alacak.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben orada gerekli yakıt fişini.”

Mahkeme Başkanı: “O zaman, o zaman Yusuf Ethem’de orada uygulama yapıyordu.”

Sanık Ulaş Özel: “Orada uygulama, bir de orada aynı zamanda şunu da belirteyim, doğruları söylemek açısından. Garajın içerisinde yakıt işiyle uğraşan kaçak yakıt ve biodizel yakıt işiyle uğraşan şahıslarla çok diyalogları olduğu için garaj içerisinde, bizim kiracımız, yani aynı zamanda bizim kiracımız olan, sürekli onların yanına gelip gidiyorlardı, o şekilde tanıştık.”

Mahkeme Başkanı: “Yani yanınıza vardınız tanışmak istediniz, öyle mi, kim tanıştırdı sizi?” 

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır kendisi geldi benle, yani o şekilde tanıştık.”

Mahkeme Başkanı: “O senin yanına geldi.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben onun yanına gitmedim, ben polis me…”

Mahkeme Başkanı: “O senin yanına geldi, ne dedi?”

Sanık Ulaş Özel: “Ya o şekilde tanış… polis olduğu için uygulama yapıyorlardı, orada duruyorlardı, geliyorlardı yazıha… şey olduğu için, konte… kulübe olduğu için konteynır orada su vardı, biz çay may yapıyorduk, o güneş olduğu zaman.”

Mahkeme Başkanı: “Sohbet ederken tanıştınız.”

Sanık Ulaş Özel: “Sohbet, o şekilde tanıştık polis memuru olarak.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım şimdi burada bir düzeltme yapmasını rica edeceğim, kendisi aynen şöyle söyledi. Garajın içerisinde uygulama yapıyorlardı dedi, buradaki bütün herkes.”

Mahkeme Başkanı: “Uygulamanın yeri garajın içi mi dışı mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi efendim garaj yolun önü… hemen yolun girişi, yolun ön tarafı, hemen garajın ön tarafı, yani garajın ön tarafı olarak geçiyor, garajın, garajın.”

Mahkeme Başkanı: “Yani garajın dış kapısına ne kadar metre olarak?”

Sanık Ulaş Özel: “Garajın çıkış kapısıyla, caddenin birleşme noktası, yani şöyle isterseniz çizerek anlatayım.”

Mahkeme Başkanı: “Yok yok metre olarak dış kapıya göre.”

Sanık Ulaş Özel: “Dış kapının hemen önünde uygulama yapıyorlardı, önünde cadde geçiyordu.”

Mahkeme Başkanı: “Yani 3 metre, 5 metre, 20 metre.”

Sanık Ulaş Özel: “Cadde yukarı doğru cadde.”

Mahkeme Başkanı: “Yani yolun karşısı mı hemen sizin tarafta mı yolun?”

Sanık Ulaş Özel: “Bizim tarafta efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım neticeye varması açısından garajın direkt önünde hiçbir ekip uygulama yapamaz. Yol kontrol noktası dediğimiz önem arz eden yerlerde yapılır.”

Mahkeme Başkanı: “Yani polis olmadığı için yani sizin uygulama şeklinizi bilmeyebilir.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şunu belirtmek istedim, benim bulunduğum yerden garajın içerisine Ulaş Özel’le gidip özellikle bir tanışmam söz konusu olamaz, özellikle uygulama esnasında.”

Mahkeme Başkanı: “O çay içiyorduk orada diyor, oradan geldiler.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bunu belirtmek istedim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi bu.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bir saniye.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika.”

Sanık Ulaş Özel: “Şey olarak ben garajın küçük bir krokisini çizdim, şurası garaj, şurası dört yolun kesişme noktası, burası da garajın çıkışı, şu noktada uygulama yapıyorlardı. Bunun yani.”

Mahkeme Başkanı: “Versene onu ben oradan nereden göreyim. Garajın kapısı burası uygulama noktası neresi?”

Sanık Ulaş Özel: “Uygulama bu 4 noktanın olduğu yukarı doğru çıkan ta… aynı zaman.”

Mahkeme Başkanı: “Orayı da işaretleyin.”

Sanık Ulaş Özel: “Tek şeritli.”

Mahkeme Başkanı: “Onlarda uygulama noktasını göster.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben şuraları da belirteyim. Zorlu Teks ve boş alan. Burada tek şeritli bir tek şerit tek geliş giden özelikle tüm ayrıntılarıyla belirttim efendim tam o şey noktası.”

Mahkeme Başkanı: “Uygulama noktasını göstermemişsiniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Çizdim efendim şöyle küçük bir tire şeklinde yukarıya doğru çizdim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani garajın kapısının açıldığı yere göre sol tarafta işaret onu bir işaretlet nokta olarak çarpı olarak bir işaret koysun ki uygulama noktasını işaretle şöyle bir çarpı at artı yap. Uygulama noktası diye yaz tamam. Garajın çıkış kapısına göre yolun kenarı tam köşeyi gösteren bir işaret yaptı. Bunu bir boş kağıda yapsın da dosyaya delil olarak koyalım. Tamam, arada yaparsın verirsin oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Tamam efendim.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım çizmiş olduğu kroki.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Eğer dosyaya delil olarak girecekse ben Avcılar İlçe Emniyet Müdürlüğünden kapama ve uygulama noktalarını gösterir ekiplerin nerede uygulama yaptığını gösterir bir belge de kendim sunmak isterim hatırlatmak amacıyla.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam tamam sunabilirsiniz serbest.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Tamam. Şimdi emniyete şöyle bir ifadede bulunuyor kendisi bunun doğru olup olmadığını soracağım. Bu kişiler haricinde Okan İşgör ve çevresinde Yusuf Ethem Akbulut, Ziya Bandırmalıoğlu ve Ayhan Çarkın emekli baş komiser Kamil Sözüneer Sözüneer’in olduğu da diye bir cümle var.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi burada iddianamede şöyle bir algı var. Ziya Bandırmalıoğlu, Ayhan Çarkın benim de polis olma sebebiyle sanki bende bu böyle bir oluşumun içerisindeyim veya işte emekli baş komiser Kamil Sözüneer’le birlikteyim gibi bir algı var. Bu konuya bir açıklık getirmesini istiyorum. Bu şahıslarla benim bir ilgilimin olup olmadığını.”

Mahkeme Başkanı: “İrtibatı ilgisi var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben orada da söyledim. Okan İşgör’ün bağlantılarından görüştüğü kişilerden bahsetmişim. Kamil sözü...”

Mahkeme Başkanı: “Ya bu şahıslarla Okan.”

Sanık Ulaş Özel: “Kamil Kamil Sözüneer’le.”

Mahkeme Başkanı: “Ethem’in ilişkisi var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Kamil Sözüneer’le ilişkisinin ilişki ya o tanıdığını biliyorum yani. Yazıhanede gördü ama Ayhan Çark’ınla veya Ziya Bandırmalıoğlu’yla benim.”

Mahkeme Başkanı: “Yusuf Ethem tanışıyor muydu? Birbirlerini tanıyorlar mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim benim birlikte birlikte olduğumuz dönemde ilişkilerin olup olmadığını bilmiyorum. Benden sonra da Okan’la görüştükleri süre içerisinde olup olmadığını da bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam cevap verildi. Evet, bilmiyorum dedi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Peki bu birlikte olduğumuz süre içerisinde Ayhan Çarkın ve Ziya Bandırmalıoğlu’yla herhangi bir telefon görüşmeme veya benden.”

Mahkeme Başkanı: “Herhangi bir telefon görüşmesine şahit oldun mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Valla bir tanesiyle toprağım diyordu ama hangisinin toprağı olduğunu bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Nasıl anladın toprak deyince söylemeden nasıl anlıyorsun onunla konuştuğunu?”

Sanık Ulaş Özel: “Kendisinin onlar içerisinde Tokatlı olduğunu söylüyordu oradan duydum onun haricinde bir ba… şey”

Mahkeme Başkanı: “Tokatlı diyor toprağım diyor.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet o birisi dedi onlar için Susurluk’ta.”

Mahkeme Başkanı: “Onu kim olarak algıladın o şahsı. O toprağım Tokatlı olan toprağı kimmiş adı neymiş?”

Sanık Ulaş Özel: “Bir tanesi söy…”

Mahkeme Başkanı: “Adı.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bilmiyorum torağım dedi. İçlerinden (bir kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “İyi de yani insan toprak hemşerisine toprağım der. Kim bu.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben şimdi net söylemek istemediğimden dolayı şim…”

Mahkeme Başkanı: “Net söyle.”

Sanık Ulaş Özel: “Sonra benim aleyhime.”

Mahkeme Başkanı: “Yani sen tahmin olarak kimi tahmin ediyorsun.”

Sanık Ulaş Özel: “Ya benim kendi şeyim Ayhan.”

Mahkeme Başkanı: “Ayhan Çarkın olabilir.”

Sanık Ulaş Özel: “Ayhan Çarkın olabilir bunun.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam tahmin etmiş.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım Ziya Bandırmalıoğlu’nun burada Bursalı olduğunu öğrendik. Ayhan Çarkın nereli olduğunu bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Tahmin ettiğini söyledi zaten.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Tahmin ettiğini söyledi. Özellikle şunu vurgulayayım Ayhan Çarkın 1990’lı yıllarda emniyet teşkilatından ayrılan bir şahıs benim buradaki diğer üst rütbeli subaylarımız da iyi bilir ki sizlerde tahmin edersiniz. Almış olduğum meslek eğitim terbiye icabı benden önce bir sene dahi önce mezun olan şahsa biz abi diye hitap ederiz.”

Mahkeme Başkanı: “Olabilir evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Toprağım veya rütbeliyse konumu gereği şeyini söyleriz efendim rütbesini söyleriz.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tanıyor musunuz Ayhan Çarkın’ı?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım ifademde şöyle bir şey söylemiştim. İstanbul'da 10 yıl görev yaptım. Kendisinin Kumkapı’da çay bahçesi olduğunu ben değil bütün polisler bilir. Özellikle.”

Mahkeme Başkanı: “Tokatlı mıdır?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Tokatlı olup olmadığını bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, telefon görüşmesi yaptınız mı onunla.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şunu arz edeyim. Eğer böyle bir telefon görüşmem olsaydı mutlaka Savcılık Makamı emniyetteki telefon kayıtlarından ortaya çıkarırdı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Böyle bir görüşmem yok 10 yıl içerisinde kendisini.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam soralım artık anlaşıldı konu anlaşıldı.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Hiçbir şekilde görmedim tanışıklığım yok.”
Mahkeme Başkanı: "Tamam bir dakika.”
Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben şunu Susurlukçuların içerisinde hangisinin Tokatlı olduğunu ben hiçbirisini tam ne tanıyorum ne biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam anla… anlaşıldı konu anlaşıldı.”

Sanık Ulaş Özel: “İçlerinden birisi Tokat’lı varsa yani.”

Mahkeme Başkanı: “Olabilir diyorsun tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “O polis memurları içerisinde.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam soralım.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben o zaman yalan söylüyorum.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Aynı id… aynı iddianamede Ergenekon silahlı terör örgütü üyesi olma sebebiyle bu salonda benimle alakalı bir görüşme yapan bu salonda benimle ilişkilendirebileceğin herhangi bir üst düzey komutandır yazardır veya bu salona dönüp baktığında.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Yusuf Ethem’in bu salondan tanıdığı.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Doğrudur.”

Mahkeme Başkanı: “Sanıklar içerisinde herhangi bir kişi var mı biliyor musun?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim şunu belirtmek istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Veya Yusuf Ethem dedi mi mesela tanıdığım şunları tanıyorum bunları tanıyorum diye bir şey söyledi mi şahit oldun mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi yok yok öyle bir tanıdığını belirttiği için (bir kelime anlaşılamadı) ama sorusuna cevap vermek istiyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet soralım. Tamam, cevap verdin evet bazı şeylerin cevabı bir kelimedir fazlası fazla, evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi Sayın Başkanım kendisi istihbaratçı olduğunu söylüyor. Yani devlet adına istihbarat faaliyetlerinde bulunduğunu söylüyor. Bize Ali Barış Sevindik’in kim olduğunu rütbesini 2007 döneminde yani iddia edilen bu olayla alakalı nerede ne şekilde görev yaptığını bir söyleyebilir mi?”

Mahkeme Başkanı: “Evet söyleyin.”

Sanık Ulaş Özel: “Ali Barış Sevindik ilk istihbarat şube müdür yardımcısı olarak aynı zamanda ben ilk tanı… benim kendi tanıdığımı anlatayım mı yoksa?”

Mahkeme Başkanı: “Evet söyle.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben Ali Barış Sevindik’i ilk İstanbul’a geldiğim bahsetmiş ifadelerimde de bahsettim bir tane Kırıkkale’den geldiğim zaman bir bayanın yakalanmasıyla ilgili olayda o zamandan tanıyordum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Orada ondan sonra da İstanbul’a geldikten sonra tekrar kendisiyle tanıştık.”

Mahkeme Başkanı: "Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Benim Ali Barış Sevindik’le Okan’ın bahsettiği gibi yazıhanesinde bir kez onun haricinde çoğu kez birkaç kez de şeyde görüştüm yani yüz yüze telefon görüşmelerimiz var. Ve en son Yakuplu Karakolunda Yakuplu Karakolunda bu olayla ilgili anlattığım Yusuf Ethem’le ilgili Yusuf Ethem’le ilgili olayda bahsettiğim olay var orada gördüm. Yani Ali Barış Sevindik istihbarat şubede müdür yardımcısı sıfatıyla çalıştığından dolayı ve belli bir dönem Aycan Yarbay şube müdürü görevde olmadığı zaman şube müdürü vekaleten de baktığından dolayı çoğu kez görüşmüşüm.”

Mahkeme Başkanı: “Yusuf Ethem’le tanışır mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Yusuf Ethem’le hayır tanışmaz.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım onu özellikle belirteceğim ben de peki bunu bilmeme amacıyla soruyorum jandarma istihbaratta bu söylemiş olduğunuz müdürlük konumuna sıradan subaylar gidebiliyor mu yoksa bunun için özel bir eğitim özel bir vasıf gerekiyor mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Onu Jandarma Genel Komutanlığına sorması lazım.”

Mahkeme Başkanı: “Bilmediğini söyledi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anlaşıldı efendim.”

Mahkeme Başkanı: “O da bilmiyormuş.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi emniyette vermiş olduğunuz bir ifadenin doğru olup olmadığını soracağım. Söylediğinize göre abimin şehit olduğunu abimin size şehittir diye bahsettiğimi birde aynen ibare şu katılıp katılmadığınızı soracağım. Sizin katılmış olduğunuz operasyonları bilmem sebebiyle bu tür ya bu operasyona da katılmak istediğimde ısrarcı olduğumu söylemişsiniz yani söz konusu Kazi Erdil olayıyla alakalı sizin katılmış olduğunuz operasyonları bilmem sebebiyle ısrarcı davrandığımı söylemişsiniz. Bu operasyonlar kırsalda yaptığınız operasyonlar mı yoksa İstanbul içerisinde herhangi bir operasyon yaptınız mı bana bunları anlattınız mı?”

Mahkeme Başkanı: "Evet, böyle bir ısrar oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet şimdi şunu belirtmek istiyorum bana sürekli ben Yusuf Ethem'i ilk.”

Mahkeme Başkanı: “Ya bu kırsaldaki bir operasyona mı katılmak istiyor yoksa şehirdekine mi? Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben anlatayım efendim. Ona bir açıklama yapayım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bana Yusuf Ethem aynen beyanları budur bu konuda sadece bana değil Okan İşgör samimi davranıp açıklarsa o da beyanlarında bulunabilir. Ben Yusuf Ethem bana kendisine her zaman ben her zaman bir abisi olduğunu abisinin astsubay olduğunu abisinin Hakkari’de şehit düştüğünü bunun haricinde 2 tane de kardeşi olduğunu birinin (bir kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Adını söyledi mi abisinin?”

Sanık Ulaş Özel: “Hatta internetten bir fotoğraf gösterdi şey gösterdi bir şey gösterdi birde başka bak bir insanın özelliğini bilmemem bir akrabasının da ülkücü şehit olduğunu internetten bununla ilgili resimler bana gösterdi hatta şiir miir böyle internet sayfası açtığımızda bunun akrabası olduğunu onu da gösteriyordu. Onun haricinde yine bir kardeşinin ikiz bir ikiz kardeşinin olduğunu.”

Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Ulaş Özel: “İkiz kardeşinin de birisinin hakim birisinin Savcı olduğunu. Yine.”

Mahkeme Başkanı: “İkiz olunca 3 oldu.”

Sanık Ulaş Özel: “İkiz hayır efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Ha ikiz kardeşin.”

Sanık Ulaş Özel: “İkiz kardeşlerinin birisinin hakim birisinin de.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Pardon özür diliyorum. Birinin Savcı birinin avukat olduğunu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bunları beyan ediyordu. Babasının özel harekat baş komiser olduğunu bunlar ben bu şekilde biliyordum ben bunları yani.”

Mahkeme Başkanı: “Yani gör kendilerini görmedin öyle mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Eşini babasını gördüm. Babasının ruger marka babasının ruger marka tabancasını hatta taşıdığını hatta kendisi gösterdi. Ben bunları yalan söylüyorsam. Babasının ruger marka tabancası var mı yok mu? Bu araştırılsın.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Şunu da belirtmek istiyorum özellikle belirtmek istiyorum. Ben Yusuf Ethem’in eşini tanıyorum. Annesiyle beni tanıştırmış babasıyla tanıştırmış bu kadar.”

Mahkeme Başkanı: “Kardeşlerini tanıdın mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Yok kardeşlerinin hiçbirinin tanışmadım ben.”

Mahkeme Başkanı: “Avukat olan (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Emniyet hatta bir ara dedi askere gidecekler o tür şeyler. Ben emniyete bana bu konudaki ifadelerimi yazarken emniyette şu anda sol büroyu benim ifademi alan sol bürodaki Serdar Bayraktutan güldü, güldü ve kesinlikle ne abisi olduğunu şeylerini bu şekilde saatlerce güldü dedi.”

Mahkeme Başkanı: “Yani oradan öğrendin (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Orada öğrendim. Kesinlikle her şeyi yalan olduğu bana yalanlar söylediğini.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım buradan gelmek istediğim nokta şu bir daha bir ayrıntı söyleyeyim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Babamın Ruger marka silahı vardır doğrudur taşıma silahıdır araştırılırsa bulunabilir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. O da mı polis sizin gibi?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “O emniyette bekçiydi malulen emekli oldu efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi kendisi söylediği şeyle çelişiyor yani emniyette öğreniyor benim kardeşim abimin şehit olmadığını. Birde çok ısrarcıyım yani katıldığı operasyonları anlatıyor çok ısrarcıyım beni niçin Ali Barış Sevindik ki kendisi istihbarat şube müdürü veya müdür vekili önemli bir konumda. Nasıl oluyor da ben bu şahısla tanıştırılmak için bir araya getirilmedim ısrarcı olmadım bunun cevabını almak istiyorum.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben hiçbir zaman emniyette ve halen daha hiçbir zaman Ali Barış Sevindik’le Yusuf Ethem’e hiçbir görev şeyle ilgili kim olduğunu bu görevi kimin verdiğini ve rütbesini şeyini bildirmeden bu şekilde benimle geldi. Öyle bir talebi de olmadı zaten bu görev nedir neyin nesidir sorgulamadan benimle birlikte geldi. Özellikle huzurunuzda ben bunları şey yapıyorum Başkanım lütfen not not almanızı istiyorum. Mimar benim dedi ki jandarma bölgesi Kazi Erdil’in bir şeyi jandarma bölgesinde efendim bakılsın benim dediğim yer eğer polis bölgesi değilse jandarma bölgesiyse o şahsın evinin olduğu bölge bana yalan işlemden yalan işlemden gerekli işlemeleri yapın. Hakkımda, hakkımda verebileceğiniz en ağır cezaları verin.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Gazi Erdil’in bulunduğu yer polis bölgesiydi diyorsunuz.”

Sanık Ulaş Özel: “Polis bölgesiydi. Polis olduğu için kendisine şoför olması vasıtasıyla ben kendisini çağırdım ve ilk tekrar söylüyorum. Bizim ilk gitme sebebimiz adam öldürme ilk gitme.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım ben bu soruları soracağım ama.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika, bir dakika bir dakika.”

Sanık Ulaş Özel: “İlk gitme sebebimiz adamı öldürme kastı değildi ama biz Yusuf Ethem Akbulut’la birlikte yani şey olsaydı adamı vuracaktık. Yani bu da bunu biliyordu. Bunun da ben şu özellikle rica ediyorum Başkanım eğer ben yalan söylüyorsam bana yalan işlemden ve gerekiyorsa gerekiyorsa bu cezaların hepsinden ben ceza almayı da kabul ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet öyle cevap verdi.”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi Sayın Başkanım ben bir soru hazırlıyorum kronolojik sırayla bir soru hazırlıyorum sorularımı.”

Mahkeme Başkanı: “Ya siz soru, siz sorunuzu siz kendiniz tespit ediyorsunuz o da cevabını kendi bildiğine göre söylüyor yani sizin sorunuzu da engelleyemiyoruz. “

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anlaşıldı o zaman.”

Mahkeme Başkanı: “Onun cevabını da engellemiyoruz herkes hür iradesiyle cevabını sorusunu soruyor.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anlaşıldı Sayın Başkanım. Şimdi Ali Barış Sevindik, Ali Barış Sevindik bu söz konusu emri size nerede verdi?”

Sanık Ulaş Özel: “Yakuplu Karakolunda.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yakuplu Karakolu Yakuplu Karakolu yani şu an Beylikdüzü İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağlı asayiş terör özür diliyorum asayiş ikmal ve emniyetin birkaç birimi olan Yakuplu yani janda… özür diliyorum Ambarlı Limanına girerken sağdaki eski jandarma karakolunda mı verdi?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yer neresi?”

Sanık Ulaş Özel: “Yakuplu Jandarma Karakolu bunu bak Beyefendi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bu bahsettiğim yer mi? (bir kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika bir dakika.”

Sanık Ulaş Özel: “Şahsı bahsettiği emniyetin nere emniyetle ilgili bir şey söylemiyor ben jandarma olarak belirtiyorum. Şimdi emniyet midir şimdi MİT binası mıdır onu bilmiyorum. O zaman Yakuplu Jandarma Karakol Komutanlığı limanın girişinde neresi olduğu istenirse gerekse jandarma komutanlığından gerekse valilikten yeri hakkında size bilgi verilir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben şimdiki emniyet mi istihbarat mı asayiş mi onları bilmiyorum zaten ben.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın, Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika.”

Sanık Ulaş Özel: “Polisle, polisle bir çalışmam olmadığı için polisin istihbaratı nerededir asayi… onları bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “O kendin değerlendirmen.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım sorumu şöyle yönelteyim.”

Mahkeme Başkanı: “Tekrar eğer anlaşılmadıysa.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Ambarlı limanına girişte sağda bulunan eski jandarma karakolunda mı Ali Barış Sevindik.”

Mahkeme Başkanı: " Yani bu sana söylenen sözün verildiği yer görevin verildiği yer.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Nokta olarak neresi?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben yani kendimi ifade etmekte ifade edemiyorum mu onu düşünmeye başladım. Yakuplu Jandarma Karakolundan bahsediyorum. Yakuplu Jandarma Karakolu kroki derseniz.”

Mahkeme Başkanı: “Yakuplu Jandarma Karakol Komutanlığında bu yer neresi yani yer olarak?”

Sanık Ulaş Özel: “Beylik şu anda limanın.”

Mahkeme Başkanı: “Yani sanığın tarif ettiği yer mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Girişinde bir tane karakol var efendim başka karakol yok.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verildi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım krokilendirip delil olarak sunabilir mi kendisi? Biraz önce.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam siz sorunuzu sorun.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anlaşıldı.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim benim krokilendirmeme gerek yok. Bu konuda.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Jandarma Genel Komutanlığı İl Jandarma Komutanlığından istenilsin.”

Mahkeme Başkanı: “Evet sorunuzu sorun.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi Sayın Başkanım şahsa şu soruyu yönelteceğim. Bahsettiği yer Yakuplu Jandarma Karakol Komutanlığı Yakuplu Ambarlı Bölgesi Jandarma Karakol Komutanlığı şu an orası Beylikdüzü.”

Mahkeme Başkanı: " Şu an değil yani o olayın tarihinde öyle miydi orası?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anlaşıldı efendim oranın.”

Sanık Ulaş Özel: “Bana ne o zaman şu anki önemli değil ki benim için.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika bir dakika şu an farklı.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bu 2007 yılında Yakuplu’da jandarma karakol komutanlığı Yakuplu’daydı. Yani 2007’de söylemiş olduğu tarih jandarma bölgesi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Kendisi de emri burada aldığını söylüyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şu an orası Beylikdüzü ilçe emniyet müdürlüğü sınırlarında.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam olabilir.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Hayır hem emniyet hem jandarma bölgesi olamaz bir yer de o yüzden.”

Mahkeme Başkanı: “O zaman değişmiştir yani o anlamda söylüyor.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Tamam o zaman şöyle bir(birkaç kelime anlaşılamadı)”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben sizden rica ediyorum lütfen o zamanki şeyleri istesin.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika bir dakika bir dakika Ulaş söz hakkı verince konuş.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım Sayın Başkanım çok net olarak bu soru üzerinde fazla takılmayım çok net olarak Beylikdüzü İlçe Emniyet Müdürlüğüne yazı yazılırsa Beylikdüzü İlçe Emniyet Müdürlüğü faal.”

Mahkeme Başkanı: " Evet 2007 yılında orası diyorsunuz polis bölgesiydi öyle mi?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım faal olarak çok geç alındı yani çok çok sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Emniyet teşkilatına geçti bu bahse konu yerler. Yani şahsın da ikamet ettiği evinin olduğu bölge bölgeye bir polis müdürlüğü yapıldı fakat oraya polisin geçmesi polisin orada görev yapması ben şarka gittikten çok çok sonra oldu.”

Mahkeme Başkanı: " Tamam, tamam soru anlaşıldı bir dakika bir dakika söz hakkı vermedim.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben sizden benim bir isteğim var.”

Mahkeme Başkanı: “Evet sor başka soruya geç.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Doğrudur şimdi bu Ali Barış Sevindik size Kazi Erdil ile ilgili nasıl bir emir verdi söyler misiniz ne dedi?””

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben öncelikle şunu gerçekten yani şey yapmanızı çok dikkate almanızı istiyorum. Kazi Erdil’in Kazi Erdil’in o tarihlerdeki evinin olduğu bölge.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam soru anlaşıldı polis bölgesi dedin.”

Sanık Ulaş Özel: “(bir kelime anlaşılamadı) değilse ben sizden şunu da istiyorum bana hiçbir savun da yapmadan bana istediğiniz hiç şeyde değil silahlardan örgüt üyeliğinden.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam onu dinledik. Sorunun cevabını ver sen. Sen sorunun cevabını verir misin?”

Sanık Ulaş Özel: “Hatta verebileceğiniz en ağır cezayı vermenizi istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Ulaş sorunun cevabının ver konu anlaşıldı 10 defa aynı şeyi söylemene gerek yok tamam anladık. Soruyu anladın mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Karakolda bu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet soruyu tekrar sorun hatırlamadı.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Kazi Erdil size özür diliyorum Ali Barış Sevindik size Kazi Erdil olayıyla ilgili tam olarak nasıl bir talimat nasıl bir emir verdi?”

Mahkeme Başkanı: “Talimatı nasıldı?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bunu defalarca belirtmeme rağmen.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Tekrar bir açıklama yapayım şimdi bana bu şahsın daha önceden yapılan çalışmalar sonucunda takip et… çünkü tüm bilgileri vardı ellerinde fotoğrafı vardı giriş çıkış saati.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Aracıyla ilgili tüm bilgiler vardı. Buna istinaden ben önceden çalışmalar yapıldığını bilip öğrendim yani tahmin ettim şeye gerek yok. Bundan sonra bana.”

Mahkeme Başkanı: “Verilen talimatı söyler misin?”

Sanık Ulaş Özel: “Onu da açık.”

Mahkeme Başkanı: “Ama sen sorumun cevabını vermiyorsun ki sen uzatıyorsun da uzatıyorsun.”

Sanık Ulaş Özel: “Bana bu şahsın uyuşturucu kaçakçısı olduğunu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu (bir kelime anlaşılamadı) parayla kaçırdığı uyuşturucu örgütün uyuşturucusu olduğunu.”

Mahkeme Başkanı: “Hı hı.”

Sanık Ulaş Özel: “PKK’ya bunu bu PKK’nın bu paraları PKK’ya sağladığı. PKK’nın çok büyük bir kaynağı olduğunu yani.”

Mahkeme Başkanı: “Evet böyle açıklamalar yapıyor onları da anlatmıştın.”

Sanık Ulaş Özel: “Maddi kaynağı olduğunu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ve bu şahısla ilgili benim yani ilgilenmemi yani etkisiz hale (bir kelime anlaşılamadı) bu konuyla ilgili bana bir araç.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ve evini tüm belgelerini gösteren şey o şeyi verdiler yani yeri nerededir fotoğraf bu şeyleri verdiler. Bende ilk gitme sebebim yani gidip yanına öldürme ilk gitme sebebimiz öldürme değildi o Ethem’le.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Orası da polis bölgesi olduğundan dolayı ben Yusuf Ethem Akbulut’tan benimle bunu anlattım o da benimle geldi.”

Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Ulaş Özel: “Nöbet dönü… hatta görevdeydi.”

Mahkeme Başkanı: “Gelme konusunda ısrar etti mi veya ben gelmek istiyorum dedi mi? Sen mi çağırdın onu?”

Sanık Ulaş Özel: “Önce önceden de bana böyle telkinleri olduğu için ben söylemiştim hiç itiraz da etmedi hatta nöbet bunlar gece çalışıp sabah 8’de devrediyorlardı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Sabah 8, 8’i devrettikten sonra evde hatta evde hemen giyindi uyku uykusuzdu yani hiç şey yapmadan benimle geldi hiç itiraz mitiraz hiçbir şey de etmedi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım çok özür dilerim şimdi şahsa sizin aracılığınızla çünkü dayanamıyorum artık.”

Mahkeme Başkanı: "Evet oturadabilirsiniz aya… rahatsızsanız.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Ben gece ben gece görev yapacağım uykusuz uykusuz seninle bir şahsı öldürmek için ve araba kullanmak için geleceğim bunu mu ima etmeye çalışıyorsun bunu mu söylemeye çalışıyorsun?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım Savcılıkta verdiği şu ifadenin doğru olup olmadığını teyit etmek istiyorum. Ali Barış Sevindik Yüzbaşı beni 2007 senesinde Yakuplu Jandarma Karakoluna çağırdı. Burada PKK terör örgütü üyesi olan ve yurtdışında yaşayan örgütün uyuşturucu finansörü olduklarını söyledikleri ismini söylemedikleri, ismini söylemedikleri ve şahsı öldürmem gerektiğini söylediler. Bunun tamamen resmi bir iş olduğunu söyledi diye bir beyanı var. Doğru mudur katılıyor mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet doğrudur beyanım bana aitti evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi biraz önce şahıs. Biraz önce şahıs dedi ki tüm bilgileri verdi bana da bir kroki verdiler. Peki, bu kroki ve bilgileri mahkemeye delil olarak sunabilir mi şahıs?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim krokiden kastım şahısla ilgili eviyle ilgili bana evi kroki evin krokisi diyor ya eviyle ilgili nerede oturduğuna dair.”

Mahkeme Başkanı: “Yani evin krokisi mi adresi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır ben kroki olarak belirttim de gerekli bilgiler evinin.”

Mahkeme Başkanı: “Ne vardı şöyle.”

Sanık Ulaş Özel: “Evinin efendim evini hangi evde oturduğunu.”

Mahkeme Başkanı: “Ya fotoğraf mı yoksa adres mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Yo şey efendim not (bir kelime anlaşılamadı) şöyle bir.”

Mahkeme Başkanı: “Posta adresi mi? Basit bir kroki.”

Sanık Ulaş Özel: “Not kağıdı şeklinde kağıda yazılmış.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Kağıda yazılmış. Evini evinin adresini hangi semt.”

Mahkeme Başkanı: “Yani posta adresi.”

Sanık Ulaş Özel: “Posta evinin otu… ikamet ettiği adres.”

Mahkeme Başkanı: “Yani şu mahalle şu cadde öyle mi?”

Sanık Ulaş Özel: “İkamet ettiği adres değil yani o ta önceden bu burada yaşıyor burada bu saat burada şu saatte kalkıyor.”

Mahkeme Başkanı: “Şurada oturuyor.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu saatte arabasıyla şuraya gidiyor bu şekilde.”

Mahkeme Başkanı: “Bir tarif var evet.”

Sanık Ulaş Özel: “He ismini bana tekrar söylüyorum isim konusunda bir şey ver… ama bahsettiğim notlar ve.”

Mahkeme Başkanı: “Fotoğraf var mı? Fotoğraf var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet fotoğraf da var çünkü fotoğrafa istinaden görmediğim birisiyle ilgili nasıl bir şey yapabilirim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet yani bir tarif var sabahleyin şuradan kalkar şuraya doğru gider şu işi yapar diye.” 

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet efendim çünkü.”

Mahkeme Başkanı: “Siz o tarife göre o saatte oraya gittiniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Tamamen daha önceki ve sürekli tüm istihbarat çalışmalarında da aynı şekilde şimdi şeylerle ilgili teröristlerle ilgili onlarla ilgili bilgi formu veya fotoğraf vardır. O fotoğrafın altında yazar.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “İsmi kod adı nereli olduğu bu tarz bana tüm bilgileri verdiler. Ben bu bilgilere istinaden kendimde yorum yaptım. Bu adam bizim haricimizde izlenmiş ve takip edilmiş ki çünkü ben saat kaçta sabah. Yoksa bu bilinmesi imkansızdır. Düzenli bir şekilde saat kaçta gittiği öğrenilmiş ki bana artık.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu şekilde bilgiler bilgi bahsettiğim evraklar bundan ibaret.”

Mahkeme Başkanı: “Evet evet evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Sayın.”

Mahkeme Başkanı: “Arkadaşlar konuşuyoruz sesler karışıyor lütfen.”

Sanık Dursun Çiçek müdafii Av. İrem Çiçek söz almadan konuştu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Konuşmayacaksanız duruşmanın inzibatını bozarsanız sorun çıkarırım. Avukat Hanım lütfen oturur musunuz? Avukat Hanım oturur musunuz? 
Sanık Dursun Çiçek müdafii Av. İrem Çiçek söz almadan konuştu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: "Avukat Hanım burası şu anda duruşmayı yönetiyoruz. Duruşma sürüyor duruşmanın inzibatını bozmayın. Evet sanık.”

Sanık Dursun Çiçek söz almadan konuştu anlaşılmadı.

Mahkeme Başkanı: “Dursun Bey lütfen, lütfen oturalım.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım soruduğum sorunun net cevabını almadım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Sorunuzu tekrar eder misiniz?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Ali Barış Sevindik size öldürme talimatı verdiği şahsın ismini söyledi mi söylemedi mi?”

Mahkeme Başkanı: “Söyledi mi?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Verdi mi bu bilgiyi vermedi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim tekrar bahsediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “İsmini söyledi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “İsmini söylemedi ve ismiyle ismi haricinde fotoğrafını.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam cevabını verdi. Tamam, anlaşıldı evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Adresini.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anlaşıldı Sayın Başkanım bu bu bağlamda bir soru soracağım. Şimdi polis memuruyla birlikte siz istihbaratçısınız çünkü burası kırsal alan değil. İddia ettiğiniz gibi bilgi almaya gidiyorsunuz ve yanınızda bir polis memuru var sıradan bir insan değil. Nasıl oluyor da ismini dahi bilmediğiniz bir şahsın istihbarat bilgilerini almaya gidiyorsunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben önce de bahsettim. İlk gitme gitme sebebimiz direkt öldürme değil bu bilgiler.”

Mahkeme Başkanı: “Takip mi nedir?”

Sanık Ulaş Özel: “İlk gitme sebebimiz.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Yani ilk gitme sebebimiz teyit bilgileri hem teyit hem de uygun koşullar olursa uygun koşullara göre hareket etmek.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Direkt zaten hiçbir şeyin yani size şeyler söylenebilir size söylenen şeylerin doğru olup olmadığını siz önceden incelememişseniz bilgiliniz yoksa böyle bir.”

Mahkeme Başkanı: “Yani siz oraya giderek o elinizdeki belgeleri teyit ettiniz öyle mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Hem teyit etme hem de teyit doğruysa yani buna göre hareket etme.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam, evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım şahıs ifadelerinde hatta 2007 tarihinde bir gün diyerekten bahsediyor bu olayla alakalı. Gerek emniyette gerekse Savcılıkta verdiği ifadelerde ki 2 defa da mahkemede aynı şeyi teyit etti. 2007 yılında 1 gün diye hitap ediyor. Biraz önce de kendisi söyledi. Hatta gece nöbet çıkışıydı uykusuz uykusuz benimle geldi diyor. Kendisine soruyorum. Biz bir defam mı gittik?” 

Sanık Ulaş Özel: “Evet bir defa gittik.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verildi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Teşekkür ederim. Oraya gittik bir planımız olmalı yani planı kim kurdu?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu soruya cevap vermiştim biz oraya bilgileri teyit etme ve.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam cevabını verdiğini söyledi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anlaşıldı efendim. Şimdi ben Ergenekon silahlı terör örgütüne üyelikten yargılanırken emniyet iddianamesi Savcılık iddianamesi bu.”

Mahkeme Başkanı: “Emniyet fezlekesi evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bu silahlı terör örgütü adına silahlı bir eylemde bulunma amacıyla hareket ettiğim söyleniyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi şahıstan şunun teyidini istiyorum. O gün benimle uykusuz görev yaptığımın neticesinde uykusuz sizinle geldiğimiz bir gün ve araç kullanacağım bir gün iddianıza göre istihbarat amaçlı şahsın kim olduğunu öğrenme amaçlı mı gittik buna net bir cevap verir misiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Bu soruya önce de cevap verdim.”

Mahkeme Başkanı: “Cevap verdiğini söyledi.”

Sanık Ulaş Özel: “Bilgileri teyit etme.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Koşulları uygun olursa da ona göre hareket etme.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevabını aldığınız soruları sormayın tekrar evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Komutanınızdan böyle bir emir alıyorsunuz Ali Barış Sevindik’ten.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Siz örgüt geçmişi olan örgütte üst düzey yöneticilik yapmış aynı zamanda Türk Silahlı Kuvvetlerinde yıllarca hizmet ettiğinizi söylüyorsunuz kendi beyanlarınızdan. Sorum şu siz komutanınızdan böyle bir emir alıyorsunuz.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Uygulamak yerine niye sorguluyorsunuz siz sonuçta özel yetişmiş bir elamansınız. Üstelik komutanınız biraz önce katıldınız ya emniyet beyanname emniyetteki beyannamenize.”

Mahkeme Başkanı: “Beyanlarına.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Beyanlarına. Bunun tamamen resmi bir görev olduğunu bu şahsın terörist olduğunu söyleyerek diyerekten bir beyanınız var. Siz.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi orada sorduğu şu yani siz oraya gittiniz. Komutanı size bir emir verdi. Siz emri yerine getirmek yerine niye sorguladınız niye dediğini yapmadınız da döndünüz geldiniz. Niçin (birkaç kelime anlaşılamadı) sorguladınız.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben ifadelerimde de bahsettim. Yanında sabah çıkarken bilgileri doğru bana verilen saatte.”

Mahkeme Başkanı: “Yani siz sorgular mısınız böyle verilen şeyleri görev yaptığınız dönemde?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim sorgularım şöyle sorgularım. Bana bir komutan ya da bir bir şey olan birisi birisini yani sıradan birisini öldür veya yasadışı neyin yasadışı olabileceğini biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Yani örneğin yasadışı olabileceğini biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi sıradan, sıradan bir vatandaşı öldür derse ya da bu konuyla ilgili suç olabilecek bir sürü şeyi söylerse yapmam ben.”

Mahkeme Başkanı: “Yani bana emir verilse önce düşünürüm suç olup olmadığını değerlendiririm ona göre ben incelerim diyorsunuz. Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Düşünür düşünür ona göre hareket ederim evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım bu bağlamda şöyle bir soru sorayım. Eğer bu devlet görevi olduğunu düşünseydiniz ki siz tekrar tekrar söylüyorum özel yetişmiş bir elemansınız. Bu işin bir devlet görevi olduğunu düşünseydiniz yanınızda bir rütbeli bir asker veya askeri bir kimlik veya askeri bir yazı olmaz mıydı soruyorum?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim benim önceki daha önceki görevlerimin çoğunda Hüseyin de anlatırsa biz.”

Mahkeme Başkanı: “Yani yazı yok diyorsunuz. Böyle sözlü emir mi var?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim hiç gerek istihbaratın gerekse yani bizim durumumuzda olan hiç kimseye ben memur efendim ben memur değilim.”

Mahkeme Başkanı: “Buna benzer, görev yaptığınız dönemde.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben (bir kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Görev yaptığınız dönemde bu şekilde size bir emir verildi mi yaptığınız bu şekilde?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet görevlerimizin çoğu görevlerimizin çoğu sözlü bir şekilde.”

Mahkeme Başkanı: “Yani yanınızda asker olmadan tek başınıza gidip de böyle gözleyerek.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet evet biz Hüseyin’le birlikte 2 kişi bile.”

Mahkeme Başkanı: “Etkisiz hale getirdiğiniz insan oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “2 kişi 2 kişi aylarca aylarca kırsalda 2 kişi Hüseyin çıkıp burada ben rica da ediyorum çıkıp burada anlatsın aylarca biz istihbarat toplarken veya operasyonlar yaparken ne ne 4 kişiyle biz çatışmada 3 kişi vurmuşuz. Hüseyin’den rica ediyorum anlatsın bunları.”

Mahkeme Başkanı: “Yani ikinizsiniz sadece.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet 2.”

Mahkeme Başkanı: “Gözlem yaptınız gözlerken çatışma mı oldu?”

Sanık Ulaş Özel: “Gözlem değil biz şey yapıyorduk takip ediyorduk.”

Mahkeme Başkanı: “İstihbarat topluyor…”

Sanık Ulaş Özel: “Takip etmemizin sonucunda takip ettik. Takip etmemizin sonucunda görevin şeyine göre görevin özelliğine ve görevin durumuna göre hareket ediyorduk. Biz bazı çoğu zaman da yetki ve şey bizdeydi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bunu Hüseyin Yanç’tan da özellikle rica ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. O adam öldüğü zaman bunun hesabını vermiyor musunuz yukarıya? Olayı anlatmıyor musunuz ne oldu diye?”

Sanık Ulaş Özel: “Direkt hayır efendim bizden sonra zaten bize takviye ve direkt destek birliği de geliyordu.”

Mahkeme Başkanı: “Yani ölüm olayı olduğu zaman onlar var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Yani isterseniz açıklayayım benim için artık benim bir gizli saklı bir şeyim kalmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben yani çünkü tüm ger…”

Mahkeme Başkanı: “Evet söyleyin.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim açıklayarak anlatıyorum. Bir köy isimleri vermeden açıklayacağım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bir köyde bir köyde haber elemanı bize aynı zamanda örgütün sipariş örgüt sipariş vermişti. Örgütün siparişlerini temin eden bir şahıs.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Örgütün şu tarihte geleceğini ve o siparişleri vereceğini belirtti.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bizde buna istinaden.”

Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Ulaş Özel: “Gidip evin içinde tertip aldık evin içinde.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Gelecek kişinin 3 kişi olduğu.”

Mahkeme Başkanı: “Yanınızda Hüseyin’de var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin yok bu bunda Hüseyin yok.”

Mahkeme Başkanı: “Bu ayrı bir şey evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Biz evin içinde gidip tertip aldık. Evin içinde saat dediğim saatler içerisinde dediğim saatler içerisinde şahılar geldiler.”

Mahkeme Başkanı: “Yanınızda başka kimse var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Benim yanımda 4, 5 kişi daha var onlar da”

Mahkeme Başkanı: “Asker mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Askerin sivil timi yani sivil timden sivil.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Çünkü biz bazen.”

Mahkeme Başkanı: “Bir sivil olan sensin diğerleri asker.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet. Geldiler biz bu şahısları orada etkisiz hale getirip şahsa zarar bizim haber elamanımıza zarar gelmesin diye biz bu şahısları vurulan şahısları sırtımızda taşıyıp başka bir ormanlık alanda ormanlık alanda çatışma çıkmış gibi yani çatışma çıktı gösterip.”

Mahkeme Başkanı: “Yani onlar içeri geldikleri zaman siz ne yaptınız yani durdurdunuz mu yoksa direkt mi ateş edip vurdunuz mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Geldiği zaman. İçeri girdikten sonra çatışma çıktı çatışmanın esnasında onlar öldürüldü haber elemanı kulla… zarar gelmesin direkt evinin içinde haber elamanına zarar gelmemesi açısından.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Haber elemanının can güvenliğinin korunması açısından alınıp götürüp ormanlık bir alanda çatışma çıkmış gibi gösterilip o şekilde lanse edildi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Onun için bu tarz eylem… bu tarz görevlerde de ben örneğin.”

Mahkeme Başkanı: “Ya bu senin yaptığın ilk olay değil yani buna benzer başka olaylarda var.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır ama.”

Mahkeme Başkanı: “Bu tarz.”

Sanık Ulaş Özel: “Kesinlikle.”

Mahkeme Başkanı: “Hani böyle istihbarat veyahut da.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet kesinlikle yani bunlarla ilgili hiçbirisinde de ben özellikle de şunu da söyledim. Ben kesinlikle bugüne kadar ne bir tane faili meçhul ne bir tane yasadışı olabilecek hiçbir şeyde bulunmadım benim bulunduğum olaylarla ilgili ya bana takdirname verildi. Ya da hepsi yasal olan örgüt olan.”

Mahkeme Başkanı: “Asker miydiniz bu dönemde?”

Sanık Ulaş Özel: “Asker olduğum var.”

Mahkeme Başkanı: “Bu anlattığınız olayda asker miydiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Asker değildim efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım iddianamede zan altında bulunduğum konu ne teşebbüs ne eksik teşebbüs. Tamamen şahsın anlattıklarıyla ilgili bu an şu an bu mahkemede kendimi ispat etmeye çalışıyorum. Şimdi bu konu yani kırsalda yaşamış olduğu Türk Silahlı Kuvvetleri adına faaliyet gösterdiği hiçbir konu burada beni ilgilendirmiyor doğal olarak soru…”

Mahkeme Başkanı: “Yani o diyor ki ben daha böyle önce bunu benzer olaylarım da oldu evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Efendim ben (birkaç kelime anlaşılamadı)”

Sanık Ulaş Özel: “İstanbul’la ilgili bir açıklama yapayım.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Biz İstanbul’a önceden İstanbul’la ilgili anlatayım. İstanbul'da aranan örgütten kaçan bir şahıs vardı. Bunun yeri tespit edilmişti biz buradan şahsı minibüse bindirip minibüse bindirip Tunceli’ye götürüp Tunceli’de sorgulaması yapıldı Tunceli’de gerekli işlemler… üzerinde.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Şahsın hiç silah bir şey olmamasına rağmen burada biz minibüsün istihbaratın minibüsüne bindirip Tunceli’ye götürdük.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Normalde bu Kazi isimli şahsı Kazi Erdil isimli şahsı etkisiz hale getirmekten kastettiğiniz önce canlı yakalamak yakalayamazsanız çatışma olursa öldürmek şeklinde mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet evet evet öldüreceğim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım tekrar sorayım ben sorumun cevabını alamadım. İstanbul il sınırları içerisinde soruyu şu bağlamda sorayım. Böyle bir olay anlattı şimdi.”

Mahkeme Başkanı: "Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bir şahısı Elazığ’a götürdüklerini söyledi.”

Sanık Ulaş Özel: “Tunceli’ye götürdük Elazığ’a değil.”

Mahkeme Başkanı: “Tunceli’ye götür...”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Özür diliyorum Tunceli’ye götürdüklerini söyledi. Bunu Türk Silahlı Kuvvetleri personeliyle özür diliyorum, Jandarma İstihbarat Personeliyle mi yaptı? Yoksa benim gibi sıradan tanıştığı bir insanla mı gidip?”

Mahkeme Başkanı: “Evet kimlerle yaptınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Onları o bahsettiğim olayı istihba… bir haber elemanımız vardı şahsın yerini bildiren bir şahıs vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Birde benim yanımda bir benimle birlikte gelen 2 tane rütbeli vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Asker.”

Sanık Ulaş Özel: “Asker.”

Mahkeme Başkanı: “Resmi.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet. Onunla.”

Mahkeme Başkanı: “Sivil kıyafetli mi resmi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Yo sivil sivil kıyafetli istihbaratın tamamen.”

Mahkeme Başkanı: “Evet evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben sorusunu anladım cevap vermek açısından söylüyorum.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkan.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika cevabını versin.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim biz çeşitli dönemlerde ve çeşitli zamanlarda çeşitli zamanlarla sivil yani tamamen hiç askeri personel olmayıp da askeri olmayıp da ona bir yani açığa çıktığı çıkmış olduğu için söylüyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet söyleyin.”

Sanık Ulaş Özel: “Tamamen bana çelik yelek giydirilmişti ben hem Kürtçe bildiğim için hem zazaca bildiğim için örgütle örgüt peynir tüccarlarından şey almış istiyordu haraç vergi istiyordu. Buna istinaden bir kişi gelip para alacaktı bu ben bir tane sivil vatandaşı o para istenen şahıs yine bir tane daha haber elemanı o bölgede tanınmış birisi 3’ümüz birlikte gittik şahsı aldık. Yani bunların hiçbirisi de asker değildi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Yani askerle de asker olmadan sivillerle de bu bu tür eylemler yaptığını söyledi veya eylemini faaliyetlerini yani.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anladım Sayın Başkanım ben şöyle bir hatırlatma yapayım.”

Sanık Ulaş Özel: “Yasadışı bir iş yapmadığımız için.”

Mahkeme Başkanı: “Yasadışı değil diyor.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Beylikdüzü Beylikdüzü bölgesinin tamamını kapsayan bir krokiyi delil olarak bir daha ki mahkemeye sunacağım.”

Mahkeme Başkanı: "Sunun.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yakuplu Jandarma Karakolu bahsedilen adrese yaklaşık 3 veya 4 kilometre uzaklıkta.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam soru soralım soru sorun.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sorum şu Ali Barış Sevindik bu emri Yakuplu Karakolunda veriyor.”

Mahkeme Başkanı: " Tamam.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yanına bu bölgeye hakim.”

Mahkeme Başkanı: "Görevli vermemiş.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bu bölgeye hakim herhangi bir görevli verip vermediğini soruyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Görevli verdi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Nasıl yani?”

Mahkeme Başkanı: “Yani şimdi bu adresi verdi ya sana kroki verdi.”

Sanık Ulaş Özel: “(bir kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Veya bir çizelge verdi bir şekil verdi bir tablo verdi. Yanına da bir o bölgeyi bilen birisini verdi mi yoksa tek başına mı (birkaç kelime anlaşılmadı)”

Sanık Ulaş Özel: “Zaten efendim bana söylemiş yani 2. bir şahsa söylemesine gerek yok ki. Bana zaten verirken.”

Mahkeme Başkanı: “Siz bölgeyi tanıyor musunuz o dediğiniz adresi.”

Sanık Ulaş Özel: “Bana zaten size bahsettiğim gibi yani şeye gerek yok. Zaten bana adamla ilgili şeyi söylemiyor. Git araştır bul demiyor bana şu saatte çıkacak şu saatte şuraya gidiyor şurada oturuyor aracı bu.”

Mahkeme Başkanı: “Yanınıza yetkili birisini daha verdi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır yok bana söyledi.”

Mahkeme Başkanı: “Vermedi evet. Evet soralım.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım yine iddianamede şöyle bir cümle geçiyor bu şahsın arandığını, arandığını yani devlet güvenlik görevlilerince Savcılıkta aranması olduğunu.”

Mahkeme Başkanı: “Kim aranıyormuş ha şahıs Kazi Erdil.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şahıs Kazi Erdil. Aranması olduğunu söylüyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi kendisine sorarım bir polis memurundan yardım istiyorsun. Bu şahısla alakalı sana isim de verilmiyor. Sadece adres veriliyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Git öldür gel deniliyor. Bu polis memuru görev yaptığı gecenin sabahında uykusuz uykusuz seninle geliyor. İsim dahi vermiyorsun ama bu şahıs bu şahsın arandığını.”

Mahkeme Başkanı: “Yorum yapmadan. Sorunuz ne bunun soru…”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Soru mu? Söyleyeceğim efendim şimdi.”

Mahkeme Başkanı: " Ama uzatıyorsun.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “İfadesinde bu şahsın arandığını Savcılıkça da arandığını söylüyor. Böyle bir detayı bir polis memuruna söylemeden.”

Mahkeme Başkanı: “Bu yorum yorum bakın bu yorum yapıyorsunuz. Siz olayı anlatmıyorsunuz. Polis böyle bir şey yapar mı? Yapar veya yapmaz yorum olmaz bu.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Kendisine soracağım evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben olayla ilgili bir şey bahsetmemişim ki.”

Mahkeme Başkanı: “Olmaz bu soru sordurmuyorum yok tamam cevap vermeyin. Tamam, evet soru sorun yorum istemiyoruz.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Peki biz bu eylemi yapmayı gerçekleştirseydik hiç kroki ve benzeri ya da size Ali Barış Sevindik bu eylemi yapacağınız zaman Kazi Erdil’le alakalı bir fotoğraf bir doküman delil.”

Mahkeme Başkanı: “Söyledi, söyledi bunları.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Mahkemeye sunabilir mi efendim onu.”

Mahkeme Başkanı: “Söyledi bunları.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sunabilir mi onu duyamadım. Sunabilir mi sunamaz mı onu duyamadım.”

Mahkeme Başkanı: “Bu fotoğrafları ne yaptınız bu bir çizelge dediniz tarif dediniz bunları ne yaptınız.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bana verilen her şeyi silahla birlikte teslim ettim ve araç Toyota marka aracı da bana dediler Yakuplu’da özellikle o bölgede bırakmamı söylediler yolun kenarına. Yusuf Ethem Akbulut aracı kullandığı için aracı almış götürmüş diyeceklerim bundan ibaret.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım o zaman sorumu şu şekilde değiştireyim yani biz söz konusu eylemi gerçekleştirecek olsaydık aracı Yakuplu bölgesinde bir yere bırakacaktık doğru mudur?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Evet dedi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yani araçta bir sürü parmak izimiz kılımız tüyümüz bizi ele verecek bir sürü delil olacağı halde aracı biz bırakıp gelecektik.”

Mahkeme Başkanı: “Yorum yapmayın yorum yapmayın.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Soruyorum sadece bırakıp gelecek miydik?”
Mahkeme Başkanı: “Yorum bunlar. Bunlar yorum yapmayın.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben yasadışı bir şey olduğunu düşünmediğim için öyle kılla tüyle ilgilenmedim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet evet. Bir dakika soru soruluyor sıra var. Soru soruluyor.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Ali Barış Sevindik Yüzbaşının size verdiği silahı hatırlıyor musunuz tarif eder misiniz?”

Mahkeme Başkanı: “Şekli (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Daha önce görmediğim susturucu çünkü kalibresi mermisi de diğer mermiler gibi değildi çünkü birçok silahı tabancayı da bilirim. Silahlar.”

Mahkeme Başkanı: “Yani bilmediğiniz tabanca.”

Sanık Ulaş Özel: “Hiç daha önce görmediğim.”

Mahkeme Başkanı: “Tabanca değil mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Tabanca susturuculu bir tabanca.”

Mahkeme Başkanı: “Susturuculu.”

Sanık Ulaş Özel: “Daha önce mermi çapını da bilmediğim bir silahtı. Yani susturuculu bir silahtı.”

Mahkeme Başkanı: “Ha özel bir silah diyor evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım lütfen bu soruyu tam anlamıyla cevaplandırmasını sağlarsanız. Sanığa bir örgüt geçmişin var. Bir Türk Silahlı Kuvvetlerinde.”

Mahkeme Başkanı: “Yorum yapmadan soruyu sorun önce soruyu sorun.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bir geçmişin var.”

Mahkeme Başkanı: " Soru sorun soru sorun bana yorum yapmayın soru sorun nedir bu sorunun şeyi”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım bunu bunu açıklama zorundayım ama.”

Mahkeme Başkanı: “Yok olmaz. Soruyu sorun biz anlamazsak siz yorumlarsınız.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Çünkü şahıs burada gizli kapalı bütün silahları söküp takacağını söylüyor.”

Mahkeme Başkanı: “Biz anlarız size yorumlamadan.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şimdi bir eylem gerçekleştireceksiniz.”

Mahkeme Başkanı: “Yorumlamayın yorumlamayın yorumlamayın sorunuzu sorun.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Komutanınızdan bir emir aldınız. Size daha önce hiç görmediniz bir silahla ki bu silahın tutukluk yapma ihtimali var bu eylemin başarısız olma ihtimali var.”

Mahkeme Başkanı: " Yorum yapmayın yorum yapmayın.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Nasıl böyle bir silah veriliyor açıklar mısınız? Jandarma bu tür silahları hiç kullanılıyor mu kullanıyor mu? Daha önce böyle bir silah gördünüz mü?”

Mahkeme Başkanı: “Jandarmada daha önce böyle bir silah gördünüz mü?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır görmedim.”

Mahkeme Başkanı: “Görmedim dedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Silahın tutukluk çünkü biraz önce de bahsettim. Sorum tekrar açısından ben ilk oraya gidip ilk etapta öldürmek kastıyla onun için gidip (bir kelime anlaşılamadı) ateş etme bir şeyim olmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tamam cevap vermiştiniz. Evet, cevap verdi. Yorumsuz sorular.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Gazi Erdil’i ikimizin gördüğünü ve bu eylemden vazgeçtiğimizi söylüyorsun. Gerekçemiz neydi niçin biz bu eylemden vazgeçtik?”

Sanık Ulaş Özel: “Gazi Erdil’i gördüğümüz için değil yanında tanığım Hüseyin’in de bahsettiği limanda Ali Kaya isimli limanda liman karakolunda olan şahısla birlikte çıkarken.”

Mahkeme Başkanı: “Onu görünce ne dedin ne düşündün söyledin mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Aklıma 50 tane şey geldi efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bunu bahsettin mi şey Yusuf Ethem’e ne dedin Yusuf Ethem’e.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır hiçbir şey söylemedim hiçbir çünkü efendim gelirken de Yusuf Ethem’e Ali (1 kelime anlaşılamadı) hiç yani tekrar söylüyorum ben Yusuf Ethem’le hiçbir bu konularla ilgili kimden emir aldım neyli.”

Mahkeme Başkanı: “Bak şimdi oraya vardınız gittiniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Ona bahsetmediğim için.”

Mahkeme Başkanı: “Bak… gözlemeye başladınız. Baktınız yanında dediniz şahıs var bunun üzerine ne dedin sen? Geri geri mi dönelim dedin?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben geri gidiyoruz dedim efenim hiçbir şey söylemedim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Peki Sayın Başkanım.”

Sanık Ulaş Özel: “Hemen geri dönmedim biraz baktım çıktılar birlikte çıktılar.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Benim benim.”

Sanık Ulaş Özel: “Yani çıktıktan sonra birlikte hareket edince biraz gözlemledim yani hemen gitmedim.”

Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Ulaş Özel: “Biraz gözlemledikten sonra baktım samimiler birbirlerini tanıyorlar bana anlatılanlarla kafamda hemen muhakeme yapıp değerlendirme yapıp oradan ayrıldım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Zaten bahsettiğim ifadelerimde de mevcuttur. İşin daha farklı şeyler olabileceğini.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam söylediniz onları evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım defalarca ifadesinde katılmış olduğu operasyonları bildiğim gerekçesiyle.”

Mahkeme Başkanı: “Sorun bakın yorum yapıyorsunuz bak böyle devam ederseniz söz hakkınızı vermeyeceğim.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım çok istekli gitmiş olduğum bir öldürme olayından vazgeçmemiz söz konusu. Bana bununla alakalı nasıl olurda bir açıklama yapmaz onu öğrenmek istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Bu, söylemedim dedi. Devam başka soru sorun.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bu Ali Kaya kimdir?”

Sanık Ulaş Özel: “Ali Kaya benim o zaman onun akrabası olduğunu bilmiyorum önceden tanıyorum. Liman karakolunda liman karakolunda gümrük binasında karakolun yani jandarmanın bir ofisi gibi orada bir ofis gibi bir yer vardı. Oraların orada duran.”

Mahkeme Başkanı: “ Birisiymiş evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bir komutan orada resmi görevli?”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anladım yani Yakuplu Jandarma Karakolunda mı çalışıyor Ali Kaya?”

Mahkeme Başkanı: “Çalıştığı yeri biliyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Biraz önce bahsettim efendim jandarma Yakuplu Jandarma Karakoluna bağlı limanın gümrük binası içerisindeki gümrük binası içerisindeki jandarmanın.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Oraya bak. Söz konusu bu emri Ali Barış Sevindik’in verdiği karakol doğru mudur teyit açısından.”

Sanık Ulaş Özel: “Karakol ayrı bir yerde gümrük binası ayrı bir yerde.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yani sonuçta o karakola bağlı mıdır onu öğrenmek istiyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani o şahıs o karakolun bir personeli mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim sonuçta hepsi İstanbul’a bağlı yani (birkaç kelime anlaşılamadı)”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Hayır birliği.”

Mahkeme Başkanı: “Yo yo o karakol olarak.”

Sanık Ulaş Özel: “Karakol evet oraya bağlı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Öldürmek istediği Ali Barış Sevindik’in öldürtmek istediği Kazi Erdil, Ali Kaya isminde bir jandarma uzman çavuşun dayısı oluyor size bu emri Ali Kaya’nın çalışmış olduğu bir karakolda veriyor. Bunu teyit edebilir misiniz evet veya hayır şeklinde?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet doğrudur.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Söz konusu bu eylemden vazgeçtiğiniz zaman Ali Barış Sevindik bunu nasıl karışladı? Ne dediniz Ali Barış Sevindik’e?”

Mahkeme Başkanı: “Ali Barış’ın yanına varıp da rapor ettiniz mi onu söylediniz mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet yapamayacağımı bu konuda.”

Mahkeme Başkanı: “Ne dedi?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben söyledim yani.”

Mahkeme Başkanı: “Yani sen diyorsun ki yapamayacağız.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet ben yapamayacağımı bu konuda.”

Mahkeme Başkanı: “Sebep dedi mi sordu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben sebeplerini kendim cesaret edemedim korktum tarzında çünkü şeyi belirtmedim. Ben ifadelerimde de okursanız ifadelerimde.”

Mahkeme Başkanı: “Söyledin evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Emniyet ifadelerimde çünkü olayla ilgili aklıma çok farklı şeyler geçti.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam cevap verildi.”

Sanık Ulaş Özel: “Tamamen Ali Barış Sevindik’in beni kullan kullanma maksadını anladığım için burada bildiğimi bilirse bana zarar verir maksadıyla.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verildi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım şu soruyu soracağım dikkatinizi çekeceğim. Emniyette verdiği ifadede diyor ki arabayı götürüp bir yolun kenarına bırak dediklerini kendilerine korktuğu için yani Ali Barış Sevindik’e korktuğu için bu eylemi yapmadığını söylediğini ama aslında adamın yanında uzman çavuş diyerekten anlattığı bir ifade var.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Korktuğu için mi bu eylemi yapmamış? (birkaç kelime anlaşılamadı)”

Sanık Ulaş Özel: “Açıkladım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Açıkladı ama açıkladı açıkladı.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Ali Barış Sevindik’e.”

Mahkeme Başkanı: “Açıkladı az önce söyledi, söyledi.”

Sanık Ulaş Özel: “Biraz önce açıkladım.”

Mahkeme Başkanı: “Dinlemiyorsunuz herhalde cevapları.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yani şunu mu anladım efendim.”

Mahkeme Başkanı: "Yorum yapmadan yorum yapmadan soru sorun tamam.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yorum yapmadan. Devlet adına bir olay icra edecek bir şahıs bu olaydan korktuğu için mi söylemiş.”

Mahkeme Başkanı: “Yorum yap… bak yorum yapmayın cevap vermeyin tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim işin içi…”

Mahkeme Başkanı: “Cevap vermeyin tamam sorunuz çok mu daha.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Çok efendim çok.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Saatin 12:24 olduğu görüldü.

Duruşmanın saat 13:30’a kadar ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Mahkeme Başkanı: “Sanık Yusuf Ethem Akbulut. Evet devam edelim. Yorum yapmadan soru soralım anlaşılmazsa yorum yapalım.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anlaşıldı kısa net soracağım Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet biz söyleriz anlaşılmadı niçin olduğunu açıkla deriz.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Kısa ve net soracağım.”

Mahkeme Başkanı: “Ama yorum yapıyorsun evet. Tamam.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anlaşıldı. Siz bana bu eylemle alakalı tam olarak ne anlattınız hatırınızda var mı lütfen söyler misiniz?”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu soruya önceden cevap verdiğim için tekrar cevap vermek istemiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Ne diyor? Yani sen diyorsun ki komutan bana böyle bir görev verdi gelir misin o da gelirim mi diyor. Nasıl oldu onu kısaca söyle.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben bana sürekli ailesinin işte o abisinin şehit düşme olayına istinaden.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam onları geçtik onlar geçti.”

Sanık Ulaş Özel: “Bana bir görev olduğunu görevde araba kullanacağını benimle gelmesini istediğimi.”

Mahkeme Başkanı: “Olayı açıklamadın ama olayı açıklanmadın.”

Sanık Ulaş Özel: “Yo olayla ilgili de söyledim yani.”

Mahkeme Başkanı: “Ha söyledin onu söyle.”

Sanık Ulaş Özel: “Olayla ilgili de böyle böyle PKK uyuşturucu yani bunları açıkladım. Onun haricinde şunu belirtmedim.”

Mahkeme Başkanı: “Hı. Etkisiz hale getireceğiz gerekirse vuracağız.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet evet bu konuları önceden açıkladığım için ama kimin tarafından görevinin iyi ayrıntıları yani o konularda çok (bir kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Ayrıntı vermedin.”

Sanık Ulaş Özel: “Ayrıntı vermedim.”

Mahkeme Başkanı: “Kimin emri olduğu söyledin mi? Kimin emri olduğunu söyledin mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır hayır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım şunu öğrenmek istiyorum bana hiç detaylı bir bilgi vermeden bir adam öldüreceğimizi mi söylemiş ben tam anlayamadım yani kısa ve net.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu soruyu 50 çok kez tekrarlamanın bir anlamı yok yani.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdiğini söyledi. Başka bir soru sorun.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben kaç kez söyledim bununla ilgili açıklama yaptım.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Peki eylem.”

Sanık Ulaş Özel: “İfadelerimde belirttim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Yani bununla nereye varmak istiyor.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bu eylemden vazgeçtikten sonra yine bana hiçbir açıklama yapmadığını söyledi öğleden önceki beyanında bu doğru mudur tekrar edilmesi açısından ben yanlış mı anlaşım.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Evet dedi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şunu soracağım efendim siz kırsal hariç katılmış olduğunuz operasyonlar hariç görev yaptığınız bölgeler hariç herhangi bir komutandan devlet görevlisinden tıpkı Kazi Erdil olayı gibi illegal herhangi bir eylem yaptınız mı?”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi hariç hariç dedin ya neresi dahil?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yani karşılıklı çatışma hariç efendim. Karşılıklı bir PKK grubuyla karşılaşırsınız arkadaşlar görevli olduğunu söylüyor. Bunlar hariç bunlar devlet adına yapıldığını söylüyor.”

Mahkeme Başkanı: “Yani İstanbul sadece İstanbul için değil ama.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sadece İstanbul değil Türkiye genelinde herhangi bir ilde.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “İllegal olabilecek hiçbir eylemin içerisinde bulunmadım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Emniyete verdiğiniz şu ifadeye katılıyor musunuz? Ali Barış Sevindik’in Kazi Erdil’e istinaden bu adamın PKK’nın uyuşturucu nakliyat ve finans işleriyle uğraştığı büyük bir kaçakçı olduğu o adamın kazandığı bütün parayı teröre örgüte kırsala aktardığı arandığı ve terörist olduğu yurtdışına yaşadığı ve bu adamı gidip evinin önünde öldürmesini söylediği bu beyanınıza katılıyor musunuz?”
Sanık Ulaş Özel: “Bununla ilgili defalarca açıklama yapmama rağmen evet katılıyorum”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yani arandığını arandığını biliyor musunuz siz bu şahsın?”

Sanık Ulaş Özel: “Bana söylenen şekliyle ben biraz bu konuda görüştüm. “

Mahkeme Başkanı: “(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Bahsettim efendim size de bahsettim bana neler söylendiğini.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Söyledim. Neler söylediğini bahsettim.”

Mahkeme Başkanı: “(bir kelime anlaşılamadı) tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu soruyu bu ve benzeri sorular tekrar tekrar.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Efendim 2 yıldır tutuksuz yargılanıyorum ilk defa böyle bir şansım var. Sadece aranıp aranmadığını bilip bilmediğini öğrenmek istiyorum evet veya hayır.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam söyledim diyor.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bildiğini söyledi tamam (birkaç kelime anlaşılamadı)”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konuda açıklama yaptım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Ya yurtdışı finans.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Finans sağladığını PKK’yla irtibatı bunlarla ilgili detaylı kaç kez açıkladım.”

Mahkeme Başkanı: “Söyledin tamam.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bir şahsın hakkında kesinleşmiş hüküm bile olsa şahıs aranıyor dahi olsa o şahsın infaz edilemeyeceğini hukuksal anlamda bilip bilmediğini öğrenmek istiyorum normal bir vatandaş olarak.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam görüş sorusu bu başka soruya geç.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Hayır efendim bu.”

Mahkeme Başkanı: "Görüş sorusu tamam değiştir.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “İfadesinde bu eylemden vazgeçtikten sonra Nisan Başçavuş ve Ali Barış Sevindik’in kızdıklarını söylemiş.”

Mahkeme Başkanı: “Kızdılar mı sana?”

Sanık Ulaş Özel: “Ya niçin yapmadın tarzında ben de açıkladım yapamadığımı söyledim. Kızma tarzında öyle bir şeyleri bağırma çağırma tarzında bir şeyler olmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Olmadı dedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Sadece niçin yapmadıklarını öyle bir şeyleri oldu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım bu olay akabinde herhangi bir üst düzey komutanına veya Cumhuriyet Savcılığına bir suç duyurusunda bulunup bulunmadığını öğrenmek istiyorum.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır.”

Mahkeme Başkanı: “Olmadı dedi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Hüseyin Yanç ile.”

Mahkeme Başkanı: “Onu yaz başına mesafeyi yazsın.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Metris Cezaevinde Hüseyin Yanç ile Metris Cezaevinde görüştüğünüzü söylediniz. Bu görüşme yüz yüze miydi veya görsel anlamda değil sesleriniz miydi nasıldı?”

Sanık Ulaş Özel: “Anlamadım soruyu.”

Mahkeme Başkanı: “Soruyu tekrar eder (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Hüseyin Yanç ile Metris Cezaevinde görüştüklerini kendisine Hüseyin Yanç’ın lütfen Hüseyin doğru bildiğin doğru bildiklerini anlat şeklinde bir beyanı var bunun nasıl olduğunu öğrenmek istiyorum.” 

Sanık Ulaş Özel: “Yüz yüze tamamen birbirimizi görerek o üst katta kalıyordu ben alt katta. Üst kattakiler ayrı bir zaten orada sistemli şekilde cezaevi idaresinden de araştırılabilir. Üst kattakiler belli bir saatte bahçeye çıkıyor alt kattakiler onlar üst katta kaldıkları için bahçeye çıkar çıktıklarında benim pencerem bahçe penceresi birlikte olduğumuz için yüz yüze.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.  (bir kelime anlaşılamadı) pencereden görüştünüz.”

Sanık Ulaş Özel: “Pencereden yüz yüze görüştük.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Hüseyin Yanç’a bu konularla alakalı bildiklerini anlat diye bir ricada bulundun doğru mudur?”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin’e bildiklerini değil gerçekleri anlatmasını söyledim.”

Mahkeme Başkanı: “Gerçekleri anlat diye bulunmuş.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Anladım Sayın Başkanım. Peki, Hüseyin Yanç daha sonra emniyette ve Savcılıkta ifade vermemiş bu konuyla alakalı. Sizinle görüştükten sonra Savcı Cihan Kansız’a ifade veriyor. Sizin de bana sorduğunuz sorunun aynısını ben size yönelteceğim. İfadesinde Kazi Erdil olayıyla alakalı birtakım detaylarda bulunuyor. Örneğin diyor ki siyah zırhlı bir Mercedes Glock marka tabanca 50 bin dolar para bunun akabinde durumum iyi olmadığından bana da bu parayı verecekler şeklinde birtakım detaylarla işte şahsın İran bağlantısı mı yurtdışı bağlantısı olduğunu söylüyor zannederim. Birtakım detaylar veriyor yani sizle görüşüyor siz ona doğruları anlat diyorsunuz. Hüseyin Yanç’ta Savcılığa böyle bir beyanda bulunuyor.”

Mahkeme Başkanı: “Hüseyin Yanç’ın bu olaydan haberi var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin Yanç’ın bu olaydan haberinin olması bu olaylardan sonradır. Bu olaylardan sonra yani emniyetten sonradır. Gerek bu olaylarda Okan İşgör ve kesinlikle Hüseyin Yanç’ın bu olaylarla bu konuyla alakaları yoktur. Bu ben kendim de bu olaylarla ikisine de herhangi bir konuyla bahsetmemişimdir. Öyle bir o gerek Hüseyin’e gerek Okan’a.”

Mahkeme Başkanı: “Yani para vaadi var mı Hüseyin’e yönelik?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim konuyu bilmiyorlar ki ben öyle bir para vaadinde.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verildi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım o zaman şöyle bir soru yönelteyim net cevaplaması açısından Güneydoğu’dan komutanlarının gönderdiğini Hüseyin’le Okan’la bir amaç için buluştuğunu söylüyorsun. Ali Barış Sevindik İstanbul Jandarma İstihbarat Komutanıyken Okan İşgör’ün jandarmayla bu kadar devletle bu kadar irtibatı varken. Hüseyin Yanç’ın bir örgüt geçmişinin sonra da devletle bu kadar irtibatı varken 2007 yılında istihbarat şube müdürü böyle bir emri sana verirken nasıl oluyor da 2, 3 aylık tanıdığın bir polis memuruna detaylarını dahi anlatmadan böyle bir eylemin içinde sokmaya çalışıyorsun da Okan İşgör’ün ve Hüseyin Yanç’ın bu eylemden haberi olmuyor. Lütfen açıklayabilir mi?”

Mahkeme Başkanı: “Tamam bu yorum sorusu başka soru sor. Öyle dedi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bu yorumsa o zaman şunu söyleyeyim. Okan İşgör ve Hüseyin Yanç 2007 tarihinde böyle bir olayla hiç karşılaşmamışlar bu olay duyulmamış doğru mudur efendim?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim kendisinin polis memuru olması iyi araç, araç kullandığı ve bölgenin polis bölgesi olması sıfatıyla arkadaştan yardım istedim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Pınar Polat’ı tanıyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Hayatınızdaki yerini söyler misiniz?”

Mahkeme Başkanı: “Olmaz soruya cevap söz hakkı vermiyorum. Kişisel ilişkileri bizi ilgilendirmiyor. Başka soru sorun.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Peki Pınar Polat’la ne zaman tanıştınız ona cevap verir misiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Komşum ikamet ettiğim adresteki komşum vasıtasıyla tanıştım. Tanışmam da böyle zaten bu konuda ben.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam konu anlaşıldı evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Tarih Sayın Başkanım bir olayı aydınlatmaya çalışıyorum ne zaman yani kısa bir tarih.”

Mahkeme Başkanı: “Evet ne zaman tanıştınız tarih olarak?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim 2008 veya 2009 tam.”

Mahkeme Başkanı: “Tam tarihi bilmediğini söyledi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Peki en son irtibatınızı ne zaman kestiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben Pınar Polat’la zaten çok bir irtibatım olmadığı için ara sıra kendisi Yusuf’la ilgili sorunlarda bana telefon açıyordu. Onun haricinde zaten bu konuda ben Mahkemenize de sunmak istiyorum detayı olması açısından Pınar Polat’ın ifadelerini okunursa benimle irtibatının olmadığını daha fazla Yusuf Ethem ve şimdi bu konuyu da göreceksiniz bunu da sunmak istiyorum özellikle.”

Mahkeme Başkanı: “Ya bizim davamız normalde Pınar Pınar Polat’la olan ilişkiniz değil. Bizi dava konumuz belli.”

Sanık Ulaş Özel: “Ama efenim şunu belirteyim yani ben husumet bu konu husumet olduğunu bu husumetten dolayı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ne hikmetse ben silahları değil de bu olayı arkadaşın üstüne ifade iftira attığımı söylüyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben de Pınar Polat’ın ifadesinin.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam özetle ne demiş okumadan?”

Sanık Ulaş Özel: “Sunayım efendim siz kendiniz şey yapın.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam bizde ifadesi var zaten. İfade özetle ne demiş yani?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim Yusuf’la sevgili olduğu benimle Yusuf’tan önce tanıdığı ama aramızda çok böyle sevgili olabilecek bir ilişki olmadığını Yusuf’la aşk ilişkisi veya sevgili olduklarını belirtmiş.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Benim evime hiç gelmediğini, gelmediğini söylüyor. Ben bu arkadaşlık süresi içerisinde görüştüğüm yerlerin de farklı yerler olduğunu söylüyor. Zaten dosyanızda da mevcut.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konuda Emniyet Müdürlüğünün yapmış olduğu bir araştırma da mevcut Emniyet Müdürlüğünün değerlendirmesiyle birlikte dosyanızda ben sunmak istiyorum siz.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam dosyada var zaten bunlar evet başka soru sor.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Var efendim. Sizle 2007 tarihinde sık sık görüşüyorum 2010 yılına kadar sık sık görüştüğümü söylüyorsunuz. Ben şarktan döndükten sonra özellikle siz cezaevinden çıktıktan sonra bombalar yakalanma tarihine kadar cezaevinden çıktıktan sonra bombaların yakalanma tarihine kadar hangi arayla görüştük ne sıklıkla görüştük hatırlıyor musunuz?”

Mahkeme Başkanı: “Hangi sıklıkla görüştünüz?”

Sanık Ulaş Özel: “Şark dönüşünden sonra mı?”

Mahkeme Başkanı: “Şark dönüşünden sonra mı?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Şark dönüşünden sonra değil kendisi cezaevine girdikten sonra. Yani 2011’in başıydı sanırım Ocak ayı.”

Mahkeme Başkanı: “Cezaevine girdikten sonra derken çıkmadan önce mi cezaevinde bulunduğu sürede mi?”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Cezaevine girdi çıktıktan sonra bombalar yakalanana kadar.”

Mahkeme Başkanı: "Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim şunu açıklayayım ben 3 ay cezaevinde kaldım beraat ettim dosyanızda mevcut.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben çıktıktan sonra benim ilk yeğenim olduğu için erkek kardeşimin oğlu bir hafta kaldım Elazığ’a gittiğim bu süre içerisinde hiç.”

Mahkeme Başkanı: “Biz görüşmeleri soruyoruz onları (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Onu anlatıyorum hiç Elazığ’da İstanbul’da kalmadım. İstanbul'da hiç HTS kayıtlarında da mevcuttur bir mahkemem vardı yine şeyle alakalı geldim mahkemeye katılmak için geldim geldik.”

Mahkeme Başkanı: “Sonra görüşmüyorsunuz.”

Sanık Ulaş Özel: “Görüşmedik yüz yüze bir görüşmemiz yok arada aramışsa.”

Mahkeme Başkanı: “Ne zaman görüştünüz ilk görüşmeniz ne zaman?”

Sanık Ulaş Özel: “Yüz yüze hiç görüşmemiz olmadı o süreçten sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Cezaevinden çıktıktan sonra hiç görüşmediniz mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Hiç görüşme şansımız olmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet görüşmedik diyor.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Söz konusu araç yakalanma tarihi Nisan ayı sizin emniyette bir beyanınız var doğru olup olmadığı açısından soracağım. Yaklaşık 3, 4 ay kadar önce Nisan aylarında araç evinin önündeyken oto masası tarafından alındığını söyledi. Benim size söylediğimi söy… söylüyorsunuz.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bana.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika bir dakika soruyu daha tam anlamadım.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Yaklaşık 3, 4 ay kadar önce Nisan aylarında aracın söz konusu aracın evinin önünde iken oto masasının oto masası tarafından alındığı söyledi yani ben Ulaş’a evimin önünde oto masası tarafından araç alındı şeklinde bir beyanım olmuş. Bunun doğru olup olmadığını söyleyeceğim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben araçla ilgili o sürece kadar aracın çalınıp çalınmadığı ve yakalanıp yakalanmadığı hakkında bilgim yoktu. Yusuf’un.”

Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Ulaş Özel: “Bana sordular şöyle bir araçla yakalandı bu ona istinaden ki ifadelerimdir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdi.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bu bu araç yakalandıktan sonra ben bu aracın yakalanıp yakalanmadığını sana söyledim mi?”

Mahkeme Başkanı: “Söyledi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet bana söylediniz.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Ne ne söyledim onu bir söyler misiniz mahkemeye?”

Sanık Ulaş Özel: “Aracın evin önünde alındığını seninle alakasının olmadığını söyledim. Kendinin hiçbir işlem aracın alındığını söyledim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. “

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Aracın evimin önünden alındığını ve benle hiç alakası olmadığını söyledin.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Bu asayiş şube müdürlüğündeki tutanağa çok zıt bir şey.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam yorumlamadan soru yönelt.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım yorumlamayacağım fakat şöyle bir şey var.”

Mahkeme Başkanı: “Soru soralım.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Aracı aracı ben Ulaş Özel’den.”

Mahkeme Başkanı: “Soru soralım.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Tamam soracağım Başkanım. Ben aracı Ulaş Özel’den aldığım Ulaş Özel senden aldığımı söylüyorsun. Bu araç yakalandığı zaman sana bak Ulaş bu araç bu araca ben senden almıştım ama şimdi başıma iş açtı. Bak şimdi bundan dolayı başıma bir bela gelecek şeklinde hiç mi açıklama yapmadım?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hiçbir açıklama yapmadı. Çünkü ben aracın o aracın senin Tuzluca’ya götürdüğünü ve o aracı kullandığından bilgim yoktu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdi.”

Sanık Ulaş Özel: “Zaten bilmiş olsaydım. Gerek seni önceden hem uyarırdım. Hem de aracı veren şahıslarla ilgili onlara bilgi verirdim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Yusuf Ethem Akbulut: “Sayın Başkanım benim soracağım soru kalmadı.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam mikrofonu alalım Oktay Bey’e verelim bir soru (bir kelime anlaşılamadı) sorsun bakalım. Tekrara girmeden.”

Sanık Oktay Yıldırım söz istedi verildi: “Sayın Başkanım bu celsenin tutanaklarına geçsin için söz aldım.”

Mahkeme Başkanı: “Soru mu soracaksınız?”

Sanık Oktay Yıldırım: “Şunu arz etmek istiyorum az önce polislerin bizim isimlerimizi hiçbir fotoğraf göstermeden.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam söyledi onu.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Onu söyledi. O ortaya çıkmış oldu. Bir suç ortaya çıkmış oldu. O konuda Mahkemenizin.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam soru soralım sonra talebimizde bulunuruz. Sözlü veya yazılı talepte bulunabiliriz.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Gerekli Mahkemenizin gerekli işlemleri yapması için talepte bulunuyorum. Söylemek istediğim budur.”

Mahkeme Başkanı: " Tamam tamam talep tamam.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Yani bu tutanaklara girsin istiyorum. O polisler hakkında suç duyurusunda bulunulmasını talep ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: " Tamam tamam tamam.”

Sanık Oktay Yıldırım: “Sağ olun.”

Mahkeme Başkanı: " Hüseyin sana söz hakkı vermiştik zaten tekrar neden. Ver bakalım mikrofonu. Tekrar olmasın ama.”

Sanık Hüseyin Yanç söz istedi verildi: “Tekrar değil Sayın Başkanım. Bir biraz önceki öğlen öğleden önceki açıklamasında şey diyordu operasyonlara katıldığını operasyonlarda sanki farklı bir işler yaptığını ben sorum şu biraz önce anlattığı operasyone operasyonlar hayal miydi yoksa devletin denetiminde olduğu halde illegal işler yaptı mı?”

Mahkeme Başkanı: “İllegal yapmadım dedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben açıklayım efendim ben.”

Sanık Hüseyin Yanç: “Anlattığı operasyonlarda.”

Sanık Ulaş Özel: “Zaten bu konuda bir açıklama yapma gereksinimi de duyuyordum yanlış anlaşılmalara.”

Sanık Hüseyin Yanç: “Şimdi sorum bitmedi Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Sor bakalım.”

Sanık Hüseyin Yanç: “Anlattığı operasyonel faaliyetlerde yasal mı yasadışı mıydı yoksa birliklerin operasyon tutanakları mevcut mudur?”

Mahkeme Başkanı: “Operasyon tutanakları var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konuya benim de açıklama yapma gereksinimi duydum.”

Sanık Hüseyin Yanç: “(bir kelime anlaşılamadı) teşekkürler.”

Sanık Ulaş Özel: “Çünkü farklı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konuyla bende bir rahatsızlık duyduğum için bir açıklama gereksinimi duyuyorum özellikle de. Bahsettiğim operasyon askerlik döneminde yaptığımız operasyondu. Ondaki operasyonlar tamamen yasal.”

Mahkeme Başkanı: “Bununla ilgili tutanak belge.”

Sanık Ulaş Özel: “Şeyde komutanlıkta mevcuttur vurulan kişiler terörist örgütün belli bir kademelerinde sadece bizde de…”

Mahkeme Başkanı: “Ama o evde vurup da ormana bıraktıklarınızda tutanak var mı? Evde vurdukta ormana götürüp bıraktık diye?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet efendim şunu anlatayım açıklayarak anlatmak istiyorum. Şimdi efendim bahsettiğimiz alan tek bir evdi. Açık bir alan olduğu için sürekli de oraya gelip gittikleri için ve evin sahibi aynı zamanda haber elemanı ve.”

Mahkeme Başkanı: “Yani şey ihbarcının güvenliği için onun yakalanmaması için (bir kelime anlaşılamadı) aldık ormana götürdük bıraktık bu şekilde (birkaç kelime anlaşılmadı) belgeniz tutanağınız var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet, evet. Ormana efendim yetkili komutanlar tutanakları mevcuttur benim böyle kendi tuttuğum öyle bir yetkim de olmadığı için.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Ama kesinlikle yani bunlar Cumhuriyet Savcısı otopsi raporu.”

Mahkeme Başkanı: “Tutanaklardan belli olur diyorsunuz.”

Sanık Ulaş Özel: “Tutanaklardan belli olur.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam. Avukatlardan sorusu olan buyurun.”

Sanık Ulaş Özel: “Oradaki efendim oradaki amaç sadece haber haber elemanının deşifre olmaması ve bilgi verenin can güvenliğinin korunması amacıyla.”

Mahkeme Başkanı: “Anlaşıldı anlaşıldı konu anlaşıldı evet buyurun Avukat Bey isminizi.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş söz istedi verildi: “Efendim.”

Mahkeme Başkanı: “İsminizi.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Sanık Okan İşgör müdafi Avukat Salim Purtaş.”

Mahkeme Başkanı: " Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Sizden istirhamım sanığın sorularıma kısa net ve öz cevaplar istiyorum yorum ve detaylar (bir kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Evet karşılıklı evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “JİTEM diye bir kurum veya örgüt tanıyor musunuz?”

Mahkeme Başkanı: " JİTEM diye bir örgüt (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Benim JİTEM diye bildiğim kurum Jandarma İstihbarat jandarma halen daha il jandarma alay komutanlıkları bünyesinde bulanan istihbarat şube müdürlükleridir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Benim JİTEM’den kastım ve bahsedilirken ki söylemlerim bundan ibarettir. Bahsi geçen soru ne sormak istediği anlamı şey. Yasadışı JİTEM diye yasadışı gayrimeşru işler yapan diye bir JİTEM grubunu bilmiyorum öyle bir grupta tanımıyorum. 

Mahkeme Başkanı: “Evet bilmediğini söyledi.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “JİTEM’de maaş aldığınızı belirtmişsiniz. Ne zaman çalışmaya başladınız ne zamana kadar çalıştınız kaç lira maaş aldınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konuda ifadelerimde de mevcuttur tüm masraflarımız tüm masraflarımız karşılandığı için onun haricinde araç yiyecek giyecek onun haricinde de belli aralıklarla istihbarat ödeneklerinden bizlere zarflar içerisinde zarflar içerisinde değişen ücretler veriliyordu.”

Mahkeme Başkanı: “Yani operasyona katılan herkese mi yoksa?”

Sanık Ulaş Özel: “Yok bize.”

Mahkeme Başkanı: “Sadece haber elemanlarına verilen (birkaç kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Haber elamanı ve bizlere verilen ben diğerlerini bilmiyorum efendim ama şeylerden sonra başarıdan sonra o başarıdaki payı olan herkese veriliyordu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “99, 99 yılında tanıştım 2000 cezaevine 2009 yılında en son görevim Erzincan Reşadiye’deki görevden sonra da hiçbir göreve katılmadım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Sorumu bir daha açıklığa kavuşması için soruyorum. Aylık düzenli maaş mı alıyordunuz? Operasyon neticesinde mi alıyordunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Hem bize yaşamımızı idame ettirilmesi için gerekli paralar veriliyordu onu.”

Mahkeme Başkanı: “Ne kadar?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bazen.”

Mahkeme Başkanı: “Yani aylık verilen bir para var mı sabit?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ama aylık 1’in altında para 500, 1 altında.”

Mahkeme Başkanı: “Sürekli veriliyor muydu her ay?”

Sanık Ulaş Özel: “Tabi aylık düzenli bir şekilde.”

Mahkeme Başkanı: “Nakit mi yoksa bankaya mı yatırılıyordu?”

Sanık Ulaş Özel: “Yo yo zarf dediğim gibi zarflar içerisinde ismimize.”

Mahkeme Başkanı: “Nereden buluyorlar sizi?”

Sanık Ulaş Özel: “Bizim bizden sorumlu müdür tarafından bize veriliyordu efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “JİTEM’le birlikte operasyonlara katıldınız mı katıldıysanız yaklaşık kaç tane operasyona katıldınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Katıldığımı belirttim birçok operasyona katıldım şu anda operasyonların sayısını bilmiyorum ama sırasıyla önem arz eden operasyonlardan bahsettim.”

Mahkeme Başkanı: “İfadede var onlar ifadende olanlar değil mi?”

Sanık Ulaş Özel: “İfademiz ifadem olanlar önemli böyle değişik ondan daha fazla operasyona katıldım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Sizi hangi devlet görevleri Göktuğ Nakliyat yani Okan İşgör’ün yanına yönlendirdi?”

Mahkeme Başkanı: “Gönderen kimdi sizi (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Bana dönemin o zaman ki Elazığ İl Jandarma Alay Komutanı Ali Ergülmez, Burhanettin Çakmak Tunceli Namık Dursun Murat Güler ve Oğuz Türksoyu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Bu komutanların hepsi mi size Okan İşgör’ün yanına gitmenizi söyledi?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim özellikle ben bu konuda defalarca anlatmama rağmen bana herkes Hüseyin’in yanına gitmemin gerektiğini söylediler. Hüseyin’in yanında Okan İşgör olduğunu ama öncelikle Hüseyin Yanç’ın yanına gitmem gerektiğini iş konusundaki tüm her şeyi ayarlayacağını söyledi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Göktuğ Nakliyatta yani Okan İşgör’ün yanında hangi tarihten itibaren yıl ay çalışmaya başladınız?”

Sanık Ulaş Özel: “2006 yılı itibariyle başladım gün ay olarak da bilmiyorum hatırlamıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Yaklaşık mevsimini hatırlıyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Hatırlamıyorum zaten benim hiçbir konu hakkında genel olarak öyle bir eksikliğim olduğu için genel gün ay ve yıl konusunda da şeyim olduğu için yıl olarak belirtmişim.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Tamam.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdi.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Başkanım şunu açıklığa kavuş… Sanık operasyonları anlatırken çok detaylı tarih, saat yer vererek anlatıyor. Çalışmaya başladığı bir şirketin.”

Sanık Ulaş Özel: “Onların raporları ve takdirleri olduğu için onlara bakarak söylüyorum efendim.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Mevsim, mevsim mevsimini hatırlayamaz mı efendim? Yaz ilkbahar sonbahar kış bahar.”

Mahkeme Başkanı: “Yani operasyonlar kışını oluyor muydu?”

Sanık Ulaş Özel: “Anlamadım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Kışta bahar olmuyor ki.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “(birkaç kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim o operasyonlarda raporlar ve takdirlerim ve.”

Mahkeme Başkanı: “Yo kışın operasyon oluyor muydu?”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Hayır (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Kışın oluyordu efendim evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Operasyon demiyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Kışını mı (birkaç kelime anlaşılamadı)”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Göktuğ Nakliyat’ı da yazın mı ilkbahar da mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Göktuğ Nakliyata da girdiğimde ilkbaharla yaz olabilir kış değildi ama?”

Mahkeme Başkanı: “İlkbahar yaz diyor.”

Sanık Ulaş Özel: “İlkbahar ve yaz olabilir.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Tamam. Göktuğ Nakliyat’ta ne zaman su baskını oldu?”

Sanık Ulaş Özel: “Silahları eve götürmeden 4, 5 yaklaşık 4, 5 ay öncesinde.”

Mahkeme Başkanı: “4, 5 ay önce dedi.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “4, 5 ay. Okan İşgör mühimmatları size ne zaman nerede ne şekilde verdi?”

Sanık Ulaş Özel: “Eve götürürken mi verdiğini yoksa ilk gördüğüm zamanki?”

Mahkeme Başkanı: “Verdi diyor sana yani.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Verdi eve götürürken.”

Sanık Ulaş Özel: “Eve 2008 yani 2008 yazıhaneyi yazıhaneyi tasfiye etmeden önce 3, 4 gün önce çünkü malzemeleri verdi ondan sonra yazıhanesini tasfiye etti dağıttı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Yazıhaneyi ne zaman tasfiye etti?”

Mahkeme Başkanı: “Tasfiye.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim tarihleri mevcut yani ben onları 2008 veya 2007’nin sonları. Ondan sonra da biz üst Altay Lojistik diye 2 sokak geride başka bir yerde yazıhane tuttuk oraya taşındık.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Sorgunuzda yani Savcılıkta verdiğiniz ifadede 22.08.2010’da ifadenizde 2008 yılının sonbaharında mühimmatları teslim ettiğinizi başka bir ifadenizde 21.09.2010’daki ifadenizde ise 2007 yılının sonunda bana verdiğini söylediğiz bu ifadelerden hangisi doğrudur?”

Mahkeme Başkanı: "Çelişki nedir çelişkinin sebebi.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim şu ben sürekli şunu söylemek istiyorum ben yazıhaneyi ne zaman tasfiye ettiyse ve ifadelerim bununla alakalıdır. Çelişkin ondan kaynakladır yoksa yazıhanesi ne zaman tasfiye etmişse.”

Mahkeme Başkanı: “Yani yazıhanenin tasfiye tarihine göre diyor. Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “2007’de ben net bilmediğim için şey yapmadım yani.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Efendim bu tarih (bir kelime anlaşılamadı) yaklaşık 1 yıllık zaman var.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam yani tarihleri hatırlayamadığını söyledi.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Çünkü mühimmatların kendisine teslim edimle şekli zamanı çok önemli onun için soruyorum Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tarihini hatırlayamadığını söyledi. Böyle cevap veriyor.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Peki silahları size ne şekilde teslim etti?”

Sanık Ulaş Özel: “Bana bu silahların jandarmanın limanında kullanılan silahlar olduğunu, bu silahları Ali Barış Sevindik’in alacağını ve bu silahların devletin silahları operasyonda limanda kullanılan ve kendisinin.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Başkanım özür.”

Sanık Ulaş Özel: “Tarafta limanında olan silahlar olduğunu Ali Barış Sevindik tarafından alınacağını bunları yazıhaneyi taşıyacağımız için kullanılacak yer olmadığını benim ikamet ettiğim yerde değil annemin kaldığı çiftlik evinin.”

Mahkeme Başkanı: “Yani annemin evini o mu söyledi yoksa sen mi söyledin?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet onlar bildiği için Okan biliyordu annemin evimizi bildiği için.”

Mahkeme Başkanı: “Ya onlar söylüyor annenin evine bırakalım.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet dedik orada kalsınlar sakin orada kaslın gelip alacaklar dedi bende.”

Mahkeme Başkanı: “(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Başkanım.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu vesileyle yakalanırken de polis gömme kazma ve herkesin ailemden herkesin de görebileceği ve polisin de çok rahat bir şekilde gelip aldığı saklanma kastının olmadığı bir şekilde gelip almıştır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Başkanım sorumu anlamadı herhalde sanık.”

Sanık Ulaş Özel: “Anladım ve cevabını verdim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Hayır efendim silahları size ne şeklide teslim etti bir poşet içerisinde mi? Sandık içerisinde mi? Valiz içerisinde mi?”

Mahkeme Başkanı: “Ha evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim araçla gittiğimizde aracın içerisi koli ve kolinin içerisinde böyle şey gibi olan poşet ama valiz gibi bir poşet.”

Mahkeme Başkanı: “Poşetin içi görünüyor muydu?”

Sanık Ulaş Özel: “Yo siyah bir valiz gibiydi ama efendim şöyle o çantada polis tarafından yakalanmış efendim polis poliste.”

Mahkeme Başkanı: “Valiz gibi çanta nasıl oluyor?”

Sanık Ulaş Özel: “Ya valiz şöyle çanta gibi ama valize biraz daha şeye benziyor böyle tutma kolları olan böyle fermuarı olan bahset.”

Mahkeme Başkanı: “Poşet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bahsettiğim tüm malzemelerde tüm malzemelerde polis tarafından bana teslim edildiği gibi bana teslim edildiği gibi polisin tutanaklarında da mevcuttur o efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Başkanım ifadesinden hatırlatmak amacıyla kısa ve öz okuyorum. Okan İşgör poşet içerisinde el çantasıyla getirdiği malzemelerin annemin evine konulmasına müsaade ettim diyor. Yani burada Okan İşgör bir poşette ve vali… çantayla getiriyor efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Açıkladı onu açıkladı onu.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Bu poşet Pazar poşeti mi siyah renkli mi beyaz renkli veya herhangi bir markaya ait.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim emniyetin.”

Mahkeme Başkanı: “Siyah dedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Avukat Bey emniyetin el koyma tutanaklarını incelediğinde o poşetlerin ne olduğu görülecektir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdi.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Efendim önemli arama tutanakları ayrı efendim burada.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam cevap verdi ona.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Beyaz renkli bir poşet denildi veya.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim şimdi aradan.”

Mahkeme Başkanı: “Ona cevap verdi.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben poşetin rengini tipini modelini çizgilerini mi söyleyeceğim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, evet Avukat Bey devam edelim başka soruya geçelim takılmayalım.”

Salonda izin almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Okan.”

Mahkeme Başkanı: “Lütfen sessiz olun söz hakkı verdim bitti. Avukatın konuşsun senin adına. Biz her söz isteyince verecek miyiz?”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Okan size malzemeleri kim tarafından alınacağını söyledi bu ifadeyi ne zaman size kullandı?”

Sanık Ulaş Özel: “Bana teslim ederken Ali Barış Sevindik tarafından alınacağını jandarmanın olduğunu liman limanda kullanılan silahlar olduğunu limandaki operasyonlarda bu kaçakçılık bahsettiğim gibi uyuşturucu operasyonlarında kullanılan silahlar olduğunu bunları gelip alacağını onun haricindeki o içerisinde telsiz kulaklıkları o Glock marka şarjörlere ait malzemelerde zaten Glock marka silah da Okan’ın silahıdır o şarjörlerde Okan’a ait şarjörlerde Okan’ın şarjörleri.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Polis evinizi aramaya geldiğinde siz kendiniz mi teslim oldunuz yoksa polis bir operasyonla sizi yakaladı mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben evde değildim polis operasyon yaptığı zaman ben evde değildim. Ben Avcılar’daydım. Avcılar’dan evime do… öğrendikten sonra.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Evime doğru geldim. Annem, annem olayı anlatınca ben hemen Okan’ı aradım. Okan’ın yanına gittim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam onunla ilgili cevap vermiştiniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Cevap vermiştim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Olay bundan ibarettir sonradan da.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Kendisi mi teslim sorum kendisi mi teslim oldu? Bir operasyonla yakalandı mı efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Siz daha sonra kendiniz mi teslim oldunuz en sonunda?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim Altınoluk’ta Altınoluk’ta amcamla birlikte tatil yaparken yakalandım.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Yakalandınız.”

Mahkeme Başkanı: “Yakalandı evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Peki bu malzemeler mühimmatlar devletin malzemesi olduğunu bil biliyorduysanız neden kaçma ihtiyacı duydunuz?”

Mahkeme Başkanı: “Bununla ilgili açılama yaptı.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Efendim burada bir ifadesini okuyacağım da onun için.”

Mahkeme Başkanı: “Okuyun o zaman.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Malzemeler isteseydi getirip teslim edebilirdim demişsiniz. Bu ifade size mi ait?”

Sanık Ulaş Özel: “Bir başından okuyun da.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Bu yakalan… İfadesi uzun da efendim o kısmını okuyorum. Malzemelerin annemin evine getirilmesini kabul ettim. Bu malzemeler benden isteseydi getirip teslim edebilirdim diyorsunuz ifadenizde.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet bana söylenmiş olsaydı bunlar yasadışı kullanılmış herhangi devlete ait silahlar değil ben kendim getirip teslim ederdim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Elazığ’da askerlik yaptıktan sonra Elazığ’da kalırken herhangi bir devlet görevlisi size silah temin etti mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Nasıl yani.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Elazığ’da askerlikten terhis oldu…”

Mahkeme Başkanı: “Yani görev görevli görevi sebebiyle mi? Görevden (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Hayır terhis olduktan sonra. (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Görev sebebiyle verilmiş zimmeti.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Görev sebebiyle değil efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Görev sebebiyle demedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben ben bende zaten sürekli devlet tarafından jandarma tarafından verilmiş Astra marka 9 milimlik bir tane bende.”

Mahkeme Başkanı: “Sürekli duruyor muydu sende?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet bir tane bende zimmetli verilen kimliğin seri numarası depoda hatta yani Başkanım çok istenirse.”

Mahkeme Başkanı: “Taşıyor muydun bunu sürekli?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet sürekli üzerimizde sürekli her yere ben yani nereye (bir kelime anlaşılamadı) bana zimmetli bir silahtı (bir kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Zimmetli evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu silah bendeydi bana verilen silahın aynısından da Hüseyin Yanç’a da verilmişti. Markasını da söyleyeyim Aste marka Aste marka 9 milimlik jandarmanın envanterinde olunan ve kim teslim depocu astsubayına kadar ismini bile verebilirim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Başkanım sorumu tekrar ediyorum. Askerlikten terhis olduktan sonra Elazığ’da kalırken size devlet görevlileri tarafından herhangi bir silah verildi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu soruya cevap verdim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdiğini söyledi.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Açıklığa kavuşmadı efendim bir daha tekrar.”

Mahkeme Başkanı: “Verdi söyledi işte şimdi açıkladı.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Astra dedi astsubayın ismini söyledim dedi dinlediniz.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Söylesin efendim (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Ömer Astsubay Ömer Astsubay bahsettiğim gibi Astra marka tabanca bende mevcuttu.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Soy ismini ve rütbesini öğrenebilir miyiz efendim.”

Sanık Ulaş Özel: “Ömer Astsubay olarak biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Ömer Astsubay.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ve sürekli ya bu tabanca bende zimmetli bir şekilde bende duruyordu efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Askerlikten terhis olduktan sonra herhangi bir resmi görev aldınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Evet dedi.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “İstanbul’a ne zaman geldiniz askerlikten terhis olduktan sonra?”

Sanık Ulaş Özel: “İstanbul’a asker… terhis olduktan sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Kısaca söyleyin yılını söyleyin tekrar ettiğiniz söylediniz kaç defa söylediniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Efenim tam.”

Mahkeme Başkanı: “Yılını söyleyin yeterli.”

Sanık Ulaş Özel: “2005’ten sonra 2005 askerliğim bittikten sonra birkaç kez geldim geri döndüm. Sonra bu araç yakılma olayından sonra yönlendirmeleriyle geldim.”

Mahkeme Başkanı: “Hangi yıl?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim 2005’in sonu 2006 yani o civarlar.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Hüseyin Yanç’la Okan İşgör’ün yanına gitmek için ne zaman buluştunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Gün ay yıl mı?”

Mahkeme Başkanı: “Buluşma tarihiniz ayı günü mevsim.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Yıl ay mevsim.”

Sanık Ulaş Özel: “Geldikten sonra görüştüm efendim gün ay olarak bilmiyorum ben geldiğim gibi aradım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin Yanç’la telefonlarımız araştırmak isteniyorsa Hüseyin Yanç’la o süreçteki telefon kayıtlarımız mevcuttur o telefonlarımızı halen daha kullanıyoruz.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “O telefonlar üzerinden görüşmelerimiz üzerinden bulunabilir.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Peki İstanbul’a geldiğiniz tarihle Hüseyin Yanç’la görüştüğünüz tarih arasında birkaç ay zaman olabilir mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben dediğim gibi İstanbul’a gelip gittiğim zaman ya birkaç kez de geldim. Çünkü ailemin annem.”

Mahkeme Başkanı: “O zaman Hüseyin’le görüşmüş müydünüz? O geldiklerinizde Hüseyin’le görüşmüş müydünüz? (birkaç kelime anlaşılamadı) gelişlerinizde.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır hayır Hüseyin’le görüşmedim o zamanlar Hüseyin’le bir görüşmem olmadı?”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Peki Hüseyin’le İstanbul’a gelip Hüseyin’le görüştüğünüz tarih aralığında nerelerde kaldınız ne iş yaptınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben Okan İşgör’ün bana ev tutana kadar ben 2 tane teyzem Florya’da ikamet ediyor. Aynı zamanda teyzemlerin otelleri var. Ben bazı zamanlar teyzemgilde kaldım. Bazı zaman amcamgilde kaldım. Bazı zaman annemde kaldım. Bazı dönem arkadaşlarım vardı onlarda kaldım ama benim ikamet olarak yani yol ev eşyalarımın ve elbiselerimin olduğu yer Florya’daki teyzemin otelinde teyzemin bana tahsis etmiş olduğu odada kalıyordum genel olarak.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Hüseyin Yanç’la buluşup Okan İşgör’le görüşmeye gittiğiniz de görüşme esnasında kimler vardı?

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin’in yanında bir kişi daha vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Peki ismini hatırlıyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “O Hüseyin şey Okan İşgör’ün yanında çalışan birisiydi tam ismini hatırlamıyorum şu anda.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Okan’la tanıştığınızda para sorununuz var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Peki Okan İş… bir ifadesinden kısa bir bölüm soracağım efendim. Okan para sorunumu halledeceğimi söyledi diyor. Bu ifade size mi aittir?”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi nokta şeyiyle değil de bir şey yaparsa.”

Mahkeme Başkanı: “Evet açıklar mısınız birkaç kelime cümle geriden.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Efendim diyor ki ben Okan İşgör’ün yazıhanesine gittim geldim işte birkaç kişi vardı yazıhanesinde diyor. Eniştesi Akın Süt, Okan istihbaratçılardan da bahsediyor şimdi ifadesinde bir kişi vardı olduğunu söylüyor. Okan bana ev tutacağını ev yeri ayarlayacağını para sorunumu halledeceğimi söyledi diyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Açıklayım efendim parasal sorunlarımı Okan halledecekti.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Daha önceki ifadelerinizde herhangi bir maddi sorununuzun olmadığını ifade ettiniz doğru mudur?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet yanında kaldığım süre içerisinde harcamalar ve gerekse yanında bulunmam nedeniyle parasal sorunlarda herhangi bir maaş fiyat miktar konuşulmamış parasal konularda parasal sorunlarımı çözeceğini söylemişti.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Sizi daha önce İstanbul’a gönderen komutanların isimlerini zikrettiniz.”

Mahkeme Başkanı: “Söyledi evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Burada 2 farklı grup isimden bahsediyorsunuz. Birincisinde Elazığ’daki görevlilerden ikincisinde ise Tunceli’deki komutanlardan bahsediyorsunuz. Size hangisi tavsiye etti?”

Mahkeme Başkanı: “Tunceli’mi yoksa Elazığ mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben bu konuyla ilgili konuşmuştum hatta siz de.”

Mahkeme Başkanı: “Elazığ mı Tunceli’mi?”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Elazığ mı Tunceli mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi onu öncelikle bir açıklayayım ben araç yakıldıktan sonra evimiz Elazığ’da olması nedeniyle evimin Elazığ’da olması nedeniyle araç yakılmasıyla birlikte jandarmanın direkt hatta benim yanıma görevlendirmişlerdi. Şimdi bu ikisi de bölge komutanlığına bağlı. Elazığ’da Tunceli İli Jandarma Komutanlığı.”

Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Ulaş Özel: “Tunceli Bölge Komutanlığına bağlı olduğundan.”

Mahkeme Başkanı: “Ya siz Elazığ’daki görevlere gittiniz konuştunuz.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet sürekli ben oradaydım zaten benim hatta benden.”

Mahkeme Başkanı: “Orada işiniz hallolmadı mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Anlamadım.”

Mahkeme Başkanı: “Orada işiniz hallolmadı mı? Yani niçin Tunceli dediniz birde Avukat Bey diyor ki Tunceli diyorsunuz.”

Sanık Ulaş Özel: “Benli ilgili zaten iki komutanlar görüştükleri için şu ikisi de şube iki şube müdürü de bölge komutanlığında bizim aynı zamanda birebir çalıştığımız Oğuz Kurmay Binbaşı Oğuz Binbaşının emrinde oldukları için.”

Mahkeme Başkanı: “Yani siz Elazığ’da da görüştüğünüz insanlarla Tunceli’de mi görüştünüz yoksa hangisi doğru?”

Sanık Ulaş Özel: “O ikisiyle de ikisiyle de iki her iki komutan da bu olaydan haberdar ve her ikisi de şimdi araba yanmasından sonra Elazığ’la Tunceli bilgi alışverişi içerisinde.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Aynı konuyu iki ikisiyle de görüşmüşüm. O ikisi de yönlendiren ama bir kişi ikisi bir iki şeyi birden yönlendiriyor.”

Mahkeme Başkanı: “Gönderen kim?”

Sanık Ulaş Özel: “Bölge Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürü Oğuz Binbaşı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Efendim şöyle bir ifadesi var kısaca okuyacağım. Askerlik yaptığım dönemde Elazığ İl Jandarma Alay Komutanı Ali Ergülmez ile tanışmıştım. İstanbul'dan geldiğini istihbarat şube müdürü Binbaşı Burhanettin Çakmak ile oturup konuştuk. Ali Ergülmez bana İstanbul’a gittiğimde Okan İşgör’ün iş bulacağını iş bulmazsa Mevhar Binbaşı, Asım Binbaşı biri istihbarat müdürü diğeri kaçakçılık müdürü onlar iş bulur dediler. Ama Ulaş Özel ifadelerinde hep bir görevle geldiğini direkt geldiğini buradaki ifadesinde ise bir tavsiye.”

Mahkeme Başkanı: “Yani siz İstanbul’a iş için mi geldiniz görev için mi geldiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Açıklayım efendim, açıklayayım efendim benim İstanbul’a geleceğim kesinleştikten sonra yani ben İstanbul’a geleceğim kesinleştikten sonra alay komutanını tanıyordum yanına da sürekli gidip geliyordum. O da bana İstanbul’da geldiğini İstanbul’dan alay önceki görev yerinin İstanbul olduğunu ve İstanbul’u iyi bildiğini Okan’ı da tanıdığını söyledi. Yani Hüseyin’in de Okan’ın yanında çalıştığını bunları ben söylemiştim nereye gideceğimi. Kendisi de bana burada ayriyeten ayriyeten ekstradan Mevhar Binbaşıyla şimdi ayriyeten yani o şeyler haricinde Mevhar Binbaşıyla ve bana şunu söylediler eğer şey olmazsa yani Mevhar Binbaşı sana yardımcı olur istihbarat şube müdürü Mevhar Binbaşı dediğim istihbarat şube müdürü yardımcı olur şeklindeydi.”

Mahkeme Başkanı: “Mehmet Deniz Yıldırım.”
Üye Hakim Fatih Mehmet Uslu: “Ağzınızda sakız var mı? Ağzınızda sakız mı var?”

Sanık Mehmet Deniz Yıldırım: “Hayır.”

Mahkeme Başkanı: "Evet.”
Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Başkanım polisteki ifadesinin 13. sayfasında diyor ki Tunceli Alay Komutanı Kurmay Albay Namık Dursun Tunceli Jandarma İstihbarat Şube Müdürü Jandarma Binbaşı Murat Güler, Tunceli Jandarma Bölge Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürü Jandarma Kurmay Binbaşı Oğuz Türksoyu bana telkinde bulanan insanlardır. Bunlar kendileri sana haber vereceğiz yardımcı olacağız demişlerdir. Bu konuyla ilgili benim İstanbul’a gitmemi Hüseyin Yanç ile birlikte irtibata geçmemi söylediler diyor. Orada ise direkt Okan İşgör’ün ismini zikrediyorlar. Bunların hangisi doğrudur?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim açıkladım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben İstanbul’a geldikten sonra. Bak bunu açıkladım tekrar.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Yani bana (birkaç kelime anlaşılamadı) açıkla.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Çelişki olduğu için soruyoruz efendim.”

Sanık Ulaş Özel: “Çelişki değil efendim bak ben İstanbul’a geleceğim netleştikten sonra ekstradan netleştikten sonra alay komutanı Ali Ergülmez benimle konuştu bana dedi ki İstanbul’a gittiğinde ben İstanbul’dan geldim. İstanbul eski alay komutanıydım bir önceki alay komutanıydım. Eğer bir problem olursa da Mevhar Binbaşı isimli şahsın yanına git dedi. Ekstradan bu söylemler.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ekstradan bunun haricinde.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Farklı bir şey yoktur.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Okan İşgör müdafi Av. Salim Purtaş: “Peki polisteki ifadesinde ve Savcılık sorgularında çünkü Savcılıkta 3 defa sorguya girmiş hep aynı ifadeleri verdiği için soruyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Muzaffer Tekin, Oktay Yıldırım’ı tanımadığınızı söylediniz.”

Mahkeme Başkanı: “Siz kendi müvekkilinizle ilgili sorun.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konularla ilgili açıklama yaptım efendim tekrar.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Bu benim müvekkilimi ilgilendiriyor çünkü.”

Mahkeme Başkanı: “Söyleyin o zaman.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Ergenekon terör örgütü üyesi olmaktan bunlarla irtibatlı.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam şimdi söyleyin.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Olduğu için.”

Mahkeme Başkanı: “Açıkladınız evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Bunları tanımadığınız halde neden böyle bir ifade verme ihtiyacı duydunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konuda defalarca açıklama yapmama rağmen tekrardan yeniden bu soruya cevap vermek istemiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap vermiş.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Silahların yakalandığından nasıl haberdar oldunuz?’

Sanık Ulaş Özel: “Kız kardeşim beni aradı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Hangi telefondan sizi aradı?”

Sanık Ulaş Özel: “532 734415 numaralı telefonumu aradı.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Hangi telefondan kız kardeşinizin telefonunu söyler misiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Hatırlamıyorum kız… beni arayan telefonlar mevcuttur, bakılabilir.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Saatini söyleyebilir misiniz?”

Mahkeme Başkanı: “Hangi saat?”

Sanık Ulaş Özel: “Saat 2, 3 olabilir.”

Mahkeme Başkanı: “Öğleden sonramı (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Öğleden sonraydı evet.”

Mahkeme Başkanı: “Öğleden sonra dedi.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Efendim burada bir hatırlatma yaparak bir soru sormak istiyorum. 28.07.2010 tarihinde Emniyete 20:05’te akşam 20:05’te ihbar geliyor. Ulaş Özel müvekkilimi 20:06 saniye 25’te arıyor. İhbar yapıldıktan 1 dakika 25 saniye sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Evet sorunuz nedir?”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “2, bu olayın ihbarla bu arada çok kısa bir zaman aralığı var nasıl haberdar olmuş hemen ihbar yapılıp şeyden?”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi.”

Mahkeme Başkanı: “İhbardan haberiniz nasıl oldu?”

Sanık Ulaş Özel: “Bana.”

Mahkeme Başkanı: “Direkt kız kardeşiniz dedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi o zaman emniyet tutanaklarına açsın baksınlar şimdi ben mi ihbar ettim ihbar saatini verdim bana gelen saat direkt eve girmeleriyle kız kardeşimin polis geldi abi polis geldi eve.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Silahları aldılar gittiler.”

Mahkeme Başkanı: “Telefon edildikten sonra kimi aradınız ilk önce kimi aradınız, ilk aradığınız.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben aramadım efendim ben Avcılar’daydım.”

Mahkeme Başkanı: “Yo yo anladım kız kardeşiniz sizi aradı.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Telefonu kapattınız.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Sonra ilk aradığınız kim?”

Sanık Ulaş Özel: “İlk ondan sonra ben arabaya bindim şeye Şahintepe’sine evime yaklaşık 100 me… hemen hemen eve gelmiştim bir düzlük vardı oradan eve doğru gidiyordum Okan İşgör’ü aradım.”

Mahkeme Başkanı: “Okan’ı aradın evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Efendim bunu.”

Sanık Ulaş Özel: “Onu benim bilmem imkansız efendim (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Mahkemenin dikkatine sunmak istiyorum.”

Sanık Ulaş Özel: “Onu emniyete sormak lazım.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Yani 20:05’te.”

Sanık Ulaş Özel: “20:05’te gelmişse.”

Mahkeme Başkanı: “Yani sizin o zaman bakın şöyle Okan İşgör’le sizin ihbar öncesinde veya sonrasında herhangi bir telefon görüşmeniz oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır ben ondan önce hiç Okan’la o gün o gün içerisinde Okan’la hiçbir telefonum olmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Bir gün önce.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır bir gün önce bilmiyorum da.”

Mahkeme Başkanı: "Bir gün sonra.”

Sanık Ulaş Özel: “Bir önceyi bilmiyorum da o gün içerisinde ben kız arkadaşımla birlikteydim Okan’la hiçbir görüşmem olmadı olay trafiğiyle ilk başta kız kardeşimin beni aramasıyla başladı zaten onun haricinde de şey olmadı herhangi bir görüşmem olmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “(bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Onu yani ben öğrendikten sonra kız kardeşimin öğrendikten sonra ben bunları özellikle tekrar tekrar rica ediyorum lütfen o gün güne ait HTS ve benim bulunduğum yerlerin raporlarını çıkarılması açısından.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Sayın Başkanım zaten bunlar tespit tutanaklarında var. Bu ben bu tarih ve saatleri, dakikaları, saniyeleri tespit tutanağından bunlar, zaten tespit edilmiş efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet devam edelim.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Silahların yakalandığı gün Hüseyin Yanç’ı gördünüz mü?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Peki, evinize operasyon olduğu saat gece miydi, gündüz müydü?”

Sanık Ulaş Özel: “Gündüz.”

Mahkeme Başkanı: “Dedi ya öğlenden sonra 2, 3 gibi dedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bir şey ben Avukat Bey’in şey olması açısından ihbar 20:05’te yapılıyor operasyon gündüz yapılıyor bu açığı ben söylüyorum çelişki yok mu?”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Efendim o zaman şöyle sizden istirhamım operasyon görüntüleri var dosyamızda mevcut onların izletilmesini sanığın hatırlaması açısından rica edebilir miyim?”
Mahkeme Başkanı: “Evet sorunuzu sorun, sorunuzu sorun evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Yani operasyon gece yapılıyor, sanık akşamüzeri müvekkilimizi arıyor ve oradaki ifadesinde diyor ki, ben silahlar yakalanınca Okan’a haber verdim Okan kaçmamı söyledi onun için bu konu üzerinde sıklıkla duruyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet devam edelim.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Hüseyin Yanç’la saat kaç gibi görüştünüz?”

Mahkeme Başkanı: “Görüşme saati.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben Okan’ın yanından döndükten sonra şeye binmiştim otobüse Şirinevler’de indim saat dok… yani 9, 10 olabilir.”

Mahkeme Başkanı: “Sabah.”

Sanık Ulaş Özel: “Akşam akşam.”

Mahkeme Başkanı: “Akşam.”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin Yanç’ta cevap verebilir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Telefonunuzda Cani olarak kayıtlı kişi kimdir?”

Sanık Ulaş Özel: “Ebru Elçin.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Operasyonun olduğu gün bu kişiyi hiç aradınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet onunla birlikteydim.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “(bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Onun yanındaydım zaten operasyon yapıldığını onun yanındayken öğrendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Altay Lojistik üzerine kayıtlı olan araçları size kim aldı?”

Sanık Ulaş Özel: “3 tane Daçyayı Okan İşgör’ün şeyiyle Levent Bektaş’la tanıştırmasıyla aldım. Yine 2 tane tırı da şirkete devredilen bana devredilen şirkete bünyesinde araç olmadığı için tır alınması gerektiği için Okan İşgör’ün yönlendirmesiyle aldım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “İfadenizin 26. sayfasında sayfasının 2. paragrafında (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Bir şey söyleyebilir miyim efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika.”

Sanık Ulaş Özel: “Yalnız araçların parasını ben ödedim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam evet soralım.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “İfadenizin 26. sayfasının 2. paragrafında çevremdeki insanların halkın iradesiyle seçilmiş hükümeti devirmek için organizasyonu yaptığını gördüm.”

Mahkeme Başkanı: “Sorunuzu soralım Avukat Bey.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Soracağım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Biz okuduk oraları, hepimiz dinledik hatta sorduk bunları kim söyletti size diye veya başkası siz mi söylediniz dedik.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Efendim bu benim müvekkilim açımdan çok önemli.”

Mahkeme Başkanı: “Siz sorunuzu sorun.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Ergenekon terör.”

Mahkeme Başkanı: “Sorunuzu sorun.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Soracağım efendim zaten şimdiye soruyu çoktan sormuştum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Devirmek için organizasyonlar yaptığını gördüm diye ifade vermişsiniz ne tür organizasyonlar gördünüz şahit oldunuz?”

Mahkeme Başkanı: “Evet bunu açıklayın.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Bunları biliyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Bir daha orayı okuyabilir mi efendim, ben onlarla ilgili size (bir kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı: “Tamam şimdi okuyun Avukat Bey, şimdi okuyabilirsiniz.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “İfadesinden okuyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet önce sorumuzu soralım anlaşılmazsa evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Bu organizasyonlardan bahsedebilir misiniz diye sordum.”

Sanık Ulaş Özel: “Sayfa kaç bende bakayım.”
Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “26. sayfasının 2. paragrafında.”

Mahkeme Başkanı: “26. sayfa.”

Sanık Ulaş Özel: “26’da nerede efendim.”

Mahkeme Başkanı: “2. paragraf diyor, emniyetteki.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet emniyetteki efendim sayfa 26.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Ha kağıttan okuyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Okuyun başını.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Çevremdeki insanların halkın iradesiyle seçilmiş hükümeti devirmek için organizasyonlar yaptığını gördüm diye ifade vermişsiniz bu ifade size mi aittir?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır bana ait değil.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Savcılıktaki ifadenizde yani poliste değil Savcılıktaki ifadenizde 22.08.2010 tarihli Savcılık ifadenizde birçok toplantı, cenaze töreni ya da uğradığımız dernekler diye ifade vermişsiniz bu ifade size mi aittir?”

Sanık Ulaş Özel: “Cenaze demişim dernek toplantı veya öyle şekil çoğaltarak değil bahsettim bunlarla ilgili de bahsettim bahsettiğimiz olaylarda burada da dile getirdim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Doğrudur yani ifadeniz.”

Sanık Ulaş Özel: “O ifademi açıkladım efendim farklı yere.”

Mahkeme Başkanı: “Evet açıklamış ifadesini.”

Sanık Ulaş Özel: “Farklı şekilde farklı bir yere çekmenin bir anlamı yok.”

Mahkeme Başkanı: “Şu anda verdi ifadesini.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben bu detaylı açıklandırarak ve anlatarak teker teker ne olduğunu belirttim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı, soru anlaşıldı, cevapta anlaşıldı.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Okan size neden bu silahları Ali Barış Sevindik’in alacağını söyledi.”

Mahkeme Başkanı: “Neden?”

Sanık Ulaş Özel: “Devletin olduğunu söylemek için o yani başka türlü kendisinin olduğunu söyleseydi kendi şahsına ait olmuş olduğunu söyleseydi ben hayatta kabul etmezdim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Askerlik boyunca hangi timde görev yaptınız?”

Sanık Ulaş Özel: “B timlerinde, JÖAK, JÖAK’a bağlı açılımını yapayım Jandarma Özel Asayiş Komutanlığına bağlı subay ve astsubaylardan oluşan timde. Onun haricinde ASOF ve BÖF timlerinde istihbarata ait.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Askeri kıyafet giyer miydiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi bu konuyla ilgili.”

Mahkeme Başkanı: “Operasyon sırasında askeri kıyafet var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konu açıklayayım mı?”
Mahkeme Başkanı: “Açıkla.”

Sanık Ulaş Özel: “O zaman söyleyeyim bazı görevlerde sivil bazı görevlerde askeri ama askeri kıyafet ama saç sakalımız şey bazı görevlerde de terör örgütü kıyafetleriyle.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Bu silahlarla ilgili Ali Barış Sevindik’le ilgili hiçbir görüşmeniz oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben Ali Barış Sevindik’i o süreçten sonra görmedim.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Yakuplu Karakolunda görüşmüş olabilir misiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Peki efendim bir saniye müsaade ediyorum ifadesi var bu konuyla ilgili Yakuplu, Savcılıkta verdiği ifade Emniyette verdiği ifade değil.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Bulmama. Şimdi 22.08.2010 tarihli Savcılıkta verdiği ifadesinin 2. sayfası, bunları bana Okan İşgör daha sonra benden alacağını söyleyerek saklamam amacıyla vermişti. Bana bunların devlet malı olduğunu ve Ali Barış Sevindik adlı yüzbaşının benden alacağını söylemiştim Ali Barış Sevindik İstanbul İl Jandarma Komutanlığında İstihbarat Şubesinde Müdür yardımcısı diye biliyorum. Ben bunları annemin evine çatıya koymuştum, isteseydim yakındaki garaj, baraja atabilirdim. Annem bunları görüp defalarca bunları pardon burası değil.”

Mahkeme Başkanı: “Sorunuzu bir sorun anlaşılmazsa okuyalım. Bak demin yaptığım bir uygulamamızı gayette güzel oldu.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Sorum şu, Yakuplu, ifadeyi daha sonra bulabilirim efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Ali Barış Sevindik’le ilgili Yakuplu Karakolunda silahları soruyor Ali Barış Sevindik o da diyor ki, efendim yerinde herhangi bir sıkıntı yok diyor böyle bir ifadeniz var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Silahlarla mı ilgili yerinde bir sıkıntı yok.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben öyle bir şey kulla… hiç konuşmadım.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Mahkeme Başkanı: “Öyle bir şey konuşmadım dedi.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Tamam ifadesini ben bulduğumda okuyacağım efendim şeyi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet okuyun.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Okan sizden silahların Satçılar tarafından alınacağını söyledi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır. Burada karışıklık olmuştur efendim ben tamamen Ali Barış Sevindik tarafından alınacağını o şekilde bildiğim için o şekilde söyledim.”

Mahkeme Başkanı: “Doğrusu hangisi?”

Sanık Ulaş Özel: “Ali Barış Sevindik tarafından.”

Mahkeme Başkanı: “Evet böyle cevap verdi.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Okan İşgör’ün porsche bir arabası var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Okan İşgör kendisi fotoğrafını da gösteriyordu bana anlatırdı porsche marka.”

Mahkeme Başkanı: “Gördünüz mü porsche arabasını?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben görmedim kendisinin anlatımlarından ve.”

Mahkeme Başkanı: “Evet arabayı görmemiş.”

Sanık Ulaş Özel: “Sürekli fotoğraflarını vardı onları gösteriyor ben kendim görmedim bilmedim ve herhangi bir şeyim olmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Hatta sonradan o araçla bahsettiği klipte o aracını klipte sonradan klipinde o aracı da şey yapıldı gösterildi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.” 

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Yakalandığınızda Süleyman Dinçer’i aradınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Süleyman Dinçer’i arayıp aramadığımı hatırlamıyorum şu anda.”

Sanık Okan İşgör müdafii Av. Salim Purtaş: “Sorularımız bundan efendim ibarettir efendim teşekkür ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tamam. Hüseyin Bey parmak kaldırmıştı ama Hüseyin Bey gitti mi. Evet yo tamam biraz sonra söz hakkı olabilir, Avukat Bey’e söz hakkı verelim, buyurun Avukat Bey.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş söz istedi verildi: “İlk girdiğiniz örgüt hangisidir?”

Sanık Ulaş Özel: “TKPML, TİKKO sonradan ismini MKPHKO olarak değişti.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Kaç yılında girdiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “1993.”

Mahkeme Başkanı: “93.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Kaç yılında teslim oldunuz örgütten ayrıldınız?”

Sanık Ulaş Özel: “1999.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Ay olarak hatırlayabiliyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “7. ay olması lazım.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Kaç yıl cezaevinde kaldınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Dört buçuk.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Cezaevinde kaldığınız süreç içerisinde sizin cezaevinden alınıp çeşitli operasyon…”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika bir dakika, şey söz hakkı verin.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram söz istedi verildi: “Sayın Başkanım şimdi deminden beri sorulara baktığımız zaman söz konusu sorularla ilgili olarak zaten dosyada resmi evraklar bütün hepsi açık ve anlatılmış bir durumda. Şimdi burada tekrar bu sorular sorulduğu zaman hasbelkader.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.” 

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Arada bir unu…”

Mahkeme Başkanı: “Evet haklısınız.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Ay hatası gibi olduğu zaman sanki bir zorla çelişkiye.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam başka soru sorun, anlaşıldı itirazınız kabul edildi.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Yani dosyada mevcut olan şeyler değil de anlaşılmayacak bir şeyler varsa lütfen onlar sorulsun.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam tamam anlaşıldı.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Sayın Başkanım sorgunun amacı çelişkileri ortaya çıkarılsın.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Ha çünkü bunların bu şekilde müvekkilimiz müvekkilimiz çelişkiye düşürülmekte ve söylemiş olduğu şeyleri.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam suçla ilgili şeyleri.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Suç isnat edilme gibi algılaması (bir kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı: “Tamam tamam anlaşıldı, tamam haklısınız.”

Sanık Ulaş Özel müdafii Av. Erol Bayram: “Teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet itirazını kabul ediyorum başka soru sorun.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Sayın Başkanım başka soru elbette soracağımda sorgunun amacı herhalde çelişkileri ortaya çıkarmak.”

Mahkeme Başkanı: “Burayı geçin, buna izin vermiyorum bu soru sorulmasına. Evet, başka soru sorun suçla ilgili.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Tamam suçla ilgili zaten bir yere gelmeye çalışacağım Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet oraya gelin.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Belli bir şey var. Siz operasyonlarda bir mahkeme kararı yani cezaevindeyken bir mahkeme kararı veya yetkili bir mercii tarafından verilmiş emirle mi çıkartılıp götürülüyordunuz?”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verin.”

Sanık Ulaş Özel: “Kendi kafama göre çıkıp gezip geliyordum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdi.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Siz bu olaya ilişkin Adalet Bakanlığına birtakım şikayetlerde bulunmuşsunuz ve Adalet Bakanlığından bir müfettiş gelmiş müfettişin ismini de söylediniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben Adalet Bakanlığı.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Bu işin, sorumu sormadım efendim.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben açıklayayım Adalet Bakanlığına ben şikayette veya Adalet Bakanlığına benim yazmış olduğum.”

Mahkeme Başkanı: “Sizin Adalet Bakanlığı niçin ifadenizi aldı?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben Adalet Bakanlığına benim kendimin başvurması sonucu değil de mahkemenizin yani 12. Ağır Ceza Mahkemesinin bu olayları benim anlatımlarımın gerçek olup olmadığının.”

Mahkeme Başkanı: “Mahkeme mi, Savcılık mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Savcılıkta olabilir Mahkeme de olabilir bilmiyorum da onların tamamen.”

Mahkeme Başkanı: “Evet araştırılmasını isteyince.”

Sanık Ulaş Özel: “Onların istemi ve onların bilgisi doğrultusunda benim şeyimde değil.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, şimdi buna göre soralım soruyu.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Ben şeyi algılayamadım. Siz cezaevinde yattığınız süreçte mi Adalet Bakanlığından.”

Mahkeme Başkanı: “Bu ifade bu.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Birileri geldi yoksa.”

Mahkeme Başkanı: “Savcılığa ifade verdikten sonra Savcılık (bir kelime anlaşılmadı)”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Bu operasyonlarla ilgili mi?”

Mahkeme Başkanı: “Evet öyle dedi öyle anladım ben.”

Sanık Ulaş Özel: “Gayet açık ve net anlattım efendim.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Peki bu müfettişin raporunun sonucunun ne olduğunu biliyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Zaten müfettiş.”

Mahkeme Başkanı: “Sonuç verildi mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır efendim zaten müfettiş açıklasa da yani benim yararıma olacağı için bende dört gözle bekliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam dört gözle beklediğini söyledi.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Siz cezaevinde yattığınız süreç içerisinde İstanbul’a operasyonlara getirildiniz mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Annenizin ifadelerinde yakalandığınız tarihten yaklaşık 4, 5 ay önce silahları eve getirdiğinizi söylüyor, siz 2 yıldır yani yakalanmadan 2 yıldır bendeydi diyorsunuz. Bu ifadelerden hangisi doğru annenizinki mi, sizinki mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Benim ki doğru, annemin söyledikleri de o konuda da gerekli şeyler yapılırsa orada annemin hasta ve şey olduğundan tarihle ilgili şeyleri olduğundan dolayı.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam benimki doğru dedi anlaşıldı konu.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “İstanbul’da Hüseyin’le birlikte hiç herhangi bir operasyona katıldınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin’le ilgili İstanbul’da herhangi.”

Mahkeme Başkanı: “Birlikte.”

Sanık Ulaş Özel: “Operasyona katılmadım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Şile’ye kaç defa gittiniz kaçında Hüseyin vardı?”

Mahkeme Başkanı: “Bununla ilgili soru sorulmuştu daha önceden (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Evet soru sorulmuştu ben cevabını vermiştim.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Sayı itibariyle söyleyebilirse eğer.”

Sanık Ulaş Özel: “Benim kendi bildiğim mi?”
Mahkeme Başkanı: “Evet gittiğin sayı.”
Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Hüseyin sizin yanınızda kaç defa vardı?”

Sanık Ulaş Özel: “Okan benim haricimde Hüseyin’le de gitmiş yani bu konuda daha da öğrenilmesi açısından HTS kayıtlarına bakılsın.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Ben sizinle birlikte Hüseyin’in kaç defa gittiğini soruyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Hüseyin’le birlikte kaç defa.”

Sanık Ulaş Özel: “Benimle 1 veya 2 olması lazım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Ele geçen silahlardan silahın boyandığını söylediniz bu silahı kim boyattı, nerede boyattı?”

Sanık Ulaş Özel: “Bahsettim Okan İşgör biraz önce de bahsetmiştim yani tam olarak isim çünkü burada en ufak bir yanlışı karşı tarafa hemen farklı böyle ufakta olsa önemsiz de gibi görünse de çelişki olarak kullanıldığından dolayı ben öyle hatırlıyorum ama farklı da olabilir bu konuda mahkemeniz.”

Mahkeme Başkanı: “Farklı olan hangisi, farklı (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Coşkun Coşkun olabilir dedim.”

Mahkeme Başkanı: “İsim Coşkun dediniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Coşkun olmayabilir de yani ben bu konuda net bir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Ama Coşkun diye hafızamda düşündüğüm o. Coşkun Okan İşgör boyatmıştı kendisinin kaynı kayınpederinin kapı kolu imalatının ve bu tür işlerle uğraştığı aldı götürdü zaten silah boyası olmadığı kriminal incelemelerinde yapılırsa.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Görülecektir bu benim için çok önemli bir konu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Siz Kazi Erdil olayıyla ilgili olarak bu mahkemeye kadar sürekli bir suikast iddiasından bahsettiniz bugün ifade verirken ilk gittiğimizde dediniz daha sonrada Kazi Erdil’le ilgili birtakım çalışmalar yaptınız 2. 3. defa?”

Sanık Ulaş Özel: “2. 3. kez defa çalışma yapmadım. Bu Gazi Erdil olayıyla ilgili burada da ilk ilk duruşmada da ilk şeyde de söyledim ifadelerimde de söyledim aynı aynısıydı ifadelerimin aynısını 2. kez tekrarladım 3. kez de tekrar tekrarlıyorum ben ilk etapta Gazi Erdil’i ilk etapta bak bu özellikle belirtiyorum bu kelimenin de farklı yere çekilmesini mahal vermeden ilk etapta Gazi Erdil’in öldürülmesi amacıyla birlikte gitmemekle birlikte ama biz Gazi Erdil’i o Yusuf Ethem Akbulut’la birlikte öldürme planımız vardı onu belirt…”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Birkaç tane telefon numarası okuyacağım.”

Mahkeme Başkanı: “Okuyun.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “0536 4656322 size mi aittir?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “0533 3045201.”

Sanık Ulaş Özel: “Bana ait değildir, Okan İşgör’ün yanına geldikten sonra Okan İşgör’ün ken… kurum kendi aramızda ücretsiz az bir ücreti konuştuğumuz için ben, Hüseyin ve Okan üçümüz aramızda konuştuğumuz telefon numarasıdır ve telefondur.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “532 5734415.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet bana aittir.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “0532 5909445.”

Sanık Ulaş Özel: “99 yılında kendi adıma kardeşimin erkek kardeşimin faturalı hat o zaman faturalı hat ben bir sabit bir adresim olmadığı için öyle bir şansım olmadığı için kendim kullanımım için kardeşimin adına aldım ama belli bir süre benim kullandığım hat sonradan kardeşime devrettiğim hat.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “0505 7786812.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet Tunceli’de bölge komutanlığındayken Jandarma Avea’nın Jandarma kurumsal hattıdır bu konuda da mahkemenize yazı yazmıştım mahkeme o telefonların bana hangi koşullarda ve nasıl verildiği hatta bu konuda Jandarma personeli olduğuma dair yazı yazılmıştır bu yazı Avea’ya sunulmuştur bu yazılarında bu Avea’dan temin edilmesini istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet öyle bir dilekçeniz vardı.” 

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “505 7785772.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet yine o kapsamda verilen diğer hattır.” 

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Bunları İstanbul’da kullandınız mı son 3 hattı.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet onları ben benim adım olduğu olduğu için sürekli kullandım belli bir dönemden sonra gereksinim duymadığım için kendim kapattım. Yani benden kimse talep etmedi ben kendim kullandım, benim adım…”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Yılını yılını söyleyebilir misiniz kapattığınız dönemi?”

Sanık Ulaş Özel: “Tam olarak hatırlamıyorum.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Peki ifadelerinizde Okan’ın size ve Tabip Yüzbaşı Serdar Sözüneer’e şirket devrettiğini belirtmişsiniz yüzbaşı o dönem kamu görevlisi miydi çalışıyor muydu ordu bünyesinde?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Hisse devrini nasıl aldı?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben Serdar Sözüneer’le fazla bir diyalogum ve irtibatım yoktu ortak olduktan sonra tanıştım ve tanıdım kendisini.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Hayır kamu görevlilerinin şirket ortağı.”

Sanık Ulaş Özel: “Onu bana.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Sorumu bitirmeden.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben anladım (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Sayın Başkan sorumu bitirmeden.”

Mahkeme Başkanı: “(bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Anlama sorumu bitirmeden cevap vermesin lütfen.”

Mahkeme Başkanı: “Evet (bir kelime anlaşılmadı) sorsun bakalım.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Kamu görevlilerinin bir şirkette çalışması yasal olarak mümkün değildir şirket ortağı olması mümkün değildir hele hele ordu görevlilerinin hiç değildir. Resim bir devir mi söz konusuydu?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konuda Avukat Bey incelerse ben Serdar Sözüneer’le ortak oldum, Serdar Sözüneer benimle ortak olmadı. Ben zaten Serdar Sözüneer’in ortaklık yapmış olduğu bir firmaya ortak oldum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Mustafa.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu soruyu Okan İşgör’e sorsaydı keşke.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Mustafa Bıyık kimdir, şimdi ne iş yapar?”

Sanık Ulaş Özel: “Mustafa Bıyık benim ilk istihbarat daire başkanı olarak tanıdığım sonra bölge komutanı olarak tanıdığım daha sonra lojistik Tunceli’den geldikten sonra Ankara Lojistik komutanı olup daha sonra okullar ve en son Jandarma Genel Komutanlığı Kurmay Başkanı olarak tanıdığım komutandır.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Şu anda çalışıyor mu emekli midir?”

Sanık Ulaş Özel: “Haberim yok.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Dursun Bak kimdir?”

Sanık Ulaş Özel: “Benim 2000 yılında tanıdığım il güvenlik Tunceli ili il güvenlik komutanı Tümgeneral Dursun Bak.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Şu anda çalışır mı hali hazırda?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben nereden bileyim.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Nisan Başçavuş kimdir, şu anda nerededir?”

Sanık Ulaş Özel: “Nisan Başçavuş benim bu konuda Ali Kaya’nın ifadelerinde de ben Nisan Başçavuş benim tanıdığım zamanda benim faaliyet yürüttüğüm bölgede istihbarattan sorumlu başçavuştu. Şeye Ali Barış Sevindik’e bağlı olarak çalışan Nisan Başçavuş olarak tanıdım Nisan Başçavuştur, sonradan öğrendiğim kadarıyla vefat etmiştir bu vefat ettiğini de verilen.”

Mahkeme Başkanı: “Vefat sebebi ne?”

Sanık Ulaş Özel: “Trafik kazası efendim göreve giderken trafik kazası şehit olarak geçiyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “İfadelerinizde bahsettiğiniz Namık Dursun, Murat Güler, Oğuz Türksoyu bu kişiler şu anda ordu mensubu mudur?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet. Oğuz Türksoyu haricinde herhalde balyoz kapsamında tutuklu cezaevinde, bildiğim kadarıyla.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Kim dediniz anlamadım.”

Sanık Ulaş Özel: “Oğuz Türksoyu, Oğuz Türksoyu Balyoz kapsamında cezaevinde Namık Dursun bildiğim kadarıyla emekli, Murat Güler bildiğim kadarıyla emekli onun haricinde kimi sormuştunuz.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Tamam 3 kişi. Siz askerliği bitirdikten ve İstanbul’a geldikten sonra bu 3 kişiyle görüşmeleriniz oldu mu, Namık Dursun, Murat Güler, Oğuz Türksoyu 3 kişiyle?”

Sanık Ulaş Özel: “Murat Güler’le görüştüm, Oğuz Türksoyu’yla bölge komutanlığında karşılaştık kendisi Tunceli’den gelirken Tunceli’den gelirken burada Harp Akademileri Komutanlığına öğretmen olar… yani öyle öğretmen olabilir veya Harp Akademilerine tayini çıkmıştı.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam bu sorularınızı sormanızın sebebi adreslerini öğrenmek mi?”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Hayır efendim şu anda o kişilerin burada yargılanıp.”

Mahkeme Başkanı: “Ne faydası olacak dosyamıza?”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Dosyamıza şöyle bir faydası olacaktır yargılanan çok fazla insan var hepsinin isimlerini bilemiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Yo yo şu andaki durumlarını sormanızın sebebi nedir?”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Sayın Başkanım bu kişiler yani müvekkilim bir terör örgütü üyesi olmakla itham ediliyor ve bu kişilerin telefonlarının müvekkilimin.”

Mahkeme Başkanı: “Yo şu andaki görevlerinin faydası nedir bize onu (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Burada yargılanıp yargılanmadıkları çalışıp çalışmadıkları eğer bu kişiler çalışıyor ise.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben zaten.”

Mahkeme Başkanı: “(bir kelime anlaşılmadı) yeter bizim için değil mi? Şimdi emekli olmuş olabilir, muvazzaf olabilir, görev yeri değişmiş olabilir.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Yani müvekkilime yapılan itham bu kişilerin telefonlarının müvekkilimin cep telefonu rehberinde bulunması.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam yani şahit olarak mı dinleteceksiniz o yüzden mi öğrenmek istiyorsunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “(bir kelime anlaşılmadı) şeyler.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Hayır bu kişilerin yargıla…”

Sanık Ulaş Özel: “(bir kelime anlaşılmadı) onları söyleyeyim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam bir dakika bir dakika sen karışma.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “İthamları.”

Mahkeme Başkanı: “Avukat Bey’e soruyorum.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “İthamları ortaya çıkarabilmek açısından.”

Mahkeme Başkanı: “Yo şu andaki adreslerin faydası (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Adres olarak sormuyorum şu anda çalışıp çalışmadıklarını yani görevde veya değildir.”

Mahkeme Başkanı: “Sebep.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Efendim dediğim gibi bu kişiler eğer ordu içerisinde.”
Mahkeme Başkanı: “Çalışıyorlarsa ne yapacağız.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Çalışıyorlarsa benim müvekkilime yapılan ithamlar düşmüş olacak çünkü bu kişilerden dolayı asker kişilerin telefonu vardır denilerek müvekkilim suçlanıyor. Telefon rehberinde bu kişilerin telefonları var ve Ergenekon bağlantısı kuruluyor.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam evet devam edelim konu anlaşıldı.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “İfadelerinizde Satçı astsubaylarla Şile’ye gittiğinizi ve eğitim yaptığınızı beyan ettiniz. Bu eğitimlerde Hüseyin yanınızda mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet Hüseyin de vardı Satçılarla da gittik bu konuda fotoğrafta mevcuttur.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Resimlerin size ifadenizi verirken Savcılık Makamı tarafından gösterilen resimlerin bazılarında elinizde MP3 Silah vardı. Bu yer neresidir?”

Sanık Ulaş Özel: “Bu yer İstanbul Esenkent Jandarma Karakolunun bodrum katıdır, kalorifer boruları geçiyor bodrum katıdır orası.”

Mahkeme Başkanı: “Elinizdeki silahlar gerçek mi oyuncak mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Gerçek silahlar efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Sizin Levent Bektaş’la 128 adet telefon görüşmeniz var, ne konuştunuz Levent Bektaş’la kısaca bahseder misiniz bu görüşmeleri?”

Sanık Ulaş Özel: “Levent Bektaş’la ki, irtibatlarımı belirttim Levent Bektaş’la irtibatlarım tamamen araçlar ben Levent Bektaş’ın Levent Bektaş’a değer veren saygı duyduğum bir insan.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “İş ve ticaret haricinde başka hiçbir görüşmemiz olmamıştır. Bana bir abi olarak bir büyük olarak telkinlerde ve iş hayatımla ilgili telkin ve neler yapmam gerektiğini söyleyen birisidir. Onun haricinde herhangi hiçbir şahısla ilgili bir bağlantım ve şeyim olmamıştır ve kesinlikle ve kesinlikle yani örgütsel yasadışı bir bağlantımız olmamıştır.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam konu anlaşıldı evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Birtakım tarihler okuyacağım bu dönemde nerede olduğunuzu açıklamanızı isteyeceğim 1999, 2000, 2001, 2002 ve 2003 yıllarında neredeydiniz?”

Mahkeme Başkanı: “Tamam sorunun amacı nedir, soruş amacınız?”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Bir yere geleceğim devamında başka bir.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam oraya gelelim önce bir görelim bakalım neymiş.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Nasıl efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Gelelim neymiş merak ettim ben.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Efendim ben şimdi onu söylersem olay açığa çıkacak.”

Mahkeme Başkanı “Şimdi şimdi normalde daha önce görev yaptığını söyledi, haber elemanı olduğunu söyledi.”

anık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Tamam ben bu yıllarda yani 99’la 2003 tarihleri arasında.”

Mahkeme Başkanı: “(bir kelime anlaşılmadı) suç tarihi ve yakınları eskiden ne yapmış ne yapmamış bizi ilgilendirmiyor.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Eskisini sormuyorum efendim ben 99’la 2003 yılları arasında nerede olduğunu sordum.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam 2003’ten sonrasını sorun lütfen, 2003’ten sonrasını sorun.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Sayın Başkan 2003’ten sonrası beni çok alakadar etmiyor.”

Mahkeme Başkanı: “Neden?”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Ama bir yere geleceğim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu sorunuza izin vermiyorum.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Savunmalarımıza ilişkin olarak bir yere geleceğim.”

Mahkeme Başkanı: “Başka soru sorun bu sorunuza izin vermiyorum.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Okan İşgör’e ait işyerinde su baskını olduğunu söylediniz, su baskını olduğunu Okan İşgör’e haber verdiniz mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Burada silahların olduğunu yani su baskını sırasında silahların olduğunu gördüğünüzü söylediniz Hüseyin yanınızda mıydı siz silahları gördüğünüzde?”

Sanık Ulaş Özel: “Olayı olduğu gibi anlatıyorum, sabah yazıhaneyi açtığımızda yazıhanenin mutfak kısmında hep birlikte kahvaltı yapıp ondan sonra işyerine herkes gideceği yere gider. Biz geldiğimizde su basmıştı orada Okan oradan bahsettiğim yerden silahları çıkarttılar zaten paslanmıştı silahlar Okan, Okan, ben ve Hüseyin üçümüzde silahları alıp kuruladık orada mermiler vardı diğer malzemeler onları kuruladılar ve Hüseyin’de gördü Hüseyin’de biliyor ve zaten bu si… şey olayına istinaden paslanma ve şey olayına istinaden silah boyandı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Siz polis ifadenizde Hüseyin’e bu silahları ben söyledim demişsiniz bu ifadeniz mi doğru, polis ifadeniz mi doğru?”

Sanık Ulaş Özel: “Bu ifadem doğru ben Hüseyin’e ben söyledim demedim.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Polisteki ifadeniz o şekilde yanınızda avukatınız var mıydı?”

Mahkeme Başkanı: “Okuyun bir.”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin’e kesinlikle sabah geldiğimizde hepimiz üçümüz birlikte gördük birlikte gördük Hüseyin’de zaten kendisi gördüğünü, Hüseyin Yanç’ta kendisi gördüğünü Cihan Kansız’a yaptığı yazdığı ifadelerinde de kendisi de söylüyor. Ben gördüm silahları benim söylemem değil de duyduğum demiyor da ben gördüm diyor ve ayriyeten Okan İşgör’ün Okan İşgör’e ait kasasında olan Glock marka tabancayı da gördüğünü söylüyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Mahkeme Başkanı: “Tamam devam edelim Avukat Bey.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Hüseyin’in silahlarla bir alakası var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır, Hüseyin’de benim gibi silahlarda bir alakası olmadığı gibi Hüseyin’le herhangi bir Hüseyin’e ait değildir.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Hüseyin’in yasadışı bir olayına tanık oldunuz mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin’in kendim katılmadığım gibi Hüseyin kendi kendine yasadışı olaylara çekiyor kimlik ben kimlik kimliklerin.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Efendim sorumuza cevap versin evet veya hayır yani sorumuz açık.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika Avukat Bey. Tamam, bir cevap versin bakalım merak ettim.”

Sanık Ulaş Özel: “Hüseyin kendisi adli ve bu olayların dışında tamamen olayları olayların içine çekiyor benim Hüseyin’i gördüğüm herhangi bir kimlikle sahtekarlık yapma dolandırıcılık yapma.”

Mahkeme Başkanı: “Ona ait kimlik onun fotoğrafı olan kimlik var mıydı sende?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet.”

Mahkeme Başkanı: “Bulunma sebebi nedir?”

Sanık Ulaş Özel: “Bulunma sebebi efendim benle Hüseyin’le tun… bakıldığında zaten o kimliklerin Tunceli ilinde bizi isti… şeydeyken istihbaratta o silahlarla birlikte verilmişti. Hüseyin bana getirip teslim etti bana getirip teslim etti vermem konusunda bende Hüseyin’in bende kalmasıyla ben onları teslim edecektim ben ulaşamadığım için bende kalmıştı. O malzemelerle birlikte Okan’ın bana verdiği silahların içine koyup hepsini aldıklarında toplu teslim etmek için.”

Mahkeme Başkanı: “Kime teslim edecektiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Ali Barış Sevindik Yüzbaşıya teslim edecektim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konuyla açıklama yapmak istiyorum, kesinlikle biz o kimliklerin Hüseyin’in bahsettiği gibi bunlarında araştırılması bazı şeyleri söylüyor ya efendim araş… bakılsın o 2 kimlikte Tunceli Ovacık’ta örgütün kış üstlenmesi ve biz Ovacık’ta faaliyetlerimiz oldu. O kimlikler bakıldığında Ovacık nüfusuna kayıtlı 2 tane şahısın olduğu görülecektir ve tamamen o kimliklerle bununda araştırılmasını istiyorum. Hüseyin’in bahsettiği gibi bir tane kredi kartı, bir tane herhangi bir noterde veya bunlarla ilgili şirket, herhangi bunlarla ilgili bir işlem yapılmışsa bunlarla ilgili olan veya tüm gelenlerle ilgili olan her şeyi yine kabul ediyorum ve cezalandırmamı da istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun Avukat Bey soralım.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “İstanbul’da Hüseyin’i JİTEM’e veya devlet görevlilerine çalıştığını gördünüz mü?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet gördüm.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Ne tür işlerde çalıştı örnek verebilir misiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Örneğin bildiğim, bildiğim bir uyuşturucu olayıyla ilgili.”

Mahkeme Başkanı: “İstanbul’da mı nerede?”

Sanık Ulaş Özel: “İstanbul’da evet limandaki bir şeyle ilgili bir tartışma olayları da vardı hatta yani bu konularla ilgili Hüseyin’de ya serzenişte bulunuyorduk Hüseyin’in anlatımlarıyla benim anlamadığım konularda şey yapıyorlar sonra da bana kızıyorlar tarzında bir.”

Mahkeme Başkanı: “Yani uyuşturucu işinden anlamıyor muymuş?”

Sanık Ulaş Özel: “Yok anlamıyor uyuş… bilmediğimiz bizim ikimizin de bilmediği o bu tarz kaçakçılık olsun.”

Mahkeme Başkanı: “Niye kızıyorlarmış, niye kızıyorlarmış, kızanlar kimler?”

Sanık Ulaş Özel: “Bir Hüseyin beceremediği için bilmediği için orada Mustafa tombili Mustafa isimli olarak bildiğimiz.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Sanık Ulaş Özel: “Kaçakçı şeyde uyuşturucuya bakan bir tane başçavuşla ilgili problemler yaşamışlardı.”

Mahkeme Başkanı: “O mu kızıyormuş?”

Sanık Ulaş Özel: “O kızıyormuş bana Hüseyin’in anlatımlarını söylüyorum hatta onunla ilgili Hüseyin şey yapıyordu ve aynı zamanda fatura limandaki fatura akışıyla ilgili ve fatura olaylarıyla ilgili bu Tekin ve bahsettim Tekin ve Düzgün Başçavuşlarla onlarla çalışmaları vardı. Hatta Düzgün Başçavuşu ben kendisi bir gün evde dururken evime aldı getirdi evime aldı getir… ben tanı… şeyde önceden tanıyorum o buraya tayini çıkmış işte bak burada şeye bakıyor uyuşturucu ve şeye bakıyor birlikte şey yapalım diye ben evde otururken Hüseyin biliyorum hatta kendisi bahsediyor ben bir tane baş komiserin yanına götürmüşüm baş komisere bilgiler vermiş vermiş sonra baş komiser operasyon yapmayınca vazgeçmiş demiş ben bir daha çalışmam Okan Hüseyin’in beyanlarından bahsediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Sedat dediğiniz polisle Hüseyin’i siz mi tanıştırdınız yoksa Hüseyin mi sizi tanıştırdı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet ben tanıştırdım.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Silahlar yakalandıktan sonra.”

Sanık Ulaş Özel: “Onu da açıklayayım efendim niçin tanıştırdığımı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Önceden Hüseyin limandaki fatura işleriyle ilgili Jandarmaya bağlı çalıştığından dolayı Jandarma limanda el değiştirdikten polise devrettiğinden dolayı Sedat Baş komiser de benden benim istihbaratta çalıştığımı bu bölgeyi bildiğimiz için bizim o bağlantıları yani o bağlantıları kendilerinin bölgesi olduğundan.”

Mahkeme Başkanı: “Sizden haberi nasıl olmuş?”

Sanık Ulaş Özel: “Bizle ilgili biliyordu efendim ona.”

Mahkeme Başkanı: “Yani şimdi Jandarma bölgesi (bir kelime anlaşılmadı) olunca sizi devrettiler mi yani isimlerinizi (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır Sabahattin Başçavuş onun birebir tanıdığı Sabahattin Başçavuş aracılığıyla ben tanıştım onunla.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Sanık Ulaş Özel: “Sabahattin Başçavuş önceden Esenkent Karakol Komutanıyken Büyükçekmece İstihbarat Araştırma Bölümüne geçince böyle bir şey olunca bizi tanıştırmıştı tam şey olduğu tanıdığı birisiydi hatta bu konuyla ilgili Büyükçekmece’de ismini hatırlamadığım bir Savcıyla birlikte Büyükçekmece bir Savcıyla birlikte bir balık bir balıkçı teknesinde böyle bir oturumumuz da oldu yani tanıştırma amaçlı ve ondan sonrada ben Hüseyin’e limandaki kaçak konteynır, fatura ve kaçakçılık olaylarıyla irtibata geçiyor. Çünkü ben limanda fazla durmadığım için Hüseyin daha benden iyi bildiği için Hüseyin’e şey yaptım ve hatta söyledim Hüseyin sen yardımcı olursan o zaman iş miş Okan’la da sorunları vardı iş arıyordu ben kredi borçlarımı nasıl öderim ben dedim sen yardımcı ol sana onlarda yardımcı olurlar böyle bir buluşturmam oldu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Ya bu buluşturmadan sonra Hüseyin ihbarcılık ya da ona benzer bir şey bir iletişim haline geçti mi devam etti mi sizin buluşturmanızdan sonra?”

Sanık Ulaş Özel: “Çalışmaları vardı bunların sonuca ulaşıp ulaşmadığını bilmiyorum.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Siz silahlar Hüseyin işyerinden ayrıldıktan sonra sizde silahlar ele geçirildikten sonra tesadüfen Hüseyin’le karşılaştığınızı beyan etmiştiniz Şirinevler’de ondan önce yani silahlar yakalanmadan önce Hüseyin’le işyerinden ayrıldıktan sonra bir görüşmeniz oldu mu yılı itibariyle hatırlıyor musunuz mesela 2008’le 2010 arasında kaç defa görüştünüz?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben Hüseyin’le çok görüştüm.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Hüseyin Yanç müdafii Av. Tuncay Ateş: “Başka sorum yok Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “(bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Şunu belirtmek istiyorum efendim Hüseyin.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika söz hakkı vereceğim.”

Sanık Ulaş Özel: “Belli bir dönem telefon kendi telefonunu kullanmıyordu başka telefonlar özellikle yanında, yanında olan arkadaşlarımız üzerine telefon kullanmıyordu ben telefon kullanmıyorum telefon kullanmıyorum diye söylüyordu ama yanındaki özellikle Tarkan arkadaşımız vardı onun telefonuyla veya yanında hare… gezdiği arkadaşlarının onun üzerinden görüşüyorduk. Hüseyin hatta en son benim evimin evimin Şahintepe’sindeki kendi evime elektrik hattı yandığında kendime ait annemgile ait değil hattımı Hüseyin’le görüşmem şey anlatmam sonucu Hüseyin evimi gelip şeyini yaptı elektriğini yaptı ve kendiside sürekli söylüyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Gelip annemgile gidip geldiği ve ben cezaevine girdikten sonra.”

Mahkeme Başkanı: “(bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Annemgile gittiği yani Hüseyin’le benim normal arkadaşım ben tekrar belirtiyorum Hüseyin benim yani en uzun süreli tanıdığım arkadaşlarımdan bir tanesi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet Hüseyin Bey buyurun. Hüseyin Bey’e verelim, evet Hüseyin Bey’e.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz söz istedi verildi: “Sayın Başkan, Değerli Heyet benimde birkaç tane sorum olacak.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Öncelikli olarak Sayın Özel buradaki sorgunuz esnasında Emniyet ifadesi ve Savcılık sorgusu sırasında birtakım hususları o beyanların kendinize ait kendinize ait olmadığını şey yaptınız söylediniz. Bu çerçevede Emniyette ve Savcılıkta vermiş olduğunuz ifadeler tutanağa geçtikten sonra okudunuz mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konuyla ilgili bahsetmiştim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tekrar bir daha bahsedin.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben ifade verdikten sonra benim ifadelerim aylar sonra bana geldi ve.”

Mahkeme Başkanı: “İfadeden örnek aldınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır örnek bana.”

Mahkeme Başkanı: “İnce ince okudunuz mu yazıların tamamını?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır bana örnek verilmedi bu konuda istenirse cezaevine girişimde cezaevinin girişindeki kameralardan kamera kayıtlarından bana bir kayıt verilip verilmediği görülecektir.”

Mahkeme Başkanı: “Peki tamam anlaşıldı anlaşıldı.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Emniyet ifadesi ve Savcılık ifadesi sırasında yanınızda müdafiiniz var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”
Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki müdafiiniz bu tutanakları okumak konusunda herhangi bir talepte bulunmadı mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konuda bu konuda avukatım gerekli konuşmaları açıklamaları yapacaktır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet avukatım konuşacak bu konuda diyor.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim avukatım buradayken onun adına konuşmak doğru olmayacağından yoksa bende açıklarım avukatım buradayken onun yerine açıklama yapmam doğru olmayacaktır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, Avukatım söyleyecek diyor.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Açıklarım diyorsanız açıklayın o zaman.”

Mahkeme Başkanı: “Avukat Beye söz hakkı veririz o açıklar kendisi.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki tamam. Levent Bektaş’ın çalıştığı KIA’dan KIA araç satış mağazasından araç satın aldınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “KIA’dan satın almadım. Bunların aynı zamanda çalıştığı yerde.”

Mahkeme Başkanı: “Dacya dediniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Renault Haliç Köprüsü E 5 üzerinde Haliç Köprüsünün orada flaş nakil vasıtalarına aynı şirket bünyesinde bulunan flaş nakil vasıtalarına bağlı Dacya marka 3 adet.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Dacya logan marka araç satın aldım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet açıkladı bunu daha önceden 2, 3 tane.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki bu araçların alınma sürecinde özellikle kredi işlemleri pazarlıkları ve daha sonra bakım onarım konularında Levent Bektaş size yardımcı oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki bu ilişki sadece bir iş ilişkisinden ibaret miydi?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki daha önce ve sonrasında farklı araçların satılması için işte gösterme ve bakım ve onarımları için yine Levent Bektaş’ı aradınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır bir aracımızı satmam söz konusu değildi çünkü aldığım araçlar krediliydi, kredili araçları satmam Hüseyin’in bahsettiği gibi cipimi satıp götürüp oraya göstermesi ve bakımını yaptırma söz konusu değildir Land Rover marka bir aracı KIA bayisine götürüp KIA servisinde bakıma göstermem kesinlikle yanlıştır. Diğer araçlarım da krediliydi, kredili olan bir aracı da satmak için kredili olan bir aracı satmak için götürmem göstermem de doğru değildir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Yani satmadınız öyle anlıyorum. Kolluk ifadeniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Levent Bektaş’la ilişkilerim tamamen 3, o 3 aldığım 3 araçla ibarettir onun haricindeki cipin veya diğer marka araçla ilgili bakımlarını o araçların yetkili servisleri ve onlarla ilgili hallediyordum ve onlarla görüşürdüm.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki kolluk ifadenizin 16. sayfasında şöyle bir beyanınız var demişsiniz ki, Levent Bektaş flaş nakliyat müdürüydü sürekli Okan İşgör ve çevresindeki kişilerle görüşüyordu şeklinde bir ifadeniz var Okan İşgör zaten burada gerekli açıklamayı yaptı ama çevresindeki kişilerle görüşüyordu derken kimleri kastediyorsunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Çevresindeki dediğim Okan İşgör’ün o süreçte Okan İşgör’ü tanıyan o süreçteki tanıyan çevresinde görüştüğü, tanıştığı insanlardan bahsediyorum. Nakliyat dememişim flaş nakil vasıtaları onu da düzeltilmesini istiyorum.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Bu yani isim verebilir misiniz yoksa afaki, afaki olarak mı bir değerlendirme yapıyorsunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Örneğin limandaki limandaki limandaki arkadaşlar limanda özellikle Okan da açıkladı bu konuda limanda çalışan diğer lojistik firmasının sahipleri.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “İsim olarak bilmiyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Yok şirket olarak söylüyorum çünkü aynı zamanda Scania’nın da bayisi olduklarından dolayı Scania tırlarının bayisi olduklarından dolayı bu tür bağlantıları vardı. Onun haricinde yani Okan’ı tanıyan Okan herkesi araç alması yönünde Levent Bektaş’a Levent Bektaş’la tanıştırıyordu bu konuda bizimde araç alma ve araçlarla ilgili sorunlarda Levent Bektaş’a yönlendirme gibi bir şeyimiz vardı.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki yani ifade tam olarak şu şekilde Okan İşgör ve çevresindeki kişilerle görüşüyordu.”

Sanık Ulaş Özel: “Benim oradan kastım yasadışı veya illegal değil Okan İşgör’ün tanığı kişilerden.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “İş ilişkisi çerçevesinde diyorsunuz anladım. Peki, sürekli Okan İşgör ve çevresindeki kişilerle görüşüyordu şeklinde tam olarak ifadeniz. Peki, şimdi isim sordum fakat bu ismi şey yapamıyorsunuz veremiyorsunuz bu görüşmelerde anladığım kadarıyla Okan İşgör’ün yanında mıydınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konuda biraz önce açıkladım tekrar açıklayayım Okan Levent Bektaş’la iş ilişkisi çerçevesindeki yani çevre bu görüşüyorlardı çevresindekiler görüşüyordu.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “O görüşmelere şahit oldunuz mu sorduğum soru budur?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet benim tanıdığım, biz bende götürdüğüm kişiler oldu örneğin araç alması için araç alması yönünde tavsiye ettiğim birkaç kişi bende götürdüm. Okan İşgör’ünde Okan İşgör’de bahsetti İsmail Ulaş isimli şahıs diye geçiyor hatta telefon görüşmesinde Okan cip alması konusunda veya bildiğim kişiler var yani tanıdığım kişiler var.” 

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Hayır götürdüm diyorsunuz ama isim veremiyorsunuz o sebepten dolayı söylüyorum.”

Sanık Ulaş Özel: “Söyleyeyim mi Yana isimli bir bayan araç alacaktı Ataköy’de oturan kendisi araç alacaktı Toyota marka aracını satmıştı ben bu isimli şahısı aynı zamanda Okan’la ortak tanıdığımız bayan ben bu bayanı araç Renault ve Dacya türü araçlardan kendi aracını satıp bu tarz araçlardan alması için Levent Bektaş’ın yanına götürdüm.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Sorduğum soru tam olarak bu şekilde değil tabi Sayın Başkan yani ifadesinden yola çıkarak Okan İşgör ve çevresindeki kişilerle tanışıyordu şeklindeki beyanı üzerine ben Okan İşgör’ün çevresindeki kişilerden isim soruyorum ama kendisinin götürdüğü kişilerden (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Ben o aynı zamanda.”

Mahkeme Başkanı: “(bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Bakın Avukat Bey ben aynı zamanda Okan İşgör’le ortak tanıdığımız kişi olduğunu bahsetmeye çalışıyorum yani gayet net ve anlaşılır bir şekilde söyledim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdiniz soruya.”

Sanık Ulaş Özel: “Okan İşgör’le ikimizin ortak tanıdığı bir isimden bahsettim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Kusara bakmayın ben anlayamadım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet bunu söyledi evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki devam edeyim efendim 16. sayfada yine Emniyet ifadesinin 16. sayfasında Şakir Altınbaş, Rıdvan Altıok, Ahmet Çetin, Veli Küçük gibi kişilerle irtibat kurardı Levent Bektaş şeklinde bir ifade var.”

Mahkeme Başkanı: “Evet bu ifadeye ne diyorsunuz?”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Ne zaman, nerede, ne gibi bir irtibattı bu, bu konuda bilgi verir misin?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim tamamen Okan İşgör’ün bana anlatımları ve farklı farklı zamanlarda hepsi onu belirteyim. Hepsini ortak bir arada böyle toplu bir şekilde değil de farklı farklı zamanlarda Okan İşgör’ün o zamanlar kendisi de beyan etti güvenlik şirketin o işlerle uğraştığından dolayı o bahsettiğim tüm şahıslarında güvenlik şirketleri bulunduğundan dolayı tamamen Okan İşgör’ün anlatımları ve Okan İşgör’ün beyanlarından. Avukat Bey Avukat Bey Levent Bektaş’ın avukatı kendisi ifadelerimi okursa görecektir ben Levent Bektaş benim yanımda bu tür şeyleri konuşmadı ben Okan İşgör’den duydum şeklinde beyanım da vardır bu beyanların hepsi Okan İşgör’ün bana anlatımları ve beyanlarından ibarettir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Yine efendim Emniyet ifadesinin 16. sayfasında bir şey var bir beyanı var diyor ki, Levent Göktaş’a baba diye hitap ederdi Levent Bektaş.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Diye Levent Göktaş’ı.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben bunu.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Bir saniye ben sorayım sorumu Levent Göktaş’ı tanıyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben bunu.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Ve Levent Bektaş’ın Levent Göktaş’a baba diye hitap ettiğini hiç duydunuz mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben bu sizde hatırlarsanız savunma ifadelerimde ilk ifadelerimde bu konuyu da düzelttim ben Levent Göktaş’ın hiçbir şekilde ne tanıyorum. Levent Göktaş’ı hiçbir şekilde ne tanıyorum ne önceden ismini duydum ne de bu duruşmaya gelene kadar Levent Göktaş’la ilgili ne basından yani hiç ilgimi bile çekmemişti Levent Göktaş’ın tanıyıp tanımadığı konusunda. Onda da Levent Bektaş belki Göktaş olarak baba maba öyle söylemlerim olmadığını mahkemenizde de belirtmiştim, Levent Göktaş’la ilgili hiçbir beyanımda bulunmamaktadır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Yine efendim Emniyet ifadesinin 16. sayfasında bazı Sat mensubu Sualtı Taarruz Komutanlığında çalışan komutanlarla ilgili olarak birtakım değerlendirmelerde bulunmuş. Hiç Sat tanıdığınız var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet var.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Levent Bektaş’la hiç bu Sat tanıdığınız kişiler vasıtasıyla bir irtibata geçtiğiniz veya görüştüğünüz aynı ortamda bulunduğunuz olmuş mudur?”

Sanık Ulaş Özel: “Valla Bülent Kuru var, ondan sonra İsmail diye birisi vardı soyadını hatırlamıyorum ve Levent Bektaş’ın yanındayken gördüğüm kişiler vardı Satçı olduklarını bildiğim.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Kim efendim isimlerini biliyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “İsimlerini bilmiyorum bana Satçı olduklarını zaten ben isimlerini söyleyeyim bana ben orada yine onların beyanları doğrultusunda gelip tarif ettiler ben Satçılar gördüğümü, Satçılar olduğunu biliyorum. Ama isim ve şahsen tanıdığım Bülent Kuru, İsmail, Cem, Hakan, Kani Hoca, Okan Levent Bektaş’ın yanında tanıdığım bak belirteyim Levent Bektaş’ın yanında gördüklerim değil benim tanıdığım Satçıları bahsedeyim. Okan İşgör’ün yanında gördüğüm Bülent Kuru, Kani Hoca, Ahmet Çetin, Kardak Kayalık bana söylenen Kardak Kayalıklarında şehit düşen astsubayın eşi, Hakan diye bir tane Satçı vardı birde şey vardı Cem Sattan ayrılıp Amerika şey Almanya’da olan Okan’ın yakından görüştüğü hatta Okan’ın Türkiye’de ona çalıştığı diye kartvizit yaptırdığı kişi.” 

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Efendim tabi ben soruyu soruyorum ama biraz dağılıyor hiç bu kişilerle aynı ortamda ve Levent Bektaş’ın bulunduğu bir ortamda bulundunuz mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Yani hep hepsiyle toplu bir şekilde mi?”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Parça parça tek kişi.”

Mahkeme Başkanı: “Parça parça tek tek hepsi.”

Sanık Ulaş Özel: “Bülent Kuru’nun olduğu bir ortamda bulundum.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Bülent Kuru, siz ve Levent Bektaş üçünüz bir arada mıydınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki. Yine 17. sayfada Levent Bektaş bize CHP’ye üye olmamızı ve CHP’ye çalışmamız yönünde telkinde bulundu şeklinde bir ifade kullanmışsınız Levent Bektaş’ın hangi siyasi partiyi desteklediği konusunu…”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben o ifadelerimi de değiştirdi… ben Levent Bektaş’ın kesinlikle bana öyle bir telkini ve beyanı olmamıştır.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Olmadığını (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Levent Bektaş’la da böyle bir konuşmalarımız ve aramızda geçmemiştir bunun ben de özellikle onun nereden neden öyle bir şey yazıldığını bende ben hayatımda.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bugüne kadar hiçbir partiye oy vermedim sadece belediye.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam cevap verdiniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Bunlarla ilgili açıklama yaptım tekrar.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Açıklama yapıyorum benim öyle bir şeyim olmamıştır böyle bir açıklamamda olmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Efendim 21 Eylül 2010 tarihli bir Savcılık ifadesi var Sayın Özel’in ve o ifadede diyor ki, bulunan silahların, bombaların Satçılar tarafından Levent Bektaş’ın adamları aracılığıyla alınacağına ilişkin bir değerlendirmesi var. Fakat bir başka beyanı da aynı silahların Yüzbaşı Ali Barış Sevindik tarafından teslim alınacağı yönünde.”

Sanık Ulaş Özel: “Yüzbaşı Ali Barış Sevindik tarafından Levent Bektaş’la bir alakası yoktur ben bunu da düzelttim Satçılar değil Ali Barış Sevindik tarafından.”

Mahkeme Başkanı: “Evet düzeltti.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki efendim Cumhuriyet Savcılığına Sayın Özel 3 defa ifade vermiş. Birisi 22 Ağustos 2010 tarihini taşıyor, diğeri 26 Ağustos 2010 tarihini taşıyor, sonuncusu da 21 Eylül 2010 tarihini taşıyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet ifadesinde söyledi bununla ilgili açıklama yaptı.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Evet efendim bu 3 ay kez ifade vermiş bu ifadeleri kendi isteğinizle mi verdiniz yoksa Savcılık tarafından mı çağrıldınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet bu ifadeleri nasıl verdiğimi de açıkladım bana o süreçte Emniyet Müdürlüğünde yetkili hatta onların vasıtasıyla yazdım bilmiyordum nasıl bana yönle… bana dediler ki 15 gün böyle ifade bunu yazarsan biz seni 15 gün süreyle cezaevi dışına çıkarabiliriz ben ilk cezaevine girmek istemediğimden dolayı böyle bir şey yazdım. Ben yazdım Savcı Cihan Kansız beni yanına çağırdı ben aynı söylediklerimi tekrarladım Savcı Cihan Kansız tekrar ben cezaevine giderken.”

Mahkeme Başkanı: “Evet söylediniz anlattınız onu.”

Sanık Ulaş Özel: “Yanında Emniyet Müdürlüğünden şey vardı yine sorgu esnasında polis memuru bulunduğundan dolayı bana tekrarlar şeyi söyledi bak dedim siz bana böyle söylediniz niye böyle oldu sen dedi yine yaz biz yine şey yaparız. Aynı dilekçenin aynısını yine yazdım yine Savcı Bey beni çağırdı Savcı Bey hatta bana kızdı dedi ki değişik bir şey söylemeyeceksen değişik herhangi farklı bir şey.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Söylemeyeceksen niye şey yazıyorsun.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam cevap verdiniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Bende bu durumu Savcı Cihan Kansız’a anlattım ve şey yaptım bu beyanlarımda da hatta.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı anlaşıldı tekrar tekrar.”

Sanık Ulaş Özel: “Duruşma tutanaklarında da.”

Mahkeme Başkanı: “Bizim burada söyledin bunları tekrar tamam yeterli yeterli.”

Sanık Ulaş Özel: “Okan İşgör.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Peki son sorum efendim. Emniyette ifade verirken veya Savcılıkta ifade verirken size işte şunları şunları söyle şeklinde herhangi bir telkinde veya baskıda bulunuldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır.”

Sanık Mustafa Levent Göktaş müdafii Av. Hüseyin Ersöz: “Teşekkür ederim Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Bir kısım sanıklar müdafii Av. Ümit Şahin, Av. Çiğdem Tezeller, Av. İrem Çiçek ve tutuksuz sanık Hüdayi Ünlüer’in geldikleri bildirildi. 

Saatin 15:27 olduğu görüldü,

Duruşmaya 15 dakika ara verildi.
Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Mahkeme Başkanı: “Buyurun Avukat Bey.”

Sanıklar Ahmet Hurşit Tolon ve Mehmet İlker Başbuğ müdafii Av. İlkay Sezer söz istedi verildi: “Sayın Başkanım 2 soru sormak istiyorum müsaade ederseniz.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanıklar Ahmet Hurşit Tolon ve Mehmet İlker Başbuğ müdafii Av. İlkay Sezer: “JİTEM olarak ifade edilen daha sonra Jandarma İstihbarat unsurları ile beraber operasyonlara çıktığınızı çalıştığınızı da söylediniz TUSHAD ismini bir birim, bir yapılanma duydunuz mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Öncelikle şunu belirtmek istiyorum JİTEM diye bir oluşum benim tabir edilen benim tanıdığım yasadışı yasadışı gayri meşru işlerle uğraşan JİTEM diye bir birimi tanımadığımı benim tanıdığım ve çalıştığım birim tamamen Jandarma İstihbarat şu anki ismiyle İl Jandarma Alay Komutanlıkları bünyesinde bulunan Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü şu anki ismiyle İstihbarat Şube Müdürlükleridir. Bahsettiğiniz TUSHAD öyle o tarz bir isim hiç duymadım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanıklar Ahmet Hurşit Tolon ve Mehmet İlker Başbuğ müdafii Av. İlkay Sezer: “Beyaz Beyaz Kuvvetler, Siyah Kuvvetler diye bir şey duydunuz mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır kesinlikle ve kesinlikle öyle bir şey ne duydum ne işittim nede bu konuda bir bilgim vardır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanıklar Ahmet Hurşit Tolon ve Mehmet İlker Başbuğ müdafii Av. İlkay Sezer: “Teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Veli Küçük müdafiine verelim söz hakkı.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük söz istedi verildi: “Ulaş Bey bu ifadelerinizde birtakım beyanların size ait olmadığını söylediniz. Bir kısmını reddettiniz, bir kısmını değiştirdiniz bir kısmını olduğu gibi kabul ettiniz. Şimdi mesela şuradaki ifade size mi ait; ülkede meydana gelen her kaos ve kargaşa dönemlerinde terör nemalanmıştır. Terörü besleyen süreçler kaosun olduğu süreçlerdir.”

Sanık Ulaş Özel: “Kesinlikle bana ait değildir.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bu beyanın aynısını ben farklı Gizli Tanıkların beyanlarında da gördüm. Yani bu beyan polis ifadelerinde birtakım Gizli Tanık beyanlarında var. Bu beyanı olduğu gibi size mi söylediler.”

Mahkeme Başkanı: “Avukat Hanım Avukat Hanım yorum yapmayalım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tamam.”

Mahkeme Başkanı: “Yorum yapmayalım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hayır ben merak ettiğim için.”

Mahkeme Başkanı: “Önce soralım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tamam bu beyan size mi ait?”

Mahkeme Başkanı: “Soruyu anlamadı açıklama isteyelim.”

Sanık Ulaş Özel: “Beyanlar kesinlikle bana ait değildir benim o tarz kelimeler ve kelime dağarcığımda ve kelime belleğimde o tarz kelimeler burada 4, 5 gündür konuşuyorum dinliyorsunuz o tarz kelime.”

Mahkeme Başkanı: “Evet anlaşıldı evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bana ait değildir.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam buyurun Avukat Hanım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Ben terörün devletin eliyle beslendiğini düşünüyordum ama şimdi devam eden Ergenekon soruşturmasıyla aslında benim devlet olarak tanımladığım terörü kullanan kirli elin.”

Mahkeme Başkanı: “Avukat Hanım onları söylemediğini söyledi.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim ben duymadım onun için soruyorum.” 

Mahkeme Başkanı: “Evet biz duyduk yeterli tekrar aynı soru sorulmasına müsaade etmiyorum.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim buradaki yargılamada defalarca Savcının sorduğu soruyu Hakim sorar.”

Mahkeme Başkanı: “Hayır ben izin vermiyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hakim sorduğunu.”

Mahkeme Başkanı: “Ben izin vermiyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Avukat sorar.”

Mahkeme Başkanı: “Soramaz. Ben izin vermiyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim bundan sonra soracağım soru…”

Mahkeme Başkanı: “Benimle tartışmayın.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hayır ben tamam bitirdim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam soru sorun.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bitirdim. Tartışmıyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun lütfen.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Soruyorum efendim tartışmıyorum lütfen müdahale etmeyin.”

Mahkeme Başkanı: “Soru, ben soru sorduğunuz sürece müdahale etmem.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Şunu evet, evet.”

Mahkeme Başkanı: “Diğer türlü müdahale edeceğimi söyleyeyim baştan.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tamam. Şunu ihtirazı kayıt olarak ileri sürmek istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bugün yapılan çapraz sorguyla ilgili koyulan fiziki engel nedeniyle müvekkilimle konuyu istişare etme hakkım, görevim.”

Mahkeme Başkanı: “Avukat Hanım devam edelim soru soralım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Elimden alınmıştı.”

Mahkeme Başkanı: “Lütfen soru soralım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Konu bugünkü çapraz sorgu nedeniyle.”

Mahkeme Başkanı: “Avukat Hanım son defa ikaz ediyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bu hususun.”

Mahkeme Başkanı: “Söz hakkınızı keseceğim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Kayıtlara geçilmesini talep ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet sorumuzu soralım, buyurun.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz Ergenekon terör örgütü mensubu musunuz, böyle bir örgüt olduğu ve böyle bir örgüte mensup olduğunuz hakkınızda düzenlenen iddianamede kaleme alınmış?”

Sanık Ulaş Özel: “Kesinlikle ve kesinlikle ben daha da önceden bahsettiğim bir terör örgütünden teslim olarak güvenlik güçlerine teslim oldum. Bir başka örgütten teslim olup da bir başka bir örgüte örgüt üyesi olmak kesinlikle ve kesinlikle akla ve normal insanın yapabileceği bir şey değildir ve böyle bir şey de söz konusu değildir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun Avukat Hanım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Şimdi iddianame sizin hakkınızda düzenlenen iddianamede her 3 şüphelinin haklarında devam eden soruşturma ve yargılamalarda yargılamalar bulunan Ergenekon silahlı terör örgütü üyesi kişilerle irtibatlı oldukları şeklinde bir hüküm var, sizi de dahil etmek suretiyle üçünüzün de yargılanan buradaki üyelerle irtibatlı olduğunuz iddia ediliyor, bu kapsamda soruyorum. Sizin bu salonda bulunan ve iddia edilen Ergenekon terör örgütüne iddia üye olduğu iddia edilen kişilerle herhangi biriyle herhangi bir fiziki, fiili, hukuki, telefonla bir irtibatınız oldu mu?”

Mahkeme Başkanı: “Avukat Hanım cevap verildi bunla ilgili, buna cevap verdi. Evet, başka soru soralım.”

Sanık Ulaş Özel: “Benim herhangi.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika tamam, bununla ilgili cevap verildi.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Okan İşgör’ün bu salonda şu anda terör örgütü üyesi veya yöneticisi olarak yargılanan kişilerle bir teması olduğunu gördünüz mü?”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun sorunun cevabını verin?”

Sanık Ulaş Özel: “Anlamadım bir terör örgütü, bir terörist kim onu anlayamadım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet teröristin kim olduğun sordu.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Terörist bu şu anda yargılandığınız iddianameye göre şu anda salonda bulunan tutuklu olarak yargılanan şahıslar terörist olarak isimlendiriliyorlar.”

Mahkeme Başkanı: “Evet Avukat Hanım Veli Küçük’ün Avukatıdır o açından sordu, cevap verin.”

Sanık Ulaş Özel: “Okan İşgör’ün bir terör örgüt üyesiyle veya terörist olarak birisiyle görüştüğünü bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Benim bahsettiğim Okan İşgör görüştüğü kişileri teker teker isimleriyle yaptıkları işlerle ve sıfatlarıyla teker teker mahkemenizde belirttim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bunları terörist olarak (bir kelime anlaşılmadı) birisiyle görüştüğünü bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun Avukat Hanım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Okan İşgör’ün burada bulunan sanıklardan herhangi birinden yasadışı bir talimat aldığını duydunuz mu?”

Mahkeme Başkanı: “Yasadışı talimat.”

Sanık Ulaş Özel: “Buradakilerden mi efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Okan İşgör’ün burada bulunan kişilerden herhangi biriyle bir toplantı yaptığını bir toplantıda bulunduğunu gördünüz mü?”

Sanık Ulaş Özel: “Bir birlikte cenazeye gittik, birde bana bahsettiği onun haricinde ben Okan İşgör’ün yani buradakilerle alakalı hiçbir faaliyetini bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Birtakım silahlardan bahsediliyor bu silahlara sahiplenen yok, mevcut durum bu yani kimse bu silahların kendine ait olduğunu kabul etmiyor. Bu silahlarla ilgili burada bulunan ve burada yargılanan kişilerle bir bağlantı kurabilecek bir deliliniz var mı?”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konudaki ifadelerimi belirttim. Ali Barış Sevindik tarafından verildiğini Okan İşgör’ün bana verdiğini ve bu silahları görende Hüseyin Yanç yani ifadelerimde de belirttim. Bunun haricinde buradaki hiçbir kimseyi ne bu silahlarla ilgili bağlantısı olduğunu biliyorum. Ve burada benimde özellikle buradaki ismi geçen hiçbir şahısla ne benim tanıdığım ne de benim tanıdığımın tanıdığının olur ya hani benim irtibatlı olup da bir bağlantısı olabilir öyle bir bağlantısı yok, böyle bir bağlantım yok, öyle bağlantım olmadığı gibi silahlarında olsaydı da bahsederdim öyle bir bağlantısı da yok.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bir planlanan bir cinayet ya da işte yasadışı bir eylemden saba… süre… kaç gündür bunun sorgusu yapılıyor bir, bir kişinin tam olarak siz hani öldürüleceğini kabul etmiyorsunuz, bir kişi hakkında yapılacak bir eylem kim olduğunu da bilmiyoruz. O kişi hakkında sözde yapılacak bu eylemle ilgili burada bulunan kişiler arasında bir irtibat kurabilir misiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konuyla da ilgili konuştum, bu konuyla da kesinlikle buradaki olan hiç kimsenin bir bağlantısı benim Yusuf Ethem Akbulut’un ve Nisan Başçavuş ve Ali Barış Sevindik arasındaki bir olaydır. Onlara da kimin söylediğini bana Ali Barış Sevindik ve Nisan Başçavuş’a onlarla ilgili bilgim yoktur buradaki hiçbir kimseyle bir bağlantısı yoktur.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Burada bulunan kişilerden herhangi birinin size veya birleşen dosyanızdaki diğer sanıklara yasadışı bir eylem yapması konusunda bir talimat verdiği veya talimat aldığı veya bir toplantı yaptığı konusunda bir bilginiz görgünüz şahadetiniz var mıdır?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konuya benim kesinlikle ve kesinlikle bir bağlantım bir görüşmem, bir tanıdığımın tanıdığının bile olmadığını belirtmeme rağmen herhangi bir bağlantım yoktur.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Herhangi ki bir görgüm şahadetim veya herhangi bir belirttiğim bir durumda yoktur.”

Mahkeme Başkanı: “Yani bunun da yani bu özellikle Veli Küçük müdafii sorması sebebiyle Veli Küçük ismini.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Kimden duydunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Ne Veli Küçük’ü tanırım.”

Mahkeme Başkanı: “Yo yo ismini kim söyledi?”

Sanık Ulaş Özel: “Okan İşgör kendisi, kendisi anlatmış efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim geleceğim oraya müsaade ederseniz.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun tamam. Biz geçtik orayı.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Sorgunuzda bu iddianamede ve sizin sorgunuzda siz somut bir suç eylem talimatı olmadığını burada ifade ediyorsunuz.”

Mahkeme Başkanı: “Avukat soruyu soru soralım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Sorgunuzda bu kişilerin Veli Küçük, Oktay Yıldırım, Muzaffer Tekin isimlerinin sizin tarafınızdan mı dile getirildi, yoksa size birisi bunlarla bir bağlantı var mı diye sordu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır, hayır efendim ben şöyle belirttim özellikle sizden başlayayım Okan İşgör’ün Veli Küçük’ü tanıdı… Veli Küçük’le ilgili beyanları, beyanlarını beyanlarıyla ilgili ben konuştum, cenaze bana sorular soruldu ben o sorular çerçevesinde tüm Okan’la gittiğimiz yerlere ilişkin anlattım bana kimse özellikle anlat… yani şeyle ilgili özellikle isim vererek bu şahsı anlat, şu şahsı anlat diye bir şey söylemedi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Okan İşgör’le Veli Küçük arasındaki bağlantıyı nasıl anlattınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Okan İşgör’ün bana anlattığı gibi bende mahkemeye anlatım bu konu…”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Nedir yani?”

Mahkeme Başkanı: “Ne dedi (bir kelime anlaşılmadı) olarak.”

Sanık Ulaş Özel: “Okan İşgör Veli Küçük’le görüş… Veli Küçük’le görüştüğünü o konuda hatta internet.”

Mahkeme Başkanı: “Bu kadar mı dedi yani ben Veli Küçük’le görüştüm mü dedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ilk başı anlatayım Okan İşgör internette Google'da Okan İşgör yazıldığında karşımıza çıkan Ergenekon hatta ben Okan İşgör ifadesinde kabul etmedi böyle bir şey yoktur 2007 ben yalan söylüyorsam Google'da bakılsın Okan İşgör öyle bir yazı var mı yok mu o dahi görülecektir. Bize göstererek ondan sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Okan İşgör gösteriyor internet.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet o gösterdi bana ondan sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Ne diyor?”

Sanık Ulaş Özel: “Bunu gösterdi işte bak ben hakkımda işte yazılanlar Okan İşgör’ün Veli Küçük’le telefon görüşmeleri yazıda da öyle geçiyordu yani ben inte…”

Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Ulaş Özel: “Yani bunun.”

Mahkeme Başkanı: “Söylediği cümle nedir?”

Sanık Ulaş Özel: “Gösterdi efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Gösterdi.”

Sanık Ulaş Özel: “Gösterdi bende yazıyı okudum yani bunu internetten.”

Mahkeme Başkanı: “Ne dedi ne dedi, kendisi ne dedi?”

Sanık Ulaş Özel: “Anlatıyorum işte Veli Küçük’le.”

Mahkeme Başkanı: “Orada yazabilir doğru ve yanlış bir yazı olabilir karşısında biz Okan’ın söylediği cümle.” 

Sanık Ulaş Özel: “Okan’ın Veli Küçük’le yani bendeki izlenimi Veli Küçük’le yakın bak başta da söyledim efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu izlenimi nerden elde ettiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Yani sürekli yok, yok bir yemek yedik böyle görüştük bana pardon özür dilerim.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu: “Sayın Başkan.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika.”

Sanık Ulaş Özel: “Özür diliyorum bir saniye ben düzelteyim görüştük.”

Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Ulaş Özel: “O tarz görüşüyorum benim arkadaşlarım ortak tanıdığımız arkadaşlarımız var çünkü o zaman o zamanlarda yani benim dediğim zamanlarda Veli Küçük Jandarma veya şeyler tarafından saygı duyulan bir insan olarak değerlendirildiği için Okan İşgör bunu da hava atarak yani özellikle bunu.”

Mahkeme Başkanı: “Yani siz onu dinleyince yani inandınız mı yoksa hava mı atıyordu?”

Sanık Ulaş Özel: “İnandım efendim Okan.”

Mahkeme Başkanı: “Ne dedi cümleyi bir daha söyleyin?”

Sanık Ulaş Özel: “İnandım ama Okan’ın abartma ve hava atma yönünde biliyordum.”

Mahkeme Başkanı: “Ne dedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Diyelim ki örneğin şunu düşündüm.”

Mahkeme Başkanı: “Yani beraber yemek mi yedik dedi?”

Sanık Ulaş Özel: “Yok yok efendim görüştüğünü ortak tanıdıklarını ve görüştük… ona benzer şeyler anlattı.”

Mahkeme Başkanı: “Ortak tanıdıklarımız var görüştük dedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet bir bu güvenlik için.”

Mahkeme Başkanı: “Açıkladı mı bunu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır. Bu güvenlik şirketleriyle ilgili uğraşıyorum o tarz şeyler de anlatırdı o.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Avukat Hanım buyurun. Konu soruldu, anlaşıldı Okan.”

Sanık Okan İşgör söz almadan konuştu: “Efendim anlaşıldı ama (bir kelime anlaşılmadı) açıklama (bir kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı: “Yok tamam izin vermiyorum. Avukat Hanım buyurun lütfen.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Veli Küçük’le Okan İşgör’ün 3 adet Okan İşgör tarafından çekilmiş telefon mesajı haricinde dosyada bu var, telefonla görüştüğüne şahit oldunuz mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır kesinlikle ve kesinlikle öyle bir şeye şahit olmadım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam cevap verildi.”

Sanık Ulaş Özel: “Ben görmedim de.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Randevulaştıklarına şahit oldunuz mu?”

Mahkeme Başkanı: “Avukat Hanım görmediğini söyledi.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Belki randevulaşmışlardır.”

Mahkeme Başkanı: “Ama bakın yani cümleyi söyledikten sonra tekrar tekrar sormaya gerek yok.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hayır telefonla görüşmek ayrı randevulaşmak ayrı bir şey efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bir cümleyi 10 dakikada konuşuyoruz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Randevulaşmak ayrı bir şey telefonla görüşmek ayrı bir şey.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam görüşmedim dedi zaten.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Randevulaştığına da şahit olmadınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Devam devam ediniz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Levent Bektaş’ın Muzaffer Tekin’in cezaevine girmesinden sonra Levent Bektaş’ın onun konumuna geldiğini.”

Mahkeme Başkanı: “Ona da cevap verdi.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Okan İşgör’ün telefonla ve yüz yüze sık sık Veli Küçük ve Levent Bektaş’la görüştüğü burada var. Levent Bektaş’la Veli Küçük’ün görüşüp görüşmediği konusunda bir bilginiz var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Kesinlikle ve kesinlikle bir bilgim yok ikisinin tanışmadığını biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Levent Bektaş ve Veli Küçük’ün birbirini tanımadıkları konusunda bilginiz var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet tanımadığını biliyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz bu 3 tane arka arkaya verdiğiniz ifadeler nedeniyle cezaevinden çıkartıldınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Savcılıkta ifade verdim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Yani 15 gün sureyle demin öyle bir beyan (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır öyle bir beklentim vardı ben Emniyetten beklerken beni Savcılığa götürdüler.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tamam teşekkür ederim sorularım bu kadar.” 

Mahkeme Başkanı: “Sanık savunmasında beyanı geçmeyen yazılı soru soran Bedirhan Şinal’in soruları okundu. Şimdi Sanık Bedirhan Şinal sormuş olduğu soruda sizin ifadeniz alındığı sırada avukatınız baştan itibaren orada mıydı, ne zaman geldi şeklinde veya içeri alınmadıysa niçin alınmadı diye bir soru sormuş, bununla ilgili cevap verilmişti. Tekrar sorayım ben avukat ifadeye başladıktan bitinceye kadar orada mıydı, sonradan mı geldi, içeri alınmadıysa başta içeri alınmadıysa niçin içeri alınmadı?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim bu konuyu detaylarıyla anlatayım. Ben 4 gün boyunca Emniyet Müdürlüğünde kaldım. İlk önce baro tarafından bir avukat geldi, baronun görevlendirdiği bir avukat vardı o arada ailem bir avukat tutmuştu. Avukat benle bir ön görüşme yaptı. Bu arada sürekli benle konuşuyorlardı bende anlatıyordum. Avukatım en son Savcılığa çıkarken Savcılığa çıkacağımız zaman geldi. Ben zaten söylemiştim onları kayıt altına aldılar yani avukatım kendiside bu konularla gerekli açıklamaları yapacaktır. Ben araştırılsa emniyette ilk baştaki avukatım farklıydı kesinlikle kamera kamera kayıtları illa herhangi bir görüntülü ya da öyle bir ifadem alınmadı. Bunlar Emniyetten talep edilirse bunlar daha iyi açıklayıcı olacaktır ve şey olarak da özellikle açıklanması açısından bilinmesi açısından söylüyorum ben anlatıyordum dinliyorlardı sonra yazıyorlardı bu şey esnasında sonradan bu not aldıklarını avukatım geldikten sonra yazdılar ve bana mahk… imzalatıldıktan sonra saat sabahın sabaha doğruydu ondan sonrada Pazar günüydü beni adliyeye götürdüler en son ki, süreçten bahsediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Onun hari… bana bir nüshası verilmedi, nüshası bana aylar sonra ifademin nüshası verildi ve bende çıktım ilk mahkemede ilk mahkemede bunları 12. Ağır Ceza Mahkemesinin İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesinde kendim eksik ve yanlış olan veya belirttiğim ifadelerimi düzelttim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konuyla ilgili gerekli açıklamaları avukatım burada kendisiyle ilgili kısımlarını kendisi açıklayacaktır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Şimdi şöyle bir soru daha var. Şimdi bu soruyu ben biraz yorumlayarak sorayım. Şimdi ifade veriyorsunuz, ifade vermeden önce bir ön görüşme veyahut da iddia edilen Ergenekon örgütüyle ilgili işte sanıkların isimlerini söyleyerek sizi yönlendirme şeklinde ifade alanların bir durumu oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Bana bahsettiğim gibi özellikle efendim yani.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Ergenekon örgütü şöyledir, böyledir diye.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim yani ben şunu da söyleyeyim bana mahkemede.”

Mahkeme Başkanı: “Yönlendirme açısı…”

Sanık Ulaş Özel: “Savcı özelikle şöyle bir diya… Okan İşgör’le ilgili böyle bir diyalog yaş.”

Mahkeme Başkanı: “Ya şey emniyette.”

Sanık Ulaş Özel: “Onu anlatıyorum efendim. Ben kesinlikle beni yönlendirerek şey olarak yönlendirerek yani şunun hakkında ifade vereceksin şöyle ifade vereceksin ya da şuna yönelik öyle bir kimseyle bir görüşmemiz olmadı bana söylenen avukatımda avukatım doğru bilmeyi neyi doğru biliyorsan onu doğru anlat. Bende doğru bildiğim şekilde her şeyi doğru bir şekilde anlattım Okan İşgör.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu konuda yok işte Emniyette bana Savcı şunun hakkında ifade ver, seni serbest bırakım tarzında bir beyanı.”

Sanık Okan İşgör söz almadan konuştu: “Kimse bana bir şey söylemedi (bir kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı: “Olmadı, evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Bende ona istinaden zaten belirttim kesinlikle kimseye kimse hakkında bir yalan veya olmayan bir olay hakkında hiçbir bilgide bulunmadım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam. Şimdi ben 1. ve 4. soruları sordum 2. soru bir yorum sorusu onu sormuyorum. 3. soruda Emniyet görevlilerinin isimleri diyor, orada kimlikleri var. Bu tutanağın altını imzalayan Emniyet görevlileri dışında ifade alırken bulunan başka Emniyet görevlileri var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Valla 2, 3 kişi vardı başka kimse yoktu.”

Mahkeme Başkanı: “Onlar imza attılar mı tutanakların altına?”

Sanık Ulaş Özel: “Tutanakların altına mı?”
Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Valla ben imza attım.”

Mahkeme Başkanı: “İfadeyi alanın.”

Sanık Ulaş Özel: “Onların imza atıp atmadığını bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Hatırlamıyorsunuz. Şimdi Hayrettin Ertekin’in bir sorusu var sanık şöyle demiş; ilk defa gördüğünü söylediği ve adını bilmediği bir kişiye suikast için gönderildiğini söyledi Jandarma yüzbaşı bunu hangi amaçla yapmış olabilir bu konuda bilginiz var mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Anlamadım sorunuzu efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu ismi Kazi Erdil’le ilgili olarak gidin onu öldürün gerekirse denilmiş iddiası var bunu söyleyen Jandarma yüzbaşı sıfatını vermiş bunu hangi amaçla böyle bir şey size emir vermiş olabilir, bu konuda ne düşündün, ne söyledin?”

Sanık Ulaş Özel: “Benim şimdiki değerlendirmem mi?”
Mahkeme Başkanı: “Anlattınız. Peki. İddia makamı söz istedi.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim şunu söyleyeyim ben yüzbaşıyı ilk kez görmüyordum yani ilk kez tanıdığım bir yüzbaşı değil.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Öyle bir ilk kez tanıştığım birisi değil, zaten diğerinde belirttim PKK’lı olduğunu yasadı… yani PKK’nın yurt uyuşturucu ve uyuşturucu finansörü uyuşturucu sevkiyatını yapan ve buradan kazanılan parayı da PKK’ya da sevk eden, PKK’ya kanalize eden birisi olduğun söyleyerek bana bu şekilde söyledi, benim söylemek istediğim bu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Savcı Bey buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Sayın Başkan bu aşamada Sanık Ulaş Özel’e müsaadenizle birkaç sorumuz olacaktır.”

Sanık Hayrettin Ertekin söz almadan konuştu anlaşılmadı.

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika, ben okurum tekrar. Savcım buyurun.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Mahkeme Başkanı: “Tamam Savcım buyurun.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Ulaş Özel size sorularımız ek delil klasörlerinde bulunan ve ikametinizde yapılan 28.7.2010 tarihli aramada elde edilen Samsung marka hard disk içinde bulunan fotoğraflara ilişkin olacaktır. Fotoğrafları açalım.”

Mahkeme Başkanı: “Fotoğrafları gösterelim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Sırayla gösterilen fotoğrafların nerede ve hangi tarihte çekildiğini söylerseniz.”

Mahkeme Başkanı: “Bunların Savcı Bey bir kısmını Okan Bey’e göstermiştik evet buyurun, buyurun Savcı Bey, arkadaşa yardımcı olalım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Evet Ulaş Bey bu fotoğraf nerede çekilmiştir ve.”

Sanık Ulaş Özel: “Bu fotoğraf bana ait değildir bu fotoğraf tamamen benim internetten kendi indirdiğim fotoğraftır üzerinde de zaten internetten indirdiğim internetten indirdiğim sitenin arması üzerindedir gözükür.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Altına neden 5 B yazdınız kendi görev yaptığınızı belirterek (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır onu ben öyle net hatırlamıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “İsim vermişsiniz bu şeye.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “(bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Yani o şekilde şey yapmışım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Hızlı bir şekilde geçelim.”

Sanık Ulaş Özel: “Zaten orada polis olduğu gözüküyor efendim 53 A plakalı Jandarmaya ait olmadığı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Devam edelim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Fotoğraftakileri tanımıyorsunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır tanımıyorum. Şuradaki fotoğraftakiler benim sa... amcam amcam amcam babamın kuzeni.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Altında A1 10 yazan fotoğraftaki kişileri soldan sağa doğru bir söylerseniz, şu en soldaki kısa boylu kişiden başlayarak.”

Mahkeme Başkanı: “Suyun içinde durduğu için kısa boylu gözüküyor.”

Sanık Ulaş Özel: “Şunda mı efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Amcam Haydar Özel.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Yanındaki.”

Sanık Ulaş Özel: “Babamın kuzeni Baba Erdoğan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Ortadaki.”

Sanık Ulaş Özel: “Bizim yine yakın akrabamız Haydar tam gençlik benim şey yapamıyorum saçları onu tam çıkaramıyorum ama Haydar diye değerlendiriyorum. Hem teyzemin eşi hem de babamın halamın oğlu Cahit Özel, Cahit Polat.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Evet. Altında gece yazan fotoğrafa gelelim.”

Sanık Ulaş Özel: “Yine amcam İsmail Özel.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki fotoğraf arkadaşlar.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim yine o internetten indirdiğim bu yazıda bana ait değil internetten indirdiğim internetten indirdiğim polis özel harekata ait fotoğraftır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonrakine gelelim. Bu nedir?”

Sanık Ulaş Özel: “Aress benim yunan mitolojisinde savaş tanrısı bunu benim bir yurtdışında bir arkadaşım bunu bana mail olarak atmıştı benim nickimi istinaden ne işlerle benle az çok bilgisi olan birisi asker künyesi ve kamuflajın içine aress nickimi yazarak mail atmıştı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir kod isim midir aress kullandığınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır efendim benim nick olarak nickname olarak kullandığım isim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Evet bir sonrakini. Bu fotoğraftakileri tanıyor musunuz?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır tanımıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Kim çekmiştir bunu?”

Sanık Ulaş Özel: “Yine o fotoğraf efendim tam olarak hatırlamamakla birlikte yani benim onu niçin kendim yoğum da.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Sizin çektiğiniz bir fotoğraf mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır benim çektiğim fotoğraf değil.”

Mahkeme Başkanı: “Nereden elde ettiniz?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Nereden temin ettiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Onunla ilgili net şimdi hatırlamıyorum net bir şey söyleyemeyeceğim.”

Mahkeme Başkanı: “Devam edelim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Çatışma fotoğrafımıdır?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır efendim benim kendi şeyim değil, çatışma fotoğrafı ve bu şunlara silahlara ben lançır kullandığım silahın şeydeyken kullandığım silahın aynısı olduğundan dolayı benimde ilgimi çekmişti ama bu fotoğraf bana ait veya bize ait değil.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki ilkbahar operasyonu.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet 2007 yılında Tunceli’de 2007 yılı içerisinde ilkbahar operasyonu vardı o katıldığım operasyonda kendi çektiğim helikopterle.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bu fotoğraftaki tarihler doğru mudur?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet doğrudur.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Ocak ayı.”

 Sanık Ulaş Özel: “Evet yani bu karların belli noktalarda yamaçlarda eridiği zamanki fotoğraftır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Evet burada siz var mısınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Fotoğrafı çeken benim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Çeken sizsiniz. Diğerleri arkadaşlarınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet birlikte göreve giderken tanıdığım ve göreve gittiğimiz insanlar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki fotoğraf.”

Sanık Ulaş Özel: “Benim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bu neresidir?”

Sanık Ulaş Özel: “Bura bölge, bölge komutanlığının misafirhanesi bizim benim kaldığım oda.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Üzerindeki.”

Sanık Ulaş Özel: Silahlar bir tanesi bana ait olan silah bir tanesi de görevde verilen silah.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “(bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Göreve giderken götürdüğünüz gibi kesinlikle kamuflaj elbise bere, telsiz kulaklık kiti, parm… Hüseyin’de bunu çok iyi bilir parmak kiti olan aynı zamanda silahla birlikte kullanılan sessiz daha etkin konuşma yapabilmek için şeydir, bunun üstüne gömlek hücum yeleği ve şey kul… giyecektim odanın içi olduğu için şeye diğerlerini giymemiştim böyle bir fotoğrafımı çek...”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bu tabanca fotoğraftaki tabanca Astra olarak belirttiğiniz tabanca mıdır?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır efendim Astra olan bacağımda olan tabanca. O diğeri diğeri Browning marka tabanca.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “O size yine zimmetle verilen tabancalardan mıdır?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet o görevde o görevde aldığım tabancaydı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “2 tabanca birden mi zimmetinizde vardı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır o görevde 2 tabanca almıştım onun için 2. tabanca o görevin özelliğiyle alakalı olarak verilmişti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Neden nedir özelliği?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim ben o görevde çelik yelek ve bahsetmiştim hatta gizli şey bir görev olduğundan dolayı üzerimde şey bir silah verilmemişti sadece bir tabanca 2 tane tabancayla diğer silahlar verilmemişti ondan dolayı 2. tabancıya da tamamen emniyet amaçlı aldığım silahtı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Tarihi nedir fotoğrafın?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim 2008 veya 2009 olabilir.”

Mahkeme Başkanı: “Bu operasyon nerede katıldınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Tunceli.”

Mahkeme Başkanı: “Tunceli.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki fotoğrafı arkadaşlar.”

Sanık Ulaş Özel: “Yine aynı foğ… aynı fotoğrafın farklı.”

Mahkeme Başkanı: “Aynı yerde.”

Sanık Ulaş Özel: “Aynı yerde aynı farklı şekillerde çekilmiş (bir kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı: “Değiştirelim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Kim çekmiştir fotoğrafı?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim valla tam hatırlamıyorum oradaki asker sıradan erlerden biriside olabilir çünkü bölge misafirhanesinde askerler erler orada hizmetleri erler yaptığı için hani ben burada o zamanki hiç yani bir arkadaşım yoktu yani kendim çekmedim onu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki.”

Sanık Ulaş Özel: “Yine aynı fotoğraflar efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki tekrar.”

Sanık Ulaş Özel: “Yine aynı fotoğraf efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki.”

Sanık Ulaş Özel: “Yine bu o bahsettiğim sitenin yine şeyi var.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “İnternetten mi indirdiniz bunu?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Siz mi indirdiniz yoksa başkası mı indirdi?”

Sanık Ulaş Özel: “Ben indirdim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Peki bir sonraki, evet altında JÖAK 5B yazan (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Evet efendim bura Jandarma Özel Harekat bu konuyla ilgili Namık Dursun’un bu fotoğraflar gösteriliyor Namık Dursun bu konudaki şey yapılırsa bu montla ilgili Okan dedi piyasada satılıyor bu benim tanıdığım eşiyle birlikte o zaman Tunceli Bölge Komutanlığında eşi de birlikte pilot olan her ikisi de biri skorski.”
Mahkeme Başkanı: “Alttaki pantolon kot pantolon gibi duruyor.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır kot pantolon değil efendim. O pusu pantolon olarak tabir edilen kamuflajlı büyük pusu pantolon olarak tabir edilen büyük pantolondur üstteki de kobra helikopterleri pilotlarının helikopter pilotlarının kullanmış olduğu montu bana hediye etmişti ben onu da şey olsun diye giymiştim el omzumdaki bröve armadan da anla… bakılırsa yakından bakılırsa.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Tamam.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bu fotoğraftaki tarih doğru mudur?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bu sol omzunuzdaki telsiz kullandınız görev için kullandığınız telsiz midir?”

Mahkeme Başkanı: “Burası Okan’ın bürosu olduğunu söylemiştiniz.”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır efendim bu konuyla ilgili.”

Sanık Okan İşgör söz almadan konuştu anlaşılmadı.

Sanık Ulaş Özel: “Jandarma Komu…”

Mahkeme Başkanı: Tamam.”

Sanık Ulaş Özel: “Başkanım bu konuyla ilgili Namık Dursun Namık Dursun İl Jandarma Alay Komutanlığına ait beyanlar mevcuttur kendisine gösteriliyor kendisi kesinlikle beyan ediyor beni tanımadığı halde bu beyanların beni tanımadığını söylüyor ama bu fotoğrafların Jandarma Özel Harekat Tabur Komutanlığına ait olduğunu belirtiyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet yani Okan’ın beyanı doğru mu, değil mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Yok efendim doğru değil.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Devam edelim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Keskin nişancılar yazılı fotoğrafa gelelim.”

Mahkeme Başkanı: “Burası neresi?”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki.”
Sanık Ulaş Özel: “Yine aynı efendim aynı fotoğraf.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Geçelim bunu da aynı.”
Mahkeme Başkanı: “Devam edelim aynı yer.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Evet bu fotoğraf (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Yine benim internetten indirdiğim yine o fotoğraflardın keskin nişancılar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bunlar polis birlikleri midir?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet polis.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Polis timleri, neden polis timlerine ait fotoğrafları indirmeye (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim o zamanki keskin nişancı çeşitli marka keskin nişancılar silahları olduğu için onlara çünkü değişik silahlar olduğu için onlardan dolayı yani polis timlerindense onların kullandığı silahlardan dolayı o fotoğrafa baktım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki.”

Sanık Ulaş Özel: “Yine bahsettiğim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki.”
Mahkeme Başkanı: "Devam edelim devam et.”
Sanık Ulaş Özel: “Yine bu aynı fotoğraf.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bu fotoğrafın altına neden 5 B diye yazdınız emniyette de böyle bir birlik var mıdır?”

Sanık Ulaş Özel: “Bilmiyorum efendim ben 5 B ben kendim yazmadım bilmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Altında öyle yazılı olarak elde edilmiş.”

Sanık Ulaş Özel: “Yok polis efendim söylememe gerek yok yani bu polis bu Jandarma Özel Harekatın bak efendim şu armaya bakarsanız internetten indirdiğim internetten indirdiğim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Sitenin resimleriyle birlikte polisin şeyleriyle birlikte.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Polis özel harekatta bir göreviniz oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır efendim ben polis kesinlikle.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Onlarla birlikte ortak bir operasyona katıldınız mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır kesinlikle polis özel harekatla ne ortak bir operasyona nede pol… yalnız ortak birkaç faaliyetimiz oldu belki ama onlarla da hiçbir fotoğraf ve hiçbir şey çektirmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Ne tür bir faaliyettir bu?”

Sanık Ulaş Özel: “Tunceli’de K noktaları denerek K noktası diye bilinen noktalara örgüt örgütün telefon dinlemeleri sonucunda saldırı yapılacağı söylenmişti. Bu saldırıyı hem destek hem de önlemek hem de bastırmak amacıyla K noktalarına polisin K noktalarına takviye amacıyla gitmiştik orada belli bir süre kalmıştık birlikte.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Hangi tarihteydi bu?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim 2005 tarihinde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Burada kendinizi ne olarak tanıttınız polislere?”

Sanık Ulaş Özel: “Polisler ben kendimi tanıt… bizim tim olarak gitmiştik timin hepsiyle onlar bizi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Askeri kıyafetli miydiniz?”

Sanık Ulaş Özel: “Askeri evet evet askeri.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bir sonraki fotoğraf.”

Sanık Ulaş Özel: “Askeri yani sakallı şeylerimiz bizim o timin komplesi sakallı ve askeri kıyafetli ama sakal ve şeylerimiz vardı.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Bundan sonra 4 tane fotoğraf var elinizde silah olan ve aynı yerde çekildiği (bir kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı: “Bu silahlar gerçek mi?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet silahlar gerçek Esenkent Jandarma Karakolunun Jandarma Karakolunun.”

Mahkeme Başkanı: “Hepsinde farklı silah var.”

Sanık Ulaş Özel: “2 tane evet farklı tarihli şeyler faklı silahlar ve o silahlarla bir oradaki bodrum katında olan ve (bir kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı: “O silahları size o anda veren kim, kimlerin silahıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Sabahattin Başçavuş isimli bahsettiğim Esenkent Jandarma Karakolundaki komutan.”

Mahkeme Başkanı: “Yani ne diyorsun yani emanet ver, emanet deposuna mı alıyorsunuz yoksa elinde hazır askeri nöbetçinin silahı mı bu?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim o.”

Mahkeme Başkanı: “Yani size verilmiş bir silah mı?”

Sanık Ulaş Özel: “Yok görevle alakalı bir silah değil o silahlar görevle alakalı bir silah değil bayram bayramın 2. günüydü biz Sabahattin Başçavuşla bir yere gidecektik onların tespit ettiği birkaç yer vardı o göreve giderken onun yanına aldı, kendisiyle birlikte aldığı silahlardır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Devam edelim.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Birde son olarak bu fotoğraf var.”

Sanık Ulaş Özel: “Yine efendim keskin nişancı polisin keskin nişancı silahları.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Şimdi fotoğraf göstermeyeceğim ancak elinde tabanca olan bir bayan resmi var bu resim nereden çekildi sadece onu soracağım.”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim o resim benim evimde kız arkadaşımdır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Resimdeki elektronik cihazlar görünüyor arka planda onlar ne tür cihazlardır?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim o şey ses sistemi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Sadece ses sistemidir.”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Evet, bir başka sorum daha olacak az önce Avukat Bey’e Avukat Bey’in size sorduğu sorulardan birisine bir cevap verdiniz, burada dediniz ki, bazı görevlerde terör örgütü kıyafetleri giydiğimiz de oldu dediniz. Burada bahsettiğiniz terör örgütü kıyafeti hangi terör örgütüdür?”

Sanık Ulaş Özel: “Şimdi efendim bölgedeki istihbarat çalışmaları çerçevesinde bilgi toplamak amacıyla gerek PKK gerekse diğer örgütün niteliğine göre örgütün giyim tarzlarına göre örgütün giyim tarzlarına göre giydiğimiz kıyafetlerdir.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Sizden başka bu kıyafetleri giyen diğer görevli kişiler var mıydı?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet komple bir tim olarak gittiğimiz zaman arazide komple tüm herkes silahına kadar terörist gibi giyinip terörist gibi hareket ediyor.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “PKK’lı teröristler gibi mi yoksa TİKKO (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim göreve göre bazı görevlerde PKK’lı teröristler gibi bazı görevlerde de TİKKO’cu veya Sol örgütler.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Peki bu kıyafetlerle herhangi bir çatışma söz konusu oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Terör örgütü kıyafetiyle terör mensubu kıyafetiyle teröristlerle mi çatıştınız?”

Sanık Ulaş Özel: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Sizin peki o zaman kıyafet giymenin bir anlamı nedir?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim arazide, arazide karşılaştığında tereddüde ilk karşılaştıkları zaman kendi arkadaşları olup olmadıkları doğrultusunda tereddüde düşüp yaklaştırmak için örneğin direkt müdahale etmemek için ve akıllarında şey olsun yani pusularda.”

Mahkeme Başkanı: “O sırada çelik yelek falan oluyor mu altında?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır örgüt tamamen biz zaten.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Peki o çatışmaya girdiğiniz kişilerin terörist olduğunu nereden biliyorsunuz karşıya ateş ettiğiniz kişilerin?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim silahlı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “(bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Silahlı kaleşnikof.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Etraftaki askeri birliklere önceden bilgilendirme yapılıyor muydu?”

Sanık Ulaş Özel: “Tabi ki tabi ki efendim zaten bu resmi tamamen büyük operasyon ve tamamen denetim içerisinde olan ve tamamen tamamen kapsamlı ve tamamen denetim altında olan bir operasyon. Orada bizim bizde telsiz var bizde GPS cihazı var onun haricinde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Peki bu kıyafeti giymenin amacı nedir size izah konusunda herhangi bir açıklama yapılmış mıdır?”

Sanık Ulaş Özel: “Efendim kıyafetin farklı farklı amaçları var bazen istihbarat toplamak için örnek açıklayarak anlatayım gidildiğinde kıyafetle.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Tamam istihbaratı, istihbaratı anlıyorum ama operasyon (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Operasyon esnasında da bahsettiğim gibi tereddütte gerek tereddütte vurulmalarını sağlamak gerekse ilk müdahalelerde ilk müdahalelerde direkt kafalarında çelişki kalarak müdahale etmemelerini sağlamak boşa çıkarmak bu olayla ilgili olay anlatayım ani bir karşılaşmamız olmuştu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Peki. Evet.”

Sanık Ulaş Özel: “Biz Zazaca ve Kürtçe bildiğim için özelliklede onların kendi aralarında gruplarının karşılaştığı zaman şifrelerini bilip bildiğimizden bir konuşma sonrasında yakın konuşma sonrasında yanımıza doğru gelirlerken öyle bir çatışma olmuştu konuşmalarımız sonucu. Yoksa direkt ya ateş edip kaçarlar ya da konuşma ve bize ilişkin bir emare veya kafalarında bir şey olmazsa direkt çatışmaya giriyorlar diğer, diğer tarzda olduğu zaman konuşarak şifreleşerek grupları hakkında ve kim oldukları hakkında beyanlarda bulunarak bizim onları etkisiz hale getirme şansımız daha artıyor.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Peki terörist kıyafetiyle hiç sivillerle karşılaştınız ya da görüştüğünüz oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Köylü veya halktan (bir kelime anlaşılmadı).”

Sanık Ulaş Özel: “Hayır hayır çünkü bizim faaliyet operasyon yaptığımız bölge sivil vatandaşların girmesine yasak olan bölgeler. Kesinlikle bugüne kadar ki hiçbir faaliyetimde hiçbir çatışmada hiçbir operasyonda en ufak bir tane özellikle bizi Jandarmanın bu konudaki en büyük bizden yararlanma şekillerinden bir tanesi de kesinlikle teröristle halk sivil halkı ayrım edebilme özelliğimizin olmasından kaynaklı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Peki bu kıyafet ile operasyon yapılırken şehit olan ya da yaralanan arkadaşlarınız oldu mu?”

Sanık Ulaş Özel: “Bir tane bugüne kadar benim çalıştığım timlerde bizle bahsettiğim sivil timde tek bir tane yaralımız oldu, onun haricinde şehit olan hiçbir tane timimizin mensubu hiçbir tane şehidimiz olmadı.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Nerede oldu bu olay?”

Sanık Ulaş Özel: “Ovacık Ovacık Karadere Mevkii Tunceli Ovacık İlçesi Karadere mev… şeyi hatta yaralanan gazi timimizin tim komutan yardımcısı ismini şu anda tam hat… Hüseyin hatırlıyorsa söyleyebilir. Yaralı olarak gazi olarak emekli oldu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Murat Dalkuş: “Teşekkür ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık yoklaması yapıldı.

Gizli Tanık İlk Adım’ın hazır olduğu görüldü.

Doğrudan soru sorma işlemine son verildi.

Duruşmaya ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Gizli Tanık İlk Adım’ın kimlik tespiti sırasında Mahkememize dilekçe verdiği, çocuklarının can güvenliği sebebiyle süre istediği, bu sebeple ifade vermeyeceğini belirtmesi üzerine tanığın beyanının alınmasına ara verildi.

Sanık yoklaması yapıldı.

Mahkeme Başkanı: “Sanık Murat Aplak, geldin mi, buraya gel.”

Sanık Dursun Çiçek söz almadan konuştu: “Dilekçe sunacağım (bir iki kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Tamam o şey dilekçesini alalım, gel ver.”

Sanık Dursun Çiçek: “Mütalaa (bir iki kelime anlaşılamadı) gereği tutanakta yer alması gerekiyor, (bir kelime anlaşılamadı) bölümün okunmasını talep ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Çarşamba günü açık görüş yapmak isteyenler dilekçe verirlerse onları duruşmaya çağırmayız.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Şimdi Silivri’de olanları götürüp getirme şansımız var, ancak uzak olanları götürüp getirme şansımız zayıf, çünkü mesafe herhalde araç üç dört saat sürebilir, o sürede de mağdur olurlar.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Yani yazarsanız değerlendiririz.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Öyle mi, tamam, tamam o zaman yapmayız, duruşma yapmayız. Evet, Murat Aplak’ı alıyoruz, söz hakkını sonra vereceğim, size konuşma hakkını verdim, çapraz sorgu da yaptık.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Efendim? Yok, iptal ettim, Çarşamba günü duruşma yapılmayacak.”

Sanık Dursun Çiçek söz almadan konuştu: “Başkanım tutanağa girmesi için sonuç bölümünü (bir iki kelime anlaşılmadı) arz ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam, alalım onu.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Evet Murat Aplak, CMK 147 ve 191. maddesindeki yasal hakları hatırlatıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “İddianame size tebliğ edilmişti.”

Sanık Murat Aplak: “Evet Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Ve Mahkemede çağırıldınız.”

Sanık Murat Aplak: “Evet çağırıldım.”

Mahkeme Başkanı: “İddianame okunarak size haklarınızı hatırlattılar, sorgunuzu yaptılar. Müdafii seçme hakkınız bulunmaktadır, avukatınız var mıydı avukatınız.”
Sanık Murat Aplak: “Vardı ama şu an yok Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Şu an yok, avukatsız da savunma yapma imkanınız bulunmaktadır, eğer avukatınız yoksa Mahkemece avukat atanabilir, ancak Mahkemece atama yapıldığında eğer mahkumiyet söz konusu olursa yargılama sonunda, müdafii ücreti sizden tahsil edileceğini sizden bildirmek istiyorum. Suçlandığınız konuları biliyorsunuz, yüklenen suç hakkında susma hakkınız var, açıklamada bulunmama hakkınız var, lehinize olan delillerin toplanmasını isteme hakkınız var. Sanığın kimliğine ilişkin sorulara doğru cevap vermesi yükümlülüğü olduğu için tekrar hatırlatayım, bize vermiş olduğunuz adres doğruydu değil mi?”
Sanık Murat Aplak: “Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Kimlik bilgilerinde herhangi bir problem var mıydı?”
Sanık Murat Aplak: “Başkanım ben karakolda ne söylediysem şimdi de onu söylüyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Yok yok, biz onu sormuyoruz, savunma konusunda değil, kimlik bilgileri.”
Sanık Murat Aplak: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Yani adın, soyadın, baba adı, anne adı.” 
Sanık Murat Aplak: “Evet Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “İkametgahın olarak, bunlar doğru muydu?”
Sanık Murat Aplak: “Hepsi doğru, doğru, doğru aynı.”

Mahkeme Başkanı: “Doğru diyorsunuz, savunmanızı sormadan önce kısa olarak hakkınızdaki suçlamaları okuyayım. İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 2008/843 soruşturma, 2009/70 esas nolu, 2009/48 sayılı müştekileri Reşat Torun, Bülent Utku, şüphelileri Bedirhan Şinal, Fatih Derdiyok, Murat Aplak, Bora Ballı, Bayram Demir, Seyhun Zayim, Boğaç Kaan Murathan ve Oğuzhan Arslan olan iddianamede sizin hakkınızda silahlı terör örgütü üyesi olma, tehlikeli maddeleri izinsiz olarak bulundurma, el değiştirme, korku ve korku, kaygı ve panik yaratacak tarzda patlayıcı madde bulundurma suçundan dolayı dava açılmış. Bu konuda daha önce savunmanızı vermişsiniz.”
Sanık Murat Aplak: “Verdim Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Ancak Mahkememiz birleştirme kararı vererek, Mahkeme burada gönderdi, biz aynı şekilde buradaki sanıkların da sizin savunmanızı duyarak, savunmalarını hazırlayabilmeleri için söz hakkı verdik, bu konudaki savunmanızı yapınız. Buyurun.”

SANIK MURAT APLAK SORGU VE SAVUNMASINDA.

Sanık Murat Aplak: “Başkanım ben karakolda ne söylediysem, 3 yıl tutuklu kaldım, hiç savunmamı değiştirmedim, aynı savunmam yani.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, okunmasını istiyorsunuz, emniyette şu şekilde beyanda bulunmuşsunuz, 2 Nisan 2008 tarihli ifadenizde Avukat Murat Tansel huzurunda verdiğiniz ifadede.”

Sanığa birleşen dava klasörlerinden 9 nolu klasörün 96–93 sayfaları arasında yer alan 02.04.2008 tarihinde emniyette vermiş olduğu ifadesinin dizi 95’teki 7. cevabı okundu soruldu.

Sanık Murat Aplak: “Kısmen efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Neresi yanlış?”
Sanık Murat Aplak: “O Metin değil Fatih efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Fatih mi olacak?”
Sanık Murat Aplak: “He he Fatih.”

Mahkeme Başkanı: “Diğerleri doğru mu?”
Sanık Murat Aplak: “Doğrudur efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Doğru, sormuşlar size.”

Sanığa birleşen dava klasörlerinden 9 nolu klasörün 96–93 sayfaları arasında yer alan 02.04.2008 tarihinde emniyette vermiş olduğu ifadesinin dizi 94’teki sorusu ile dizi 93’teki 1. cevabı okundu soruldu.

Mahkeme Başkanı: “Ne diyorsunuz bu ifadeye?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim Fatih o gün onlardan sonra geldi işte Metin değil o Fatih.”

Mahkeme Başkanı: “Bu Metin Fatih mi olacak.”

Sanık Murat Aplak: “Fatih efendim. O Oğuzhan Arslan küçük çocuk efenim 17 yaşında olan. Olay günü hatta ben ona söyledim dedim cam şişe vardı ellerinde sordum. Dedim ne yapacaksınız? Bana dedi böyle böyle Molotof atacağız dedi. Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Tuttum kulağından dedim senin ne işin var Molotofla falan. Aldım götürdüm efendim köşeye kadar. Köşede geri bıraktım. Abi dedi biz dedi gidiyoruz. Gittiler efendim o gün çocuğa da söyledim ben.”

Mahkeme Başkanı: “Evet okumuş olduğum bölüm 2009/39 pardon birleştirilen dava klasörü 9. klasör 96. sayfadan okuyoruz. Bu ifadeniz doğru mu okunan beyan?”

Sanık Murat Aplak: “Doğru efendim. Sadece üste o Fatih yeri.”

Mahkeme Başkanı: “Orayı düzeltiyorsunuz.”

Sanık Murat Aplak: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Şöyle bir soru sormuşlar.”

Sanığa birleşen dava klasörlerinden 9 nolu klasörün 96–93 sayfaları arasında yer alan 02.04.2008 tarihinde emniyette vermiş olduğu ifadesinin dizi 93’teki 1. sorusu ve cevabı okundu soruldu.

Sanık Murat Aplak: “Evet efendim. Efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Bu olay olalı tam 5 yıl oldu galiba.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Daha o zaman ben 17, 18 yaşındaydım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Biz sorduğumuz soru yani bu ifadeniz doğru mudur?”

Sanık Murat Aplak: “Doğru efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Bu ifadeniz 1. klasör 320. sayfada Murat Aplak Aplak ile başlıyor. Sorulmuş size cevap olarak şöyle demişsiniz.”
Sanığa birleşen dava klasörlerinden 1 nolu klasörün 320–319 sayfaları arasında yer alan 02.04.2008 tarihinde Savcılıkta vermiş olduğu ifadesinin dizi 320’deki ifadesinin bir kısmı okundu soruldu.

Mahkeme Başkanı: “Şimdi burada ikileşti bu Metin’le dolaşıyorsunuz Fatih Derdiyok farklı kişiler mi?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim Metin’de var Fatih’te var Fatih Bedirhan’larla geliyor efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu Metin isimli şahısın soyadı nedir?”

Sanık Murat Aplak: “Metin normal mahalleden arkadaşım efendim ama.”

Mahkeme Başkanı: “Fatih Derdiyok’tan başka.”

Sanık Murat Aplak: “Fatih Bedirhan’larla birlikte geliyorlar efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanığa birleşen dava klasörlerinden 1 nolu klasörün 320–319 sayfaları arasında yer alan 02.04.2008 tarihinde Savcılıkta vermiş olduğu ifadesinin dizi 320’deki ifadesinin kalan kısmı ile dizi 319’daki ifadesi okundu soruldu.

Sanık Murat Aplak: “Efendim doğrudur artı karakolda Bedirhan’a tatlı yediriyordu efendim polisler nezarette, biz nezaretteyken onlar içeride tatlı yiyorlardı.”

Mahkeme Başkanı: “Yani o nezarete girmedi mi?”

Sanık Murat Aplak: “Beni aldılar yüzleştirmelerini istedim ben memurlardan Bedirhan’a tatlı yediriyorlardı efendim orada, baklava yediriyorlardı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Birleşen dava klasörü 1. klasör 331. sayfasından başlayan sorgu beyanı var 329. sayfada şüpheli Murat Aplak diye başlıyor.”

Sanığa birleşen dava klasörlerinden 1 nolu klasörün 331–327 sayfaları arasında yer alan 02.04.2008 tarihinde dizi 329’da bulunan sorgu hakimliğinde vermiş olduğu ifadesi okundu soruldu.

Sanık Murat Aplak: “Efendim bu tamamdır efendim bu ifade buradan Fatih geliyor Metin benim yanımda zaten beraber çıkıyoruz internet cafeye.”

Mahkeme Başkanı: “Bu doğru ifade.”

Sanık Murat Aplak: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Daha sonra 12. Ağır Ceza Mahkemesinde.”

Sanık Murat Aplak: “Efendim zaten 12 Ağır’da benden doğru dürüst ifade alınmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet 1 Temmuz 2009 tarihinde duruşmada ifadeniz alınmış, ifadenizde şunları söylemişsiniz, burada şu şekilde ifadeniz var.”

Sanığa 1 Temmuz 2009 tarihinde 12. Ağır Ceza Mahkemesinde duruşmada verdiği ifadesi okundu, soruldu.
Sanık Murat Aplak: “Buda doğrudur efendim aynı ifade zaten hep.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Cumhuriyet Savcısından soruldu.

Mahkeme Başkanı: "Sorunuz var mı Savcı Bey?”
Sanığın nüfus ve sabıka kaydının okunmadığı görüldü.

Sanığın nüfus ve sabıka kaydı okundu soruldu.

Sanık Murat Aplak: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Sanıklardan sorusu olan, evet söz hakkı verelim.”

Sanık Murat Aplak: “Efendim benim Bedirhan’a soru sorma şansım var mı buradan?”

Mahkeme Başkanı: “Onlar size soracaklar, isminizi söyleyin.”

Sanık Bora Ballı söz istedi verildi: “Bora Ballı, Sayın Başkanım müsaadenizle.”

Mahkeme Başkanı: “Sizin ifadeniz, ifade yok, sizinle ilgili bir beyan yok.”

Sanık Bora Ballı: “Sayın Başkanım aynı dosya sanığı olduğu için ilişkili, ilgili olması bakımından müsaade edersiniz.”

Mahkeme Başkanı: “Evet soralım tamam, tamam.”

Sanık Bora Ballı: “Kısa sorularım Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, evet, yani sizinle ilgili bir bilgisi yok onu söyledim.”

Sanık Bora Ballı: “Anladım Başkanım, bu olay sebebiyle cezaevine girmeden önce siz beni tanır mıydınız?”

Mahkeme Başkanı: “Bir bakar mısın şahsa?”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim dışarıdan tanımam efendim, burada sizin huzurunuzda tanıdım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bora Ballı: “Herhangi bir yerde karşılaşmış olabilir miyiz sizinle?”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim.”

Sanık Bora Ballı: “Aynı dosya sanıklarından şu an huzurda bulunan Sayın Boğaç Kaan Murathan’ı tanır mısınız?”

Mahkeme Başkanı: “Siz kendinizle ilgili sorun, onları biz soralım.”

Sanık Bora Ballı: “Peki Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Biz onları soralım.”

Sanık Bora Ballı: “Bedirhan Şinal’la cezaevinde 6 ay kadar bir süre beraber kalmışsınız, Bedirhan Şinal’ın ifadelerinde, Mahkeme huzurundaki ifadelerinde bu husus geçiyor.”

Sanık Murat Aplak: “Evet kaldık.”

Sanık Bora Ballı: “Daha sonra Bedirhan Şinal Murat Aplak’la sorunlar yaşadığım için koğuştan ayrıldım diyor, ne tip bir sorun yaşadınız Bedirhan Şinal’la koğuştan ayrılmasına sebep olan?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim ben suçsuz girdim ben cezaevine, illa ki sorunlar olacak içerde, niye beni oraya getirdiğin için sorunlar oldu. İçeride tartışma çıktı, kendi aramızda kavga ettik, suçsuz günahsız 3 yıl, 3 yılım geçti efendim benim içerde.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Artı efendim Bedirhan daha kimlerin, kimlerin geleceğini bana oraya, orada tartışma zamanında söyledi efendim, sizi de burada formalitesiniz diyor efendim, formalite nasıl oluyormuş ben buradan huzurunuzda sorabilir miyim efendim Bedirhan’a.”

Mahkeme Başkanı: “Evet soru soralım.” 

Sanık Bora Ballı: “Tutuklandıktan sonra Bayrampaşa Özel Tip Cezaevine gittiniz doğru mudur?”

Sanık Murat Aplak: “Doğrudur.”

Sanık Bora Ballı: “Bedirhan Şinal’ın Mahkeme Başkanımızın huzurunda da vermiş olduğu bazı beyanlar var, daha sonra bu beyanların yalan olduğunu, kendi beyanları olmadığını beyan etti. Koğuşta Özcan Uğur diye birisiyle karşılaştınız mı siz?”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim tanımıyorum ben öyle birini.”

Sanık Bora Ballı: “Akın isimli bir şahısla karşılaştınız mı?”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim tanımıyorum.”

Sanık Bora Ballı: “Bu Akın isimli şahıs Erdal diye bir avukatın kartvizitini getirdi mi size?”

Sanık Murat Aplak: “Yok kimseyi tanımıyorduk zaten Başkanım, 2 gün hücrede kaldık, Bayrampaşa’ya gittiğimizde yatacak yer yoktu zaten Bayrampaşa’da.”

Sanık Bora Ballı: “Televizyonlu koğuşa aldılar bizi diyor, çok iyi karşıladılar falan diyor Bedirhan Şinal (bir iki kelime anlaşılamadı).”

Sanık Murat Aplak: “Yatacak yer yoktu Başkanım, yatacak yer yoktu Başkanım koğuşta, televizyonlu oda nerede orada, Bayrampaşa’da, 19 gün kaldık zaten orada, 19 gün.”

Mahkeme Başkanı: “Kaç?”

Sanık Murat Aplak: “19 gün kaldık.”

Mahkeme Başkanı: “19 evet.”

Sanık Bora Ballı: “Siz Savcılık ifadenizde Savcı Bey’e şöyle bir beyanda bulunmuşsunuz, Bedirhan Şinal nezarette, ben selam verdiğim herkesi nasıl burada toplattım diye dalga geçiyor demişsiniz.”

Sanık Murat Aplak: “Evet söyledim.”

Sanık Bora Ballı: “Bu hususu açıklar mısınız?”

Sanık Murat Aplak: “Başkanım kar… ilk tutuklandık Bayrampaşa’da zaten Bedirhan’la sorunlarımız başladı, suçsuz tutuklandım, ne olduğunu anlamadım, gözümü açtım Bayrampaşa’daydım. Daha dedi kimleri kimleri dedi getireceğim, bak gör sen dedi bana Başkanım orada.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Daha dedi herkes buraya gelecek, siz dedi burada formalitesiniz.”

Mahkeme Başkanı: “Size niçin böyle bir şey söylüyor, niçin böyle bir şey yapmış anlattı mı?”

Sanık Murat Aplak: “Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “O kaldığınız süre içerisinde.”

Sanık Murat Aplak: “Böyle bir olayı zaten Bedirhan’ın o zaman o da küçüktü, hani fazla bir samimiyetim yoktu ama benim Bedirhan’la.”

Mahkeme Başkanı: “Uzun süre kaldınız ya beraber, o zaman anlatmadı mı?”

Sanık Murat Aplak: “Uzun süre kaldık Başkanım, normal biz onunla bir ceza yatmadık Başkanım, her gün tartışma her gün kavga, suçsuzdum çünkü Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Yani o sözleri arasında niçin böyle bir, yani siz iftira diyorsunuz, böyle bir iddiayı niçin ileri sürdüğünü söyledi mi? Niçin böyle bir şey yapmış.”

Sanık Murat Aplak: “Çok dedi işte değişik kişiler var dedi bu işin arkasında, falan.” 

Mahkeme Başkanı: “Kimler varmış?”

Sanık Murat Aplak: “İşte isim zikretmedi efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Hiç mi söylemedi?”

Sanık Murat Aplak: “Hiç söylemedi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Ama dedi çok dedi kişiler var dedi, kim var kim yok dedi herkesi dedi getirteceğim dedi buraya.”

Mahkeme Başkanı: “Peki.”

Sanık Murat Aplak: “Siz dedi formalitesiniz dedi, sizi dedi 3 gün sonra dedi salarlar dedi Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet soralım.”

Sanık Bora Ballı: “Sayın Mahkeme Başkanımız söz vermiş Fatih Derdiyok’un şöyle bir beyanı var Mahkeme huzurunda.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bora Ballı: “Der ki Fatih Derdiyok Sayın Başkanım ben, şey kendisi ben kimseye iftira atmadım demektedir. Yargılandığımız 12. Ağır Ceza Mahkemesinde bana ve Murat Aplak’a iftira attığını kendi iradesiyle beyan etmiştir.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bora Ballı: “Yargılandığımız Mahkeme’de, nezarette bir araya geldiğimizde kendisine Emre isimli Boğaç lakaplı kişiden 22, 24 yaşlarında olduğunu söylemesini, hani söylediğini söyledik. Kendisi de sallarken fazla sallamışım demektedir. Buna da Murat Aplak şahittir bilginize arz ediyorum demiş Fatih Derdiyok, sizi şahit göstermiş yani. Bu hususta bildiklerinizi açıklar mısınız Mahkemeye?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim Fatih Derdiyok’un dedikleri doğrudur, hatta 10, 12 tane de mahkum vardı yanımızda, oradan mahkumlarda söylediler, dediler Boğaç Kaan Murathan yaşı dediler büyük, hani orada, 24 dedi yaşına dedi efendim. Fatih’le konuşuyorlardı, 24 yaşında dedi efendim bende yanlarındaydım, 12 tane de mahkum vardı efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bora Ballı: “Bedirhan Şinal Sayın Başkanımıza söylemiş, Sayın Başkanım dosyada görülecek, 04.08.2011 tarihli celsede, Sayın Başkanım dosyada görünecek polis diyor ki bana bu olay öncesine kadar kimlerle görüştün? Hepsini söyle alacağız, ben sayıyorum işte Fatih Derdiyok, Fatih Derdiyok benim mahalleden çocukluk arkadaşım, dostumdur Fatih Derdiyok. Murat Aplak, yani ocaktaki birkaç çocuk, yani olayla alakası olmayan adam da diyor ki bana kimle sohbet ettiğini söyle hepsini alacağız. Çünkü neden dosyaya adam gerekli, Sayın Başkanım örgüt olması, çete değil örgüt olması için adam gerekli, dolayısıyla işte gözaltında ben söyledim, anlattım, kimle görüştüğümü, bu kişileri gözaltına aldılar. Murat Aplak vardı dosyamızın sanığı, üretilen sanık, sizin için üretilen sanık diyor. Karşıma ifade odasında bana diyor ki polis Murat Aplak’ta diyor şu silahlar var değil mi? Silahlar vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Bir dakika (bir iki kelime anlaşılamadı).”

Sanık Bora Ballı: “Bakın ben Murat Aplak’a olmayan silahları söyledim, ben Murat Aplak’a dedim ki sende bu silahlar vardı nereye sakladın bu silahları? Murat Aplak ve ben hayatım boyunca silah görüşümdür, hasım sahibi taşıyordur ancak olmayan silahları Murat Aplak’ın hayatında hiç görmediği silahları ben Murat Aplak’a söyledim. Dedim ki sende bu silahlar var, bunları çıkar ortaya, yani düşünün ne derece ileride olduğunu diyor.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam mikrofonla oynamayın bozulabilir.”

Sanık Bora Ballı: “Bedirhan Şinal’la emniyette sorgunuz esnasında.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam kurcalamayın silahı, mikrofona, mikrofona dokunma mikrofona bozulabilir.”

Sanık Murat Aplak: “Tamam efendim.”

Sanık Bora Ballı: “Bedirhan, Bedirhan Şinal emniyette sorgunuz sırasında böyle bir diyalog geçti mi aranızda?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim diyalog geçti, ilk okuduğunuz ifadede de söyledim, Bedirhan memurlarla tatlı yiyorlardı efendim nezarette, ben dedim beni dedim yüzleştirin dedim Bedirhan’la, hani böyle bir şey yok efendim. Duramıyordum ben, çıldırıyordum nezarette, dedim yüzleştirin dedim, hani bu doğruysa dedim benim dedim yüzüme dedim söylesin, iki tane memur bu şekil ensesinden tutuyordu efendim Bedirhan’ın yanında. Bedirhan gözüm.”

Mahkeme Başkanı: "Yani Bedirhan mı tutuyor?”

Sanık Murat Aplak: “Bedirhan’ın ensesinden tutuyordu memur efendim yüzleştirme odasında.”

Mahkeme Başkanı: "Sizden tutuyorlar.”

Sanık Murat Aplak: “Aynen efendim. Beni oturtmuşlardı Bedirhan ayaktaydı. Bedirhan’ın ensesinden tutuyorlardı.”

Mahkeme Başkanı: "Bedirhan’ın ensesinden tutuyorlardı.”

Sanık Murat Aplak: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: "Yani böyle iki el gösterdiniz de.”

Sanık Murat Aplak: “İki tane memur vardı hatta dokuz kişi olmuşlardı beni masaya oturttular Bedirhan’ı da getirdiler. Dedim yüzleştirin. Bana diyor sende diyor silah var. Yok, efendim silah. Silah olmadığını hani bildiği halde silah var diyor efendim.”

Mahkeme Başkanı: "Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Yok şu kadar şu kadar mermim varmış iki tane silahım varmış efendim. Dedim Memur Bey bunları benden isteyince ben de dedim Bedirhan’ı getirin benim karşıma madem dedim bunları biliyor gidelim dedim varsa hep beraber alalım dedim olduğu yerden.”

Mahkeme Başkanı: "Evet, evet devam ediniz.”

Sanık Bora Ballı: “Sizin bir ifadeniz var Edirne F Tipi Kapalı Cezaevinde 12, 2008’in 12. ayında alınan bir ifade. Orada şöyle bir beyanınız var. Bedirhan ile aynı koğuşta kaldık. Koğuşta yapmış olduğumuz bir sohbet esnasında neden burada tutuklu olduğumuzu Bedirhan’a sorduğumda? Senin buraya gelmeni isteyenler var bende bu yüzden senin ismini verdim o yüzden buradasınız. Yaptıranların ismini vermemek için sizin isminizi verdim dedi demişsiniz. Bedirhan’ın böyle bir ifadesi beyanı olduğunu söylemişsiniz size hitaben. Yalnız şöyle bir husus var Bedirhan Şinal gerek aynı gün verdiği ifadede gerekse önceki ifadelerinde birtakım kişilerden bahsetmekte. Benden bahsetmekte diğer aynı dosya sanıklarından bahsetmekte. Bu beyanını açıklayabilir misiniz yaptıranların ismini vermemek için sizin isminizi verdim beyanını?”

Mahkeme Başkanı: “Böyle bir beyan oldu mu?”

Sanık Bora Ballı: “Bedirhan Şinal yani bizim ismimizi vermiş. Yaptıranların ismini vermemek için sizin imsinizi vermiş olmasını nasıl açıklıyorsunuz?”

Mahkeme Başkanı: “Böyle bir şey söyledi mi?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim dedi işte siz dedi burada formalite icabı dedi buradasınız hani.”

Mahkeme Başkanı: "Size o Bora Bal’ın sorduğu başkası var esasında onların ismini söylememek için sizin isminizi söyledi. Böyle bir cümlesi oldu mu diyor?”

Sanık Murat Aplak: “Söyledi abi onların dedi gizli dedi kalması lazım dedi bu olayda dedi. Bu olayı yaptırtanların. Siz dedi formalite icabı dedi buradasınız, üç gün sonra.”

Mahkeme Başkanı: "Kim olduğunu söyledi mi tekrar soruyorum?”

Sanık Murat Aplak: “Söylemedi efendim kesinlikle.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bora Ballı: “Bizim üstümüze ifade verdiğine göre Sayın Başkanım gizli kalanlar biz değiliz. Yine aynı günkü ifadenizde bir beyanınız daha var. Diyorsunuz ki Bedirhan’ın bu eylemi tek başına gerçekleştirebileceğini zannetmiyorum. Bununla ilgili kendisine kimin talimat verdiğini cezaevinde aynı koğuşta kaldığım süre içerisinde defalarca sormama rağmen kendisinden herhangi bir cevap alamadım diyorsunuz. Yani Bedirhan Şinal’la yanı koğuşta kaldınız. F Tipi Cezaevinde kaldınız 3 kişilik bir koğuşta kaldınız. Devamlı sohbet esnasındasınız devamlı konuşuyorsunuz. 6 ay gibi bir süre kaldınız ve Bedirhan Şinal’a devamlı soruyorsunuz kimin talimat verdiğini ki Bedirhan Şinal diyor ki bana işte Bora yaptırdı Hüseyin yaptırdı Bayram yaptırdı diğer aynı dosya sanıklarının da ismini veriyor. Ama siz yine de soruyorsunuz bu işi sana kim yaptırdı diye? Bedirhan size herhangi bir cevap vermiyor. Yani bizim yaptırmadığımızla ilgili Bedirhan Şinal’dan herhangi bir şey duydunuz mu biliyor musunuz yaptıranların isimlerini yaptıranların kimler olduğunu?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim ben bana isim zikretmedi artı kaldığımız süre zarfında da her her seferinde de sordum kim yaptırttı size diye? İsim zikretmedi bana ama farklı kişiler var dedi. Siz formalite icabı buradasınız formalite icabı neyse efendim.”

Sanık Bora Ballı: “Yani ben Bayram Demir, Seyhun Zayim Boğaç Kaan Murathan haricinde isimler olduğunu ve onları mı gizlediğini söyledi size?”

Sanık Murat Aplak: “Şu anki dosyadaki olanlar formalite icabıymış.”

Sanık Bora Ballı: “Bedirhan Şinal bu şekilde mi beyan etti size?”

Sanık Murat Aplak: “Evet şu an dedi kimler varsa burada hepsi dedi formalite icabı efendim.”

Sanık Bora Ballı: “Teşekkür ediyorum Sayın Başkanım başka sorum yok.”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun buyurun söz hakkı verelim. Tamam, mikrofonu verelim.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan söz istedi verildi: “Boğaç Kaan Murathan efendim.”

Mahkeme Başkanı: " Buyurun. Sen Boğaç Kaan Murathan’ı tanıyor musun bakar mısın arkadan.”

Sanık Murat Aplak: “Burada huzurunuzda.”

Mahkeme Başkanı: “Bir bak bakalım şöyle yani en azından teşhis olsun.”

Sanık Murat Aplak: “Huzurunuzda tanıdım efendim mahkeme salonunda tanıdım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “13 Ağır Ceza Mahkemesinde efendim 3 sene boyunca beraber mahkemelere çıktık orada da zaten kendisi Bedirhan Şinal.”

Mahkeme Başkanı: " Daha önceden olay öncesinde veya yani bu eylem öncesinde tanışmış mıydınız?”

Sanık Murat Aplak: “Yok yok efendim nezarette işte jandarmalar eşliğinde tanıştık efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi Murat’ın efendim burada tanıdığı çok önemli çünkü özel tip Bayrampaşa Cezaevinde Bedirhan Şinal’ın ilk vermiş olduğu ifadelerde Özcan Uğur diye birinin olduğunu. Akın’ın koğuş mümessili olduğunu ve alındıklarında Fatih. Murat ve Bedirhan’ın bir televizyonlu bir koğuşa getirildikleri ve burada.”

Mahkeme Başkanı: “Televizyon yoktu dedi değil mi?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim ben.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Şimdi koğuş numaramız 14’tü efendim zaten hani bizi koydukları yer kayıtlarda da vardır zaten efendim nasıl bir oda olduğu.”

Mahkeme Başkanı: “Yani televizyon var mıydı içeride?”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim yatak bile yoktu girdiğimizde.”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Özel bir koğuşa getirdiklerini ve burada Erdal isimli bir avukatın kartvizit verdiğini ve Bedirhan Şinal’a konuşmamasını işte bizim hakkımızda konuşmamasının nedeninin işte bizim iyi insanlar olduğumuzu veya bizi tanıdığını veya bizim adamımız olduğu yönünde anlatımlar var ilk ifadesinde Bedirhan Şinal’ın. Fatih Derdiyok burada ifadelerinde bunların yalan olduğunu zaten söyledi. Murat’a aynı soruyu sormak istiyorum huzurunuzda efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Ama siz yorumladınız. Yalan olduğunu söyledi dediniz öyle yapmayalım oldu mu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır şunu şunu pardon o zaman özür diliyorum pardon pardon özür özür diliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet usul yanlış yönlendiriyorsunuz o şekil yanlış olur.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Siz sorarsanız efendim daha doğru olur.”

Mahkeme Başkanı: “Evet sorunuzu tekrar tek cümleyle söyleyin?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bayrampaşa Cezaevinde Fatih ve Bedirhan’la beraber gittiklerinde birisinin kart verip vermediğini soruyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet bir avukat gelip kart verdi mi?”

Sanık Murat Aplak: “Avukat?”

Mahkeme Başkanı: " Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Cezaevine mi gelmiş de vermiş efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Avukatın kartını cezaevindeki bir mahkum vermiş ifadede böyle geçiyor.”

Mahkeme Başkanı: " Evet mahkum vermiş.”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim bilmiyorum ben görmedim avukat falan.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Özcan Uğur diye birinin.”

Mahkeme Başkanı: “Özden Onur.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Özcan Uğur diye birinin.”

Mahkeme Başkanı: “Özcan Uğur.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Özcan Uğur diye birinin cezaevinde onlarla beraber kalıp kalmadığını öğrenmek istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Özcan Uğur isimli bir kişi.”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim kalmadı kayıtları da vardır efendim elinizde”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Ulaşabilirsiniz kayıtlara öyle bir şahıs yoktu efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İstediğiniz kayıtlarda efendim bunların zaten olmadığı geldi ama ben yine de.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam, tamam.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Murat’ın şahitliğinden dolayı soruyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Birde şunu sormak istiyorum. F Tipi Cezaevinde Murat, Bedirhan ve Fatih aynı odada kalmışlar bu az önce de soruldu ama benim öğrenmek istediğim şey biraz daha cevaplamasını istiyorum Fatih’in çünkü aynı odada.”

Mahkeme Başkanı: " Evet:”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani ne kadar kaldınız Murat ve Bedirhan Şinal?”

Sanık Murat Aplak: “1 yıl kaldık başkanım 1 yıldan fazla kaldık aynı odada zaten.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “1 yıl kaldığınız bu koğuşta hiçbir şekilde Bedirhan Şinal bu olayı kimin size yaptırdığını söylemedi mi veya siz sinirli olduğunu ona karşı kavga ettiğinizi falan söylüyorsunuz.”

Sanık Murat Aplak: “Efendim zaten biz Bedirhan’a da ben hani çok sordum hani onun için de bazen göndermedik zaten odadan efendim hani. Gitmek istedi çok istedi ama göndermedik hani kim yaptırmış nasıl oldu olayı bilmiyorum 17 ay tutuklu kaldım efendim F Tipinde 17 ay mahkemeye çıkmadık 16 ay. Ne olduğunu bilmeden oraya geldik efendim. Dedim kim yaptırdı? Bana diyor çok farklı kişiler var siz diyor formalite icabı buradasınız. Benim zaten ikinci ifademi memurlar gelip cezaevinin içinde aldılar efendim. Spor salonunda aldılar efendim benim ifademi.”

Mahkeme Başkanı: “Ne dedin ne dediniz ne dediniz ifadenizde?”

Sanık Murat Aplak: “9 ay sonra aldılar efendim. Orada yazıyor efendim kayıtlarda. Polis fezlekesi o gün 9 ay sonra tamamlandı efendim bizim.”

Mahkeme Başkanı: “Burada okuduğum ifade olay olayın akabinde alınan ifade değil mi?”

Sanık Murat Aplak: “Nezarette polis aldı aldı ama 9 ay sonra polis fezlekesi karakolda tamamlandı şeyde cezaevine geldiler ifade aldılar efendim.”

Mahkeme Başkanı: " Tekrar aldılar ifadenizi. Ne dediler ne sordular ne cevap verdiniz?”

Sanık Murat Aplak: “Tekrar aldılar 8 ay sonra. Aynısını neyse onu söyledim başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim size şöyle de bir hatırlatma yapmak istiyorum. Bedirhan Şinal cezaevinde aldıkları yani Murat’ların ifadesinin alındığı günkü alınan ifadesindeki imzanın kendinin olmadığını orada söylediklerini hatta imza testine gitmesini istemiş. Orayı kabul etmiyor onu soracaktım yani Murat bu ifadelerde Bedirhan Şinal diyor ki ben bu hani bakıyoruz ifadelerdeki imzasına kendi imzasının olmadığını görüyoruz ve imzayı kabul etmiyor ve ben bunları ben söylemedim diyor yazdılar ve imzaladılar. Sen böyle bir konuya şahitliğin var mı?”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bu kadar efendim.”

Salonda izin almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: "İşte onu so… onun için sordum zaten.”

Sanık Murat Aplak: “Spor salonunda aldılar efendim benim ifademi.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bu şöyle oluyor efendim bilgi vermek adına söylüyorum. Biz itiraz ediyoruz itiraz ettikten sonra itiraz ettiğimiz konulara polis hemen düzeltme olsun diye ifade almaya gidiyor ama Bedirhan Şinal o ifade tutanağını imzalamıyor ve burada da diyor ki ben bunu diyor imzalamadım bu imza benim değil polisler imza attı kendileri yazdılar diyor ifadelerinde soracaklarım bu kadar teşekkür ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun oturun. Evet, Bedirhan’a söz hakkı verelim, Bedirhan geride.”

Sanık Bedirhan Şinal söz istedi verildi: "Başkanım önce sizi ve heyetinizi saygıyla selamlıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Benimle aracılığınız ile sanık Murat Aplak’a Murat Bey’e bazı sorularım olacak. Şimdi verdiği ettiği beyanlardan sıcağı sıcağına birkaç onun da bana bir sorusu olmuştu ama ben tabi ki usul şeyinde sorulara cevap verme imkanım olmadığından veremiyorum. Bugün Cuma günü not aldım.”

Mahkeme Başkanı: "Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Cevaplarım kendisi burada olmadığından ifadelerimde verememiştim sorusuna.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi bana diyor ki Murat Bey Başkanım Bedirhan birlikte kaldığımız dönem içerisinde sohbetimiz es… zaten bizim Başkanım bilgi vermek maksadıyla söylüyorum kısaca.”

Mahkeme Başkanı: “Soru soralım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam soruma geleceğim.”

Mahkeme Başkanı: “Soru soralım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam Başkanım soru soruyorum. Şimdi Bedirhan diyor bize bana diyor kaldığımız esnada sohbetimizde bana diyor daha operasyonlar başlamadan kimlerin geleceğini söylemişti diyor. Hani cezaevine kimlerin tutuklanıp geleceğini.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben acaba Murat Bey’e kimlerin geleceğini söyledim?”

Mahkeme Başkanı: “Kimler gelecek dedi size?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya isim olarak.”

Sanık Murat Aplak: “Efendim siz dedi isim olarak değil siz dedi formalite icabı dedi buradasınız.”

Mahkeme Başkanı: “Yani kimlerin geleceğini veya geldiğini söyledi mi?”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim hani daha dedi buraya dedi çok kişi dedi gelecek dedi efendim.”

Mahkeme Başkanı: “O sırada kaç kişi gözaltına alınmıştı?”

Sanık Murat Aplak: “Kaş kişi?”

Mahkeme Başkanı: “Bedirhan vardı sen vardın.”

Sanık Murat Aplak: “Bedirhan ben Fatih Derdiyok birde Umut Erdoğan Bayrampaşa Cezaevindeydi efendim biz o zaman sevke gitmiştik Edirne F Tipine.”

Mahkeme Başkanı: “Daha ben başka kişileri getireceğim buraya dedi.”

Sanık Murat Aplak: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Kimler olduğunu söylemedi?”

Sanık Murat Aplak: “Söylemedi (bir kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi Başkanım diğer sorularıma geçiyorum müsaadenizle. Murat Bey ben 2000 yılında cezaevinden çıktıktan kısa bir süre sonra sizin bir manevi abiniz konumunda olan kişi aracılığıyla Eyüp Feshane Parkında tanıştırılıp ya Eyüp Feshane Parkında tanıştırılmıştık bu doğru mudur acaba? İlk tanışmamız böyle olmuştu?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim Feshane de çalışıyordum o zamanlar Feshane’nin Bedirhan Şinal’da Feshane’ye gelmiş orada tanıştık işte 2 ay dediğim süre zarfı orası efendim fazla tanımam ben dışarıdan Bedirhan Şinal’ı”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya bu bu süre 2 ay mı 3 ay mı yani burada?”

Mahkeme Başkanı: “2, 3 ay diyor hangisi?”

Sanık Murat Aplak: “2, 3 ay.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet tamam. Şimdi Başkanım sizinle ifadelerinizde beyan ediyorsunuz Bedirhan’la fazla samimi değildik hiç samimiyetimiz yoksu sadece mahalleden arkadaştık diyorsunuz. Şimdi buna istinaden bir sorumu yöneltiyorum size. Murat Bey dışarıda sizinle Haliç Parkında bir gün karşılaşmıştık ve yanımda iki sivil kişi vardı. Sizi sizle bu kişileri tanıştırmıştım fakat size kim olduklarını söylememiştim. Kendileri size sivil polis olduklarını açıklamıştı ve siz bana senin polislerle ne işin var. Onlarla niye dolaşıyorsun diye tepki gösterip yanımızdan uzaklaşmıştınız hatırlıyor musunuz böyle bir olayı?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim o değil Eyüp araştırmadan memurlarla çok geziyordu efendim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani o.”

Mahkeme Başkanı: “Şey mi Bedirhan mı?”

Sanık Murat Aplak: “Bedirhan efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Cezaevindeyken.”

Sanık Murat Aplak: “Yok dışarıda efendim daha tutuklanmadan önce işte o 2 aylık süre zarfı diyor ya.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”
Sanık Murat Aplak: “O zaman.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Cezaevinden çıktıktan sonra tutuklanmadan önce değil bir yanlışınız var. Çıktıktan sonra sizle tanışıyorum ya önce değil yani.”

Sanık Murat Aplak: “Hayır bu bizim olaydan değil o cezaevinden çıktıktan sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam işte onu söylüyorum. Yani benim araştırma derken Eyüp araştırma polislerle çok geçiyor der geziyor derken bunu açar mısınız yani kaç kere gördünüz beni?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim şimdi cezaevinden çıktım benim yanımdan aldılar götürdüler bir keresinde.”

Mahkeme Başkanı: “Kaç defa gitti?”

Sanık Murat Aplak: “Bir keresinde götürdüler efendim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sizin yanınızdan beni bir kere götürdüler bir kerede bu Haliç Parkındaki olay hatırlıyor musunuz bu anlattığım olayı?”

Sanık Murat Aplak: “Hatırlamıyorum efendim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ha tamam.”

Sanık Murat Aplak: “Ama bir kere götürdüler efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Siz Bedirhan Şinal’le böyle arkadaşlığınız yüks… yani nasıl?”

Sanık Murat Aplak: “Feshane’de çalışıyordum ya efendim Feshane’ye geliyordu çıkış saatlerde beraber ben eve gidiyorduk o da bizim mahallede oturuyor eve gidip gelirdik efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Samimiyet derecesi nasıl?”

Sanık Murat Aplak: “2 aylık arkadaşlığım kaldı.”

Mahkeme Başkanı: “Ha olur ya çok samimi kimi insan 2 ayda samimi olabilir.”

Sanık Murat Aplak: “O normal efendim normaldi yani.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet şimdi.”

Mahkeme Başkanı: “Yani iç dünyasını biliyor musun nereye gittiğini biliyor musun anlamında.”

Sanık Murat Aplak: “İllaki efendim kız arkadaşını tanıyordum o da benim kız arkadaşımı tanıyordu. Cafeye birkaç kez beraber gittik öyle.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Yani polisler bir kere şahit oldunuz beni sizin yanınızdan gelip aldılar yani ne maksatla aldılar bir olaya mı karıştım, bir kavgaya mı karıştım.”

Mahkeme Başkanı: “Sordun mu sen?”

Sanık Murat Aplak: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Birisini mi vurdum birisini mi yaraladım.”

Mahkeme Başkanı: “Polisler aldı beni diyor, niye aldı biliyor musun?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani öyle arkadaş muhabbetiyle mi aldılar.”

Sanık Murat Aplak: “Arkadaş muhabbeti gibi gel gel dedi böyle yaptı efendim Bedirhan’ı aldılar gittiler efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Sormadın mı daha sonra ne yaptın, nereye gittin?”

Sanık Murat Aplak: “Sordum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Ne dedi.”

Sanık Murat Aplak: “Zaten bir gün sonra gördüm kendisini.”

Mahkeme Başkanı: “Ne dedi?”

Sanık Murat Aplak: “Hiçbir şey söylemedi efendim.”

Mahkeme Başkanı: “O zaman nasıl bir arkadaş bu yani sırrı söylemeyen bir arkadaş mı?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani bazen samimi olur insan sırını bile söyler.”

Sanık Murat Aplak: “Nasıl bir arkadaş efendim aynen söylediğiniz gibi nasıl bir arkadaş suçsuz günahsız 3 yıl.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Murat Aplak: “3 yılım gitti efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam o ayrı evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim bunlara cevap verme fırsatım bulunmadığından Cuma günü bunarı vereceğim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kendiside ifadelerimden okur cevaplarımı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir diğer sorum Muhterem Başkanım Murat Bey şahsım siz ve Fatih Derdiyok’la Pier Löti’de çay bahçesinde bir gün çay içerken ben yani nasıl söylerler Başkanım alkol şeyindeydim yani alkol içmiştim alkollüydüm ve şu an hatırlamadığım bir nedenle resmi bir ekip otosu beni gözaltına almaya çalışmış ve ben kendimi vermeyip direnmiş bir.”

Mahkeme Başkanı: “Hatırlıyor musunuz böyle bir olaydan bilgin var mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Pier Löti’de sizle karşılaşmıştık Pier Löti’de çay bahçesinde oturup çay içerken ben bir muhabbetten beni almaya çalışırlarken kendilerine direnmiş, efendim yazılı olarak tamamını son.”

Sanık Murat Aplak: “Efendim hatırlamıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Hatırlamıyorum diyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam sorumu bitirememiştim ama.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı ama sorun, biz soruyu anladık.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki Başkanım diğer soruma geçiyorum. Murat Bey siz ben ifadelerimde sizin bu olaylarla bir ilginizin olmadığını ben bu sizin beyanınızı da kabul ediyorum zaten Edirne’de sizin burada prosedür gereği tutuklu olduğunuz beyanını ben kabul ediyorum bunu nedenlerimi ifadelerimde detaylı vermiştim. Şimdi siz Cumhuriyet Gazetesine patlayıcı ben patlayıcı madde attıktan sonra efendim ses şey yapamıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Ses geliyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Konuşanlardan dolayı mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet efendim, bir şey yapabilirseniz.”

Mahkeme Başkanı: “Lütfen.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Mahkeme Başkanı: “Konuşanlara diyorum lütfen diye.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Murat Bey siz ben Cumhuriyet Gazetesi eylemini gerçekleştirdikten sonra sizinle bir gün öncesinde görüşmüştüm öyle değil mi yani olayın gecesi yani bir gün önce sizinle görüşmüştüm ne nasıl ne şekil olduğu önemli değil, sizinle bir gün öncesinde görüşmüştüm.”

Mahkeme Başkanı: “Olaydan bir gün önce görüştük mü diyor soruyor.”

Sanık Murat Aplak: “Bir gün önce değil efendim olayın olayı yapmadan o bir buçuk iki saat öncesinde ben evden çıktığımda yol üzerinde karşılaştık o kadar efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Olaydan önce, bir gün önce.”
Sanık Murat Aplak: “Yok.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ya olaydan önce diyelim yani.”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani.”

Sanık Murat Aplak: “Bir gün öncesinde görüşmedik efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bir gün öncesinde görüşmedik diyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki olaydan önce.”

Mahkeme Başkanı: “Olaydan 2 saat önce görüştük diyor.”

Sanık Murat Aplak: “Olaydan 1 saat önce ben evden çıktım. Fatih Derdiyok’la birlikte Umut falan.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “O şekil geldiler efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet ifadesinde belirtti bu hususu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben sizin gözaltı süreciniz vardı şimdi ben söyleyeceğim hatırlayacaksınızdır kendiniz. Siz Eyüp Uğur Caminin yanındayken köşede dururken biz bir ekip otosu terörle mücadele İstanbul Emniyet Müdürlüğü Terörle mücadele şube bünyesindeki bir ekip otosu 2 sivil memur ve ben sizin memurlar araçtan inip birlikte sizin gözaltı işlemleriniz olmuştu yani bu olayı hatırlıyor musunuz, ben orada mıydım siz gözaltına alınırken.”

Sanık Murat Aplak: “Evet efendim ben beni.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben polislere eşlik ediyor muydum refakatçi miydim yani?”

Sanık Murat Aplak: “Benim evimin tam kapının önündeydim efendim köşede bir tane polis geldi tek geldi önce sonra bir tane daha geldi peşinden Murat dedi sen misin, dedim benim dedi bizim dedi Eyüp Karakoluna kadar dedi geleceksin. Eyüp dediler efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Hı.”

Sanık Murat Aplak: “Dedim geleyim de niçin alıyorsunuz dedi karakolda öğrenirsin bindim efendim arabaya baktım Bedirhan’da arabanın içinde, dedim ne oldu aldılar götürdüler işte efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Konuşmadınız mı yolda giderken konuşturmadılar mı yolda?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim zaten ne olduğunu anlamadım ki.”

Mahkeme Başkanı: “Sormadın mı arkadaşın ya.”

Sanık Murat Aplak: “Sordum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Ne dedi?”

Sanık Murat Aplak: “Dedi şeye memurlar söylüyorlar efendim bırak filimi falan filan bana böyle konuşuyorlardı efendim. Filimi bırak hani, beraber yapmışsınız olayı.”

Mahkeme Başkanı: “Sen anlatıyorsun da film diyor.” 

Sanık Murat Aplak: “Bana böyle konuşuyordu bende benim ifadelerimi almadılar efendim zaten.”

Mahkeme Başkanı: “Yo yo arabada gidiyorsunuz Eyüp Karakoluna.”

Sanık Murat Aplak: “Memurlar konuşturmuyor ki efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Ha onu sordum evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki.”

Mahkeme Başkanı: “Konuşma fırsatınız (1–2 kelime anlaşılamadı).”

Sanık Bedirhan Şinal: “Oradaki yani biz aynı otodayız benim elim kelepçeli miydi? Yani şöyle sorayım Başkanım müsaadenizle yani ben bir olayı yapmışta bir olayın failiymişim gibi bir muamele görüyor muydum polislerden yani oradaki terörle mücadele.”

Mahkeme Başkanı: “Yani oradaki.”

Sanık Murat Aplak: “Yok efendim diyorum efendim karakola alındık bizi hücreye…”

Mahkeme Başkanı: “Yani o ana kadar şeyin Bedirhan’ın durumu suç işlemiş bir kişi gibi mi yoksa polislere yardımcı olmak birisi gibi mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Normal bir vatandaş gibi mi?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim arabayı kullanan 3 tane memur vardı birde Bedirhan’la birlikte 4, 2 tanesi benim yanıma geldi, Bedirhan tek başına arabada oturuyordu efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Ön koltukta.”

Sanık Murat Aplak: “Arka koltukta bir tanesi de şofördü.”

Mahkeme Başkanı: “Minibüs mü bu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Normal ekip otosu.”

Sanık Murat Aplak: “Connect’di efendim Connect’ti efendim beyaz.”

Mahkeme Başkanı: “Arkada otuyor.”

Sanık Murat Aplak: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani normal bir suç işlemiş veya şey yapmış bir insan muamelesi görmüyordum ellerim kelepçeli.”

Sanık Murat Aplak: “Arka koltukta tek oturuyordu efendim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ellerim kelepçeli miydi peki?”

Mahkeme Başkanı: “Kelepçeli miydi?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim hatırlamıyorum o kadar 5 yıl geçti üzerinden.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki. Şimdi sizin gözaltı işleminiz oldu size ilk olarak yani ne söylediler bizle karakola gel mi? Yani şimdi siz şey söylüyorsunuz Murat Bey diyorsunuz ki, polis bana. Önce şunu sorayım peki bizi gözaltına işlemi yapıldığında o gelen benimle birlikte ya benim geldiğim bir polislerin arasında uzun saçlı zayıf bir polis memuru var mıydı acaba dikkat ettiniz mi hiç yani sizi mesela yanına çağıran polisin.”

Mahkeme Başkanı: “Evet uzun saçlı polis var mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şekli nasıldı, nasıl birisiydi?”

Sanık Murat Aplak: “Efendim 3 tane memur vardı beni alan.”

Mahkeme Başkanı: “Uzun saçlı, kısa saçlı.”

Sanık Murat Aplak: “Bir tanesi gençti ama görsem tanırım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Uzun saçlı mıydı?”

Sanık Murat Aplak: “Uzun saçlı vardı efendim aralarında ama karakolda vardı efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Uzun saçlı olan karakolda.”

Sanık Murat Aplak: “Evet karakolda vardı efendim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ekip otosunda yoktu yani karakola girdiğimiz süreçte.”

Mahkeme Başkanı: “Karakolda mı yoksa araçta mı?”

Sanık Murat Aplak: “Karakol vardı efendim. Yok, araçta yoktu efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Murat Aplak: “Ama karakola girsem tanırım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Görse tanırmış.”

Sanık Murat Aplak: “Görsem tanırım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya bu karakolda sizle görüşen uzun saçlı polisten bahsediyorsunuz öyle değil mi? Benim sizin yanınıza geldiğim.”

Sanık Murat Aplak: “Sizle beni yüzleştiren memurlardı efendim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Benim sizin yanınıza geldiğim polis uzun saçlı polis ondan bahsediyorsunuz, bahsediyoruz.”

Mahkeme Başkanı: “Yani bu karakolda mıydı uzun?”

Sanık Murat Aplak: “Karakolda aldıklarında uzun saçlı yoktu ama karakolda uzun saçlı polis vardı efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet cevap verdi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam Başkanım diğer soruma geçiyorum. Şimdi siz göz.”

Mahkeme Başkanı: “Sorunuz çok mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet Başkanım uzayacak.”

Mahkeme Başkanı: “Evet Saatin 17:56 olduğu görüldü. Bir dakika Hakim Bey’in bir sorusu varmış buyurun.”

Üye Hakim Fatih Mehmet Uslu: “Şimdi Bedirhan Bey’in bir sorusu olmuştu size de ona istinaden soracağım siz Bedirhan Şinal’i olaydan ne kadar önceden beri tanıyordunuz?” 

Sanık Murat Aplak: “2, 3 aydır efendim hani fazlası yoktu.”

Üye Hakim Fatih Mehmet Uslu: “İfadenizin.”

Sanık Murat Aplak: “O zaten cezaevindeymiş ondan öncesinde tanıyorum.”

Üye Hakim Fatih Mehmet Uslu: “İfadenizde bir buçuk iki ay diye geçiyor da emniyet ifadesinizde.”

Sanık Murat Aplak: “Efendim 5 yıl geçti daha 17, 18 yaşındaydım o zaman.”

Üye Hakim Fatih Mehmet Uslu: “Bedirhan Şinal biraz önce size soru sorarken olaydan 2 ay önce yolda karşılaştık yanımda 2 tane polis vardı, sizinle tanıştırdım dedi de.”

Sanık Murat Aplak: “2 ay önce değil efendim ben işyerinden çıkarken Bedirhan’da benimle birlikte işyerinden çıktı yol üzerinde benim yanımdan aldılar götürdüler Bedirhan’ı ben onu söylüyorum.”

Üye Hakim Fatih Mehmet Uslu: “Hayır, o size soru sorarken size dedi ki, benim yanımda 2 tane sivil vardı:”

Sanık Murat Aplak: “Evet efendim.”

Üye Hakim Fatih Mehmet Uslu: “Sizinle tanıştırdım onlar polisti dedi.”
Sanık Murat Aplak: “Ben hatırlamıyorum dedim cevap verdim ben efendim ona.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Başkanım.”

Sanık Murat Aplak: “Hatırlamıyorum dedim o konuyu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Muhterem Başkanım bu.”

Üye Hakim Fatih Mehmet Uslu: “Yani bu ifadede daha önceden tanıştınız.”

Mahkeme Başkanı: “Mikrofonu alalım bugün bitti.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok bir şey ekleyeceğim bu soruya istinaden kısa bir şey söyleyeceğim. Sayın Başkanım bu ben Murat’ı tanıştırdım şey ama yolda karşılaşıyoruz biz Haliç Parkında Murat Bey’le orada ben kendisini tanıştırıyorum bana tepki gösteriyor hani kendileri polisler ben biz polisiz deyince Murat Bey diyor ki ya kardeşim bizim arkadaşımızsın senin polislerle ne işin var diye.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam yorum yapmayalım soru soracağız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hakim Bey yanlış algılamış olabilir.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam alalım mikrofonu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Teşekkür ederim Başkanım.”

Duruşmaya çağrılan Zahide Ruhsar Şenoğlu’nun yurtdışında olduğu ne zaman döneceğinin belli olmadığına dair yazı geldiği görüldü, 

Saatin 17:57 olduğu görüldü.

GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ:

1- Duruşmaya Fehmi Koru ve Nevzat Tarhan’ın tanık olarak çağrılmalarına hazır edilmeleri için mercilere yazı yazılmasına bu sebeple yargılamanın 03 Temmuz 2012 günü saat 09:00’a bırakılmasına oybirliği ile karar verildi. 29/06/2012
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